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ز رو امــ

استاندار فارس در دیدار با رئیس سازمان فنی و حرفه ای کشور:

در قانــون بودجه، برنامه های 
مولدسازی وجود دارد 

معاون امور مجلس حقوقی استانهای وزارت میراث فرهنگی فارس :معاون امور مجلس حقوقی استانهای وزارت میراث فرهنگی فارس :

تســهیل  ورود ســرمایه گذاران به تســهیل  ورود ســرمایه گذاران به 
گردشگری فارسگردشگری فارس  محمدهادی ایمانیه اســتاندار فارس در دیدار با مهرداد عظیمی معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 

و رئیس ســازمان فنی و حرفه ای کشور در شیراز، با اشاره به مباحث سخت افزاری سازمان فنی و حرفه ای 
استان، گفت: در بحث سخت افزاری در سازمان فنی و حرفه ای استان تعداد قابل توجهی پروژه های ناتمام 
و منتظر تزریق بودجه وجود دارد؛ مجدداً اعلام آمادگی می کنم از طریق فرآیندهای قانونی همچون تهاتر 
و مولدسازی و ایجاد ارزش افزوده کمک می کنیم تا طی یک برنامه ریزی هدفمند و منسجم تا پایان دولت 
سیزدهم این پروژه ها به ثمر بنشیند؛ ظرفیت های قابل توجهی در قانون بودجه، برنامه های توسعه و قانون 

مولدسازی وجود دارد لذا فرصتی طلایی در اختیار داریم که شاید دیگر تکرار نشود.
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رئیس کمیسیون فرهنگی، گردشگری شورای شهر شیراز :

ضرورت احیای بافت تاریخی 
شیراز با حمایت ملی
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اختصاص ۵۵ میلیارد 
ریال جهت توسعه 

زیرساخت های 
شهرک های صنعتی جهرم

مدیرکل آموزش و پرورش فارس :

سند توسعه 
آموزش های فنی 
و حرفه ای فارس 

تدوینمی شود

شهردار شیراز خبر داد:

افتتاح فاز دوم پروژه 
بزرگراهی ۵۵ متری 

حافظ در دهه فجر

جعفر قادری مطرح کرد:

حساب واحد خزانه  
رهیافتی برای 

جلوگیری از ریخت و 
پاش  برخی دستگاه ها

نایب رییس کمیسیون امنیت 

ملی مجلس عنوان کرد:

عدم برخورداری 
منطقه انتظامی 

مرزی از 
استانداردهای لازم

ضرورت افزایش همدلی 
بخش های خصوصی و دولتی 

برای توسعه گردشگری 

هیچگاه نباید از حجم رسانه های 
دشمن ترسید


توسعه اشتغال بخش 

سلامت در چارچوب 
قوانین و مقررات
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مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 
برق شیراز :

راه اندازی نخستین 
سایت تخصصی 

آموزش برق در 
جنوب کشور
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نماینــده ولی فقیه در اســتان فارس و امام جمعه شــیراز 
گفت: اگر رســانه های داخلی می خواهند جبهه شان در مقابل 
جبهه دشــمنان جان بگیرد باید با ســخنان آراسته به تبیین 
امــور بپردازند و از بــه کار بردن کلمات با بــار منفی پرهیز 

کنند.
به گزارش تریبون امروز، آیت الله لطف الله دژکام در جشنواره 
ابــوذر اظهار کرد: هــر دو جبهه حق و باطــل برای آنچه که 
می خواهنــد اجرا کنند به تبلیــغ و ارائه گزارش می پردازند و 
کار رســانه ای می کنند؛ بنابراین بخشــی از این جنگ که در 
عرصه های مختلفِ رقابت ِ بین این دو ســبک زندگی، دو نوع 
تمدن و دو نــوع تفکر وجود دارد در نهایت به بحث رســانه 

می رسد.
امام جمعه شــیراز با اشــاره به آیه ۱۱۲ سوره مبارکه انعام 
گفت: خداوند متعال در این آیه فرموده ما برای هر پیغمبری 
دشمن قرار داده ایم؛ این دشمن، شیاطین انس و جن هستند 
کــه بعضی از آنها در کارهای تبلیغاتی و رســانه ای به بعضی 
دیگر پیام می دهند؛ این پیام  زُخْرُفَ القَْوْلِ به معنای ســخنان 
آراسته اســت؛ البته سخن آراســته نه از این حیث که »چه 
می خواهــد بگوید؟« بلکه از این حیث که »چگونه می گوید؟«
وی ادامه داد: اگر رســانه های داخلی می خواهند جبهه شان 
در مقابل جبهه دشــمنان جان بگیرد باید این موارد را رعایت 
کنند و با ســخنان آراســته به تبیین امور بپردازند؛ باید از به 

کار بــردن کلمات با بار منفی پرهیز کنند.
آیــت الله دژکام افــزود: در حال حاضر دشــمن می تواند با 
اســتفاده از این نوع رویکردها جمله ای را بــا تحریف به نفع 
خود مصادره کند، در حقیقت دشــمن آنچه را که می خواهد 
در قالب کار رســانه ای ارائه کند آراسته و همراه با زیور ارائه 

می دهد.
نماینده ولی فقیه در اســتان فارس اضافه کرد: شــبکه های 
معاند تلاش بســیاری می کنند که گزارش های خود را آراسته 
ارائه دهنــد، لذا رســانه های داخلی هــم در ارائه گزارش و 

تحلیــل خود باید به این مهم توجه کنند.
امام جمعه شیراز عنوان کرد: خداوند می فرماید ویژگی کار 
تبلیغی و رسانه ای نفاق هم به گونه ای است که انسان دوست 
دارد آن را گــوش کند؛ در واقع منافقان هم از موضعی حرف 

می زننــد که برخی مردم تمایل به گوش دادن دارند.
آیت الله دژکام گفت: باید ببینیم دشــمنان از چه فنی برای 
جذب مخاطبان و تحقق اهدافشــان در عرصه جنگ رسانه ای 

بهره می برند؛ ما هم باید آن فن را بیشــتر به کار بگیریم.
وی بیــان کرد: شــاید در یک دوره نمی توانســتیم قاطعانه 
بگوییــم که داریم میــدان داری می کنیم امــا در جنگ غزه 
شاهد اتفاقات خوب و جدیدی بودیم، نظام جمهوری اسلامی 
در طــول ۲ماه گذشــته در عرصه جنگ رســانه ای در رابطه 
با فلســطین دســت برتر را داشته اســت؛ اگرچه این موضوع 

تحلیل های دقیق تر می خواهد اما کارهای خوبی انجام شــده 
که نمی توان آنها را نادیده گرفت.

امام جمعه شــیراز افــزود: هر چه رســانه ها آراســتگی و 
پیراستگی کلام و فنون خاص ارتباط برقرار کردن با مخاطب 
را یاد بگیرند اما هنوز هم با محدودیت هایی رو به رو هستند؛ 

این در حالیســت که دشمنان ما این محدودیت ها را ندارند.
دژکام اضافه کرد: رســانه های داخلی با یک محدودیت هایی 
وارد عرصه جنگ رســانه ای می شــوند؛ ایــن محدودیت ها از 
ناحیــه ارزش هایی که خودمــان به آنها پایبندیــم به ما القا 

می شود نه از ناحیه بیرون.
وی افزود: ما به مقدســات دشــمنان توهین نمی کنیم؛ این 
در حالیست که دشــمنان به مقدسات ما توهین می کنند؛ در 
واقع محدودیت هایی برای رســانه ارزشــی و دینی از ناحیه 
خودش به خودش ایجاد شده؛ چون این محدودیت ها اخلاقی 
و دینی اســت، این محدودیت ها را باید بشناســیم و کارمان 
را اوج دهیم تا این محدودیت ها به ناتوانی تبدیل نشــود، در 
واقع رســانه ها باید با همین چارچوب و در همین محدودیت 

اخلاقی و ارزشی، کار کارستان کنند.
امام جمعه شــیراز منبر را بخش ســنتی رســانه دانست و 
گفت: در رســانه ها همان اهداف منبر دنبال می شــود، البته 
تجهیــزات این کار ارزشــمند از نظر ابــراز و فناوری به روز 
شــده است و رســانه ها باید تمام تلاش خود را به کار بگیرند 
تا شــاهد پیروزی تفکر ارزشــی ایرانی اسلامی بر تفکر طرف 

باشیم. مقابل 

امام جمعه شیراز: 

کار رسانه ای باید آراسته و جذاب باشد

مدیــر کل بنیاد مســکن اســتان فارس بــا ارائه گزارشــی از 
پیشــرفت های طرح های نهضت ملی مســکن در شیراز و سایر 
شهرستان ها، گفت: طرح های نهضت ملی مسکن در بسیاری از 

شهرستان های فارس شاخص ساز شده است.
به گزارش تریبون امروز، ســید علیرضا حمیدی  در نشستی با 
نماینده  ولی فقیه در بنیاد مسکن انقلاب اسلامی فارس و  مدیر 
بنیادمسکن انقلاب اسلامی شیراز وکارشناسان بنیاد مسکن افزود 
: شیراز پیشانی و شهر پیشتاز در اجرای طرح نهضت ملی مسکن 
در اســتان فارس  است ، بسیاری از شــاخص های نهضت ملی 
مســکن از جمله آورده متقاضیان و تعداد واحدهای با پیشــرفت 
بیش از 30 درصد در این شــهر فراتر از شــاخص های استانی و 

کشوری است.
مدیر کل بنیاد مســکن فارس  با بیان اینکه طرح های نهضت 
ملی مسکن در ۱۱0 شهر استان فارس  قابلیت اجرایی شدن دارد 
اظهار کــرد: اگر  زمین مورد نیاز برای اجرای این طرح ها در ۲۶ 
شهر در محدوده راه و شهرسازی لارستان و ۸۴ شهر در محدوده 
راه و شهرســازی فارس در اختیار بنیاد مسکن قرار بگیرد، طرح 

های نهضت ملی مسکن با شتاب قابل قبولی اجرایی می شوند.
حمیــدی با بیان اینکه ۲0۸ هزار و ۸۴۶ متقاضی در طرح های 
نهضت ملی مســکن استان فارس نام نویسی کرده اند، افزود: 3۶ 
هزار و 7۲۲ متقاضی در محدوده شهرستان لارستان و ۱7۲ هزار 
و ۱۲۴ متقاضی در سایر مناطق استان فارس در این طرح تا کنون 

نام نویسی کرده اند.

وی ادامه داد: برای ۲5 هــزار و ۴59 متقاضی تا کنون پروژه و 
زمین مناســب اختصاص یافته و طرح های نهضت ملی مســکن 
با مشــارکت این متقاضیان آغاز شده اســت، هفت هزار و 3۱5 
متقاضی در بانک های عامل حساب بانکی افتتاح کرده اند و زمینه 

دریافت تسهیلات برای آنان فراهم شده است.
مدیر کل بنیاد مسکن فارس با بیان جزییات بیشتری از اجرای 
طرح نهضت ملی مسکن در استان فارس گفت: از بین متقاضیانی 
که طرح نهضت ملی مسکن را آغاز کرده اند ، ۱۶۲ متقاضی طرح 
را به پایان رســانده اند، ۴۸۱  واحد در مرحله نازک کاری است، 3 
هزار و ۴۱۲ واحد در مرحله سفت کاری و اجرای سقف و ۸ هزار 

و ۶07 واحد در مرحله اسکلت است.
مدیر بنیاد مسکن شهرستان شیراز نیز در این نشست گزارشی از 
پیشرفت طرح های عمران روستایی ارائه داد و از صدور 50 هزار و 
7۲5 جلد سند مالکیت در سطح شهرستان شیراز با همکاری اداره 
ثبت خبر داد و اضافه کرد: تهیه نقشــه ثبتی ۸7 روستا و صدور 
۴۴3 جلد سند در سالی که گذشــت از جمله کارکردهای بنیاد 

مسکن در شهرستان شیراز در سال گذشته است.
محسن ابراهیمی تقســیمات شهرستان شیراز را تشریح کرد و 
گفت : شهرستان شیراز دارای 3 بخش ۱0 دهستان و ۱37 روستا 
اســت، اهداف و فعالیت های بنیاد مسکن انقلاب اسلامی مسکن 
در این شهرســتان توسعه روســتایی و محرومیت زدایی است و  
به منظور کاهش خطرات ناشــی از ســوانح،  بهسازی و نوسازی 

واحدهای مسکونی روستایی ایجاد شده است.

مدیر کل بنیاد مسکن استان عنوان کرد؛

شیراز پیشتاز اجرای طرح نهضت ملی مسکن
 در فارس است
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محمــد هادی ایمانیــه: هم افزایی بخــش دولتی و خصوصی 
شــرایط را برای ورود جوانان به محیط هــای کاری خصوصا در 

حوزه های صنعتی و تولیدی فراهم می کند.
به گزارش تریبون امروز، محمدهادی ایمانیه اســتاندار فارس 
در دیــدار بــا مهرداد عظیمی معــاون وزیر تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی و رئیس ســازمان فنی و حرفه ای کشــور در شیراز، با 
اشاره به مباحث سخت افزاری ســازمان فنی و حرفه ای استان، 
گفت: در بحث ســخت افزاری در سازمان فنی و حرفه ای استان 
تعــداد قابل توجهــی پروژه های ناتمام و منتظــر تزریق بودجه 
وجود دارد؛ مجدداً اعلام آمادگــی می کنم از طریق فرآیندهای 
قانونی همچون تهاتر و مولدســازی و ایجاد ارزش افزوده کمک 
می کنیم تا طی یــک برنامه ریزی هدفمند و منســجم تا پایان 
دولت ســیزدهم این پروژه ها به ثمر بنشیند؛ ظرفیت های قابل 
توجهی در قانون بودجه، برنامه های توســعه و قانون مولدسازی 
وجــود دارد لذا فرصتی طلایی در اختیار داریم که شــاید دیگر 

تکرار نشود.
 اســتاندار فــارس به ضــرورت آموزش های فنــی در دوران 
تحصیــل در مدارس نیز اشــاره کرد و افزود: در جلســه ای که 
با مهنــدس کاظمی معاون متوســطه وزارت آموزش و پرورش 
داشــتیم مقرر شد شورای مهارت آموزی استان را تقویت کنیم؛ 
سازمان آموزش و پرورش هدف گیری کرده است تا 50 درصد از 
دانش آموزان متوســطه دوم را به سمت هنرستان ها سوق دهد. 
در مســیر اجرای این هدف بعضی از دبیرســتان ها به هنرستان 
تبدیل می شوند و سازمان نوسازی مدارس و خیرین مدرسه ساز 
هم بــه میدان می آیند تا از این پس اولویت را به هنرســتان ها 

اختصاص دهند.
 ایمانیه افزود: دانشــگاه فنــی و حرفه ای اســتان نیز دارای 
ظرفیت و توانمندی خوبی اســت؛ ســایر دانشــگاه های استان 
نیــز از امکانات و ظرفیت های خوبی در حــوزه فنی و حرفه ای 
برخورددارند لذا هم افزایی بین سازمان فنی و حرفه ای، سازمان 
آموزش و پرورش، دانشــگاه شــیراز، دانشــگاه صنعتی شیراز، 
دانشــگاه فنی و حرفه ای، دانشــگاه علمی کاربردی، دانشــگاه 

آزاد اســلامی، اتاق بازرگانی و بخش خصوصی باعث می شود در 
اجرای تحقق دســتورات رهبری پیشتاز باشیم و از ابتدا شرایط 
را بــرای ورود جوانان به محیط های کاری خصوصاً در حوزه های 

صنعتی و تولیدی فراهم آوریم.
 وی در بخــش دیگر ســخنان خود به دشــمنی های دیرینه 
مخالفان نظام جمهوری اســلامی نیز اشاره کرد و اذعان داشت: 
حمله دشمنان به جوانان با ایجاد بازار کار مناسب، اتخاذ تدابیر 
هوشــمند و انجام اقدامات کلیدی در مسیر رشد سطح علمی و 

عملی جوانان خنثی می شود.
 نماینده عالی دولت در فارس، شــورای عالی آموزش و تربیت 
نیروی فنی، حرفه ای و مهارتــی را فرصتی برای هم افزایی بین 

دستگاهی در راهبری موضوعات کلان کشور عنوان کرد و افزود: 
دامنه فعالیت آموزش در ســازمان فنی و حرفه ای به یک قشــر 
و گروه خاص محدود نمی شــود لذا بیش از گذشــته می بایست 
شاهد اقدامات موثر، راه گشا، هدفمند و مفید برای همه گروه ها 
باشــیم. وی در پایان خواستار به ســرانجام رسیدن مرکز هتل 
داری فنی و حرفه ای شــیراز شــد و خاطرنشــان کرد: در سفر 
دوم هیئت دولت به اســتان فارس برای سازمان فنی و حرفه ای 
مصوباتی لحاظ شده اســت؛ ما به سهم خود در افزایش سرعت 
تخصیــص اعتبار آن تلاش خواهیم کرد و توقع داریم ســازمان 
فنی و حرفه ای نیز هرچه سریعتر برای تحقق مصوبات دولت در 

استان اقدامات لازم را انجام دهد.

استاندار فارس در دیدار با رئیس سازمان فنی و حرفه ای کشور:

در قانون بودجه، برنامه های مولدسازی وجود دارد 

فرمانده ســپاه فجر گفت: امروز رسانه در 
یــک یا چند بعــد خلاصه نمی شــود، بلکه 
فراگیر است می تواند نقش تبیین کنده را در 

همه ابعاد داشته باشد.
بــه گزارش تریبــون امروز ســردار یدالله 
بوعلی اظهار داشــت: بر این اســاس هر چه 
مبتنی بر عقل و خرد و عاطفه باشد اثرگذار 

و در غیر این صورت ویرانگر است.
وی افزود: هیچگاه نباید از حجم رسانه هایی 
که برای ســیطره بر دنیا تــلاش می کنند، 
ترســید چرا که فعالیت گروهــی اندک از 
رســانه ها نیز توانسته است وجدان های دنیا 
را بیدار کند و با اســتقبال مردم سراسر دنیا 

روبه رو شده است.
بوعلــی ادامــه داد: با وجــود اینکه غول 
رسانه ای دنیا در خدمت استکبار قرار گرفته، 
اما نمی توان نقش موثر رسانه های مسئول و 
دلســوز را ندیده گرفت که ننگ را بر تارک 

پیشانی آنها ثبت کردند.
وی گفت: امروز رسانه های فارس با یکدیگر 
هم افزایی خوبی دارند و این از ظرفیت های 

استان است.

به گفتــه جانشــین فرمانده ســپاه فجر 
فارس در امور اقشــار گفت: حدود 970 اثر 
به ششمین جشــنواره رسانه ای ابوذر فارس 
ارســال شــد که از میان آنها 37 نفر در 9 
بخش مختلف شایســته تقدیــر و برگزیده 

شناخته شدند.
سرهنگ پاسدار امیر جاهدی، عنوان کرد: 
نگاهی به معادلات شــکل گرفته در جهان 
بویژه مظلومیت مردم فلســطین در باریکه 
غزه نشان می دهد اگر نقش آفرینی رسانه ها 
نبود، صدای آن این به گوش عالم نمی رسید.
وی با اشاره به شهادت بیش از ۶0 خبرنگار 
در غزه، افزود: در برابر رسانه های استکباری، 
به برکت رســانه ای انقلابــی و خبرنگارانی 
که از جــان خود گذشــته اند، امروز پرچم 
فلســطین از خانه های مردم سراسر جهان 

اهتزار یافته است.
جانشین فرمانده ســپاه فجر فارس در 
امور اقشــار ادامه داد: فعالیت رسانه های 
انقلابی در برابر ابر رســانه هایی که تلاش 
میکنند صــدای این مظلومیت شــنیده 
نشود، منجر به خیزش وجدان های بیدار 

در سراسر جهان شد.
جاهدی عنوان کرد: یکی از رســالت های 
رسانه معرفی درســت دستاوردهای انقلاب 
اســلامی و دمیدن امیــد در جامعه ایرانی 
اســت.وی اضافه کــرد: با این حــال همه 
مسئولان نیز باید به وظایف دینی و انقلابی 

خود برای بهبود شرایط عمل کنند.
کریمی، دبیر ششمین جشنواره رسانه ای 
ابوذر فــارس گفت: 970 اثر در بخش های 
عکس، فیلم خبری، تیتر، یادداشــت خبر، 
پادکست، کاریکاتور و گزارش به جشنواره 
ارســال شــد که پــس از داوری 37 اثر 

برگزیده شد.
وی با بیان اینکه آثار در قالب ۱۲ موضوع به 
دبیر خانه ارسال شده بود، افزود: موضوعات 
جشنواره شــامل جهاد تبیین، پیوند رسانه 
و صنعــت، مقابله با آســیب های اجتماعی، 
دســتاورد های انقلاب اســلامی، بســیج و 
حوزه هــای اقــدام، امید و نشــاط آفرینی، 
خانواده، جامعه و فرزند آوری، سبک زندگی، 
ایرانی و اسلامی، رسانه و گروه های جهادی، 
شیراز شهر فرهنگ شــهروندی و ورزش و 

امید آفرینی بود.
ششمین جشنواره رسانه ای ابوذر در استان 
فــارس با معرفی برگزیــدگان پایان یافت و 

برگزیدگان این جشنواره معرفی شدند.
به گزارش تریبــون امروز، آیین اختتامیه 
ششــمین جشــنواره ابوذر امشب با معرفی 
نفــرات برتر به کار خود پایان داد، در بخش 
خبر سیاوش ســتاری از خبرگزاری فارس 
رتبه اول جشنواره را کســب کرد و عنوان 
دوم بــه لیلا غضنفری از روزنامه ســبحان 
رســید و مژده عینی از باشــگاه خبرنگاران 

جوان نیز سوم شد.
در بخش گــزارش برتر مریــم مرادی از 
روزنامه افسانه و امین افشارپور از خبرگزاری 
ایرنا رتبه اول را کسب کردند و فاطمه امیری 
دوم شد و ســمیه انصاری فرد از خبرگزاری 
فارس و آمنه سپهر به صورت مشترک سوم 
شــده و صبا بنکی از خبرگــزاری فارس و 

فرزانه فریدونی از روزنامه تماشا نیز شایسته 
تقدیر شدند.

در بخش یادداشــت نیز محمد عســلی، 
محی الدیــن ارســنجانی، فــرزاد وثوقی و 
اسماعیل عســلی به عنوان یادداشت نویسان 
برتر و برگزیده این جشــنواره انتخاب شدند 
و از زهرا حیــدری از پایگاه خبری بروز نیز 

تقدیر شد.
تیترنویســان برگزیده این جشــنواره نیز 
مورد تقدیر و تجلیــل قرار گرفتند و حمید 
رضا خلیقی خبرنگار ایرنا با تیتر )مهری که 
بر دل مردم ننشســت( تندیس تیتر برتر را 
کســب کرد و علی گز بلنــد از روزنامه نیم 
نــگاه با تیتــر )آتش، عشــق و دیگر هیچ( 
برنده عنوان تیتر برگزیده دوم شــد و ناهید 
تقویان از روزنامه تماشــا نیــز با تیتر )رفع 
عطش صنعــت فارس با آب فارس( ســوم 
شــد. همچنین در این بخــش تیتر مهدی 
رحمانیان از خبرگزاری شبســتان با عنوان 
)بیمه عشق در شش ساعت طلایی( شایسته 
تقدیر شــد.در بخش مصاحبه زینب زمانیان 
خبرنگار علم و فناوری و راضیه نجار تندیس 
برتر را کسب کردند و مصاحبه فاطمه دیباور 
خبرنگار خبرگزاری فارس دوم شد و فاطمه 
شــعبانیان از خبرگزاری علم و فناوری نیز 
ســوم شــدند و فاطمه رفاهــت از ایرنا نیز 

شایسته تقدیر شد.
در بخــش عکــس، تندیس عــکاس برتر 
جشــنواره رســانه ای ابوذر به امین برنجکار 
از خبرگزاری مهر رســید و احمدرضا مداح 
از خبرگــزاری فارس و الهه پورحســین از 
خبرگــزاری صدا و ســیما نیز بــه صورت 
مشــترک دوم و امیر صادقیان از تسنیم نیز 

به همراه مهدی آراسته سوم شدند.
در بخش عکس علی محمد خادم الحسینی 
از خبرگزاری فارس، فاطمه مداح از پایگاه 
خبری شــیرازه، فریماه فرهمندفر از پایگاه 
خبــری تحلیلی ســحاب پــرس و طاهره 
حیاتی از روزنامه شــهر مردم نیز شایسته 

تقدیر شدند.

در ششمین جشنواره رسانه ای ابوذر عنوان شد:

هیچگاه نباید از حجم رسانه های دشمن ترسید

نکاتی که باید هنگام وقوع زلزله بدانیم
راضیه احمدوند
رعایت نکات ایمنی ســاده هنگام زلزله می تواند خسارت های جانی و مالی 
ناشــی از آن را کاهش دهد. بنابراین باید همــواره به این نکات ایمنی توجه 

ویژه ای داشــت؛ چرا که زلزله آمدنش را از پیش خبر نمی دهد.
ترس و وحشــت همواره یکی از دلایلی است که باعث می شود افراد هنگام 
زمین لرزه حتی با قدرت کم مصدوم شــده یا جان خود را از دســت بدهند. 
هنگام وقوع زلزله باید ضمن حفظ آرامش چند نکته کلیدی را به یاد داشت.

توصیه های ایمنی، حین وقوع زلزله، برای هنگامی که در خانه هســتید:
اگر هنگام وقوع زلزله در خانه هســتید، در نظر داشته باشید از پنجره ها و 
کمدهای بلند که بدون مهار هســتند و اشیایی که ممکن است بر روی شما 

سقوط کنند دور شوید.
اگر محل ایمن وجود ندارد به کنار دیوار رفته و در حالی که نشسته اید سر 
خود را بر روی زانوهایتان خم کرده و ضمن این که با کف دست هایتان پشت 

ســر خود را گرفته اید با بازوانتان سر خود را محافظت کنید.
حیــن وقوع زلزله می توانید در کنار کنج دیوارها پناه بگیرید و در حالی که 

سر خود را با بازوان خود گرفته اید، حرکت کنید.
اگر هنگام وقوع زلزله در رختخواب هســتید، همان جــا بمانید و بالش را 
روی سر خود قرار دهید. اما اگر رختخواب زیر اشیائی مانند لوستر قرار دارد، 

 فوراً جابه جا شــده و به نزدیک ترین محل امن پناه ببرید.
تا اتمــام لرزش ها در داخل منزل بمانید. بیشــترین صدمات هنگام زلزله، 
زمانی روی می دهند که افراد، هنگام ورود یا خروج در معرض خطر ســقوط 

اشیا قرار می گیرند.
در این مواقع باید به یاد داشــته باشید که به هیچ وجه از پله ها یا آسانسور 

نکنید. استفاده 
بــرای پناهگیری، چارچوب درها را انتخــاب نکنید؛ چرا که چارچوب درها 
نمی توانند از شــما در مقابل اشیای پرتاب شده در فضای خانه یا اشیائی که 

سقوط می کنند، محافظت کنند.
بعد از وقوع زلزله نیز در قفسه ها و کابینت های منزل خود را باید  با احتیاط 
باز کنید چون اشــیای موجود در آنها ممکن است سقوط کنند. دقت داشته 
باشــید در صورتی که به هر دلیلی از منزل خارج می شــوید، شیر اصلی گاز 

و آب را ببندید.
نکاتی برای زمانی که حین وقوع زلزله بیرون از منزل هستید:

هر جایی که هســتید، توقف کنید. از دیوارها و ساختمان ها فاصله بگیرید. 
از  ورود به داخل ساختمان ها و نزدیک شدن به  تیرک های برق، تلفن و مانند 

آن خودداری کنید.
شــهروندان در صورتی که بیرون ســاختمان هستند باید خود را از اشیایی 
مانند آجر، ســنگ نما، شیشه و تزیینات ســاختمان که امکان سقوط دارند، 
محفوظ نگه  دارند و دور از بالکن ســاختمان ها، درختان، دیوارهای شکسته و 

وســایل در حال سقوط و ویترین شیشه ای مغازه ها پناه بگیرند.

یادداشت

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 

بیضا خر داد:

پرداخت ۲۸ میلیارد 

ریال غرامت توسط 

صندوق بیمه کشاورزی

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا گفت: ۲۸ میلیارد ریال 
غرامت توسط صندوق بیمه محصولات کشاورزی در سال زراعی 

۱۴0۲-۱۴0۱ در بخــش هــای باغبانی، زراعــت و دام به بهره 
برداران پرداخت شد.

به گزارش تریبون امروز، صدیقه مویدی با اشاره به اهمیت وجود 
بیمه در بخش کشاورزی بعنوان یکی از پرمخاطره ترین بخش های 
تولید افزود: این میزان پرداختی بابت خســارت خشکسالی، سرما 

زدگی و یخبندان بهاره است.
وی در مــورد میزان پرداخت خســارت به تفکیک بخش ها بیان 
کرد: ۱5 میلیارد ریال غرامت به ۶۸۸ فقره بیمه محصولات زراعی با 
مساحت پنج هزار و ۶9۱.9۲ هکتار در این شهرستان پرداخت شد.

مویــدی تصریح کــرد: در بخش باغبانــی ۱0 میلیارد ریال 
غرامت به ۶9 فقره بیمه محصولات باغی با مســاحت ۱5۶.5 
هکتار و ســه میلیارد ریال خسارت به ۱0 هزار رأس دام بیمه 

شده در بیضا پرداخت گردید.
ایــن مقام مســئول توضیح داد: علاوه بر برگــزاری کلاس های 
آموزشــی جهت ترویج بیمه محصولات کشاورزی توسط مدیریت 
جهاد کشــاورزی، اجرای دو ابر طرحی که در استان فارس در طی 
دو سال اخیر انجام شده باعث افزایش رغبت بهره برداران به بیمه 

محصولات کشاورزی شده است.
او اظهار کرد: یکی از این طرح ها، طرح جهش تولید در دیمزارها 
است که با همکاری وزارت جهاد کشاورزی و ستاد اجرایی حضرت 
امام)ره( و تخفیف 35 درصدی بیمه کشاورزی در حال اجرا است.

وی اذعان کرد: طرح دوم کشت قراردادی است که از مزایای این 
طرح علاوه بر ۲0 درصد تخفیف برای حق بیمه، کشاورز می تواند 

حق بیمه را در زمان تحویل محصول برداشت شده بپردازد.

معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی شیراز:

 2شبکه قاچاق واکسن در شیراز منهدم شد
معاون غذا و داروی دانشــگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی 
درمانی شــیراز، از شناســایی و برخورد قانونی با ۲ شبکه قاچاق 

واکسن »گارداسیل« در شیراز خبر داد.
بــه گزارش تریبون امروز، محمدجواد راعی یکشــنبه در جمع 
خبرنگاران با اشاره به پیگیری و رصد شبانه روزی کارشناسان در 
شــبکه های اجتماعی گفت: پس از رصد شــبکه های اجتماعی ۲ 
تیم ســازمان یافته که در زمینه تبلیغ و فروش غیرمجاز واکسن 
»گارداســیل« در سطح شــهر و فضای مجازی فعالیت داشتند، 

شناســایی و افراد متخلف به دادگاه معرفی شدند.
وی بــا بیان اینکه این اقدام با همکاری نیروهای انتظامی، مقام 
قضایی و نماینده دادگســتری شیراز انجام شده است، ادامه داد: 
واکســن  »گارداســیل« از یک مرکز متخلف در شــیراز کشف و 
پس از بررسی های انجام شده از افراد تجویز کننده این واکسن، 
مشخص شــد در یک سال گذشــته، بیش از ۱00 عدد از انواع 
واکســن  های گارداســیل چهار ظرفیتی و 9 ظرفیتی، به صورت 

قاچاق و غیرمجاز به فروش رسیده است.
معاون غذا و داروی دانشــگاه علوم پزشکی شیراز با بیان اینکه 
واکسن گارداســیل تنها در داروخانه های منتخب دانشگاه عرضه 
می شــود، افزود: این واکســن باید به صورت یخچالی و با رعایت 

زنجیره سرد نگهداری و عرضه شود.
راعی از مردم اســتان فارس خواست تا هر گونه دارو و واکسن 
را تنها از داروخانه هــای معتبر تهیه کرده و فریب تبلیغات افراد 
ســودجو را نخورند. همچنیــن در صورت مشــاهده این چنین 
موارد، موضوع را به کارشناســان حوزه ســلامت با شماره ۱90 

اطلاع دهند.

مدیر تعاون روستایی فارس خبرداد؛

28 هزار هکتار کشت قراردادی عملیاتی شد

مدیر تعاون روســتایی استان فارس گفت: از ابتدای آذرماه تا کنون 
در ســطح بیش از ۲۸ هزار و 500 هکتار از اراضی کشــاورزی کشت 

قراردادی انجام شده است.
به گزارش تریبون امروز، سید کاظم موسوی افزود: تاکنون 5هزار و 
۲00 کشاورز با مراجعه به ادارات تعاون روستایی در سطح شهرستان 
ها قرارداد کشــت امضاء کرده انــد. وی ادامه داد: در این طرح به ازای 
تحویل هر تن محصول به مراکز خرید تضمینی، مبلغ ۱50 هزار تومان 
به عنوان کمک هزینه کرایه حمل محصول به کشاورز تخصیص می یابد 
همچنین کشــاورزان اســتان فارس با ثبت نام در این طرح و اجرای 
کشاورزی قراردادی، از ۲0 درصد تخفیف در حق بیمه و انجام تسویه 
حساب نهایی در زمان تحویل محصول سود خواهند برد. موسوی اضافه 
کرد: کشــاورزان متقاضی ثبت نام در طرح کشاورزی قراردادی  برای 
محصولات گندم، جو و دانه های روغنی در سال زراعی ۱۴0۲-۱۴03  
می توانند به ادارات و شــرکت های تحت پوشش تعاون روستایی و یا 

سامانه https://farm.mcinext.com/ مراجعه کنند.
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بیماری ســلیاک یک اختلال خودایمنی روده 
باریک با زمینــه ژنتیکی )ارثی( اســت، در این 
بیماری گوارشــی پرزهای روده باریک آســیب 

می بیند و در جذب مواد اختلال پیدا می شود.
به گزارش تریبون امروز، مانند همه افراد قوت 

غالبشان نان اســت، اما نه هر نانی، هیچ علامتی 
هم ندارند، چون قسمت سالم روده آن ها قادر به 
جذب مواد مغذی کافی برای پیشــگیری از بروز 

علائم است.
ســلیاک که ایــن روز ها بــه گوش افــراد نام 

آشناست و جامعه پزشکی هم بیش از گذشته آن 
را مــورد توجه قرار داده، یک بیماری خود ایمنی 

و هزار چهره است.
بدن بیمار با دریافت گلوتن حساســیت نشان 
داده و سیستم ایمنی بدن دست به کار می شود و 

به سلول های روده حمله می کند.
تشــخیص این بیماری به سختی انجام و زمانی 
بیماری محرز می شــود کــه بخش های زیادی از 
پرز های روده به صورت برگشــت ناپذیری آسیب 
دیده اند و همین امر موجب توجه عمومی نسبت 

به این بیماری شده است.
خســتگی و کم خونــی، ظاهر شــدن جوش 
روی پوســت، زخم های دهانــی، عدم تعادل و 
هماهنگی، پوکی اســتخوان، افسردگی، سقط 
مداوم جنین، ریزش مو و پوســیدگی دهان از 

علائم این بیماری است.
محبوبه فضائلی یک عضو هیئت علمی دانشگاه 
شــیراز نیز بــا تأیید دیدگاه فوق بیــان کرد: در 
حال حاضر ۱.5درصد جمعیت جهان به بیماری 
سلیاک مبتلا هستند و امکان هضم گلوتن ندارند 
و با بیماری های گوارشــی، نفخ، ناباروری، پوکی 

استخوان دست و پنجه نرم می کنند.
وی ادامــه داد: گلوتن جزو اصلی خمیر و ایجاد 

کننده بافت مطلوب آن محســوب می شود که در 
صورت حــذف آن، نان به راحتــی قابل خوردن 

نخواهد بود.
فضائلی همچنین با اشــاره بــه وجود 50 هزار 
بیمار سلیاکی در کشــور، از توانایی یک شرکت 
دانش بنیــان در تولید ۶00 تــن محصول بدون 

گلوتن در سال خبر داد.
وی تصریــح کرد: اگرچه در شــرایط حاکمیت 
تحریم ها، کیت های تشــخیصی گلوتن و بیماری 
ســلیاک از شــرکت های آلمانی و اتریشی تأمین 
می شــود، اما کیت تشــخیصی این شــرکت در 
مرحلــه پیش تولید قرار دارد و دســتگاه خانگی 
اندازه گیــری گلوتن مواد غذایی نیز به زودی وارد 

بازار می شود.
در حــال حاضــر به منظــور تنوع بخشــیدن 
بــه محصولات بــدون گلوتــن قابــل عرضه در 
فروشگاه های سراسر کشور محصولاتی نظیر نان 
تســت، کیک و انواع آرد نان، آرد کیک و پنکیک 
بدون گلوتن تولید می شــود و برنامه تولید سایر 
محصولات مانند بیســکویت، کوکی و پاستا نیز 

پیش بینی شده است.
همچنین در استان فارس بن یارانه نان بیماران 

مبتلا به سلیاک اختصاص داده شده است.

گردشــگری  فرهنگی،  کمیســیون  رئیس 
شــورای شهر شیراز گفت: شــیراز در میان 
شهرســتان های فــارس بیشــترین بافــت 
تاریخی و فرســوده را دارد و احیا، بهسازی 
و بازســازی بافت ها نیاز بــه حمایت جدی، 
بودجه های ملی و بسته های تشویقی به دور 

از هر گونه شعارزدگی دارد.
محمدرضا  امــروز،  تریبــون  گــزارش  به 
هاجری در نطق پیش از دستور صحن علنی 
شورای شهر شــیراز با بیان اینکه شیراز در 
میان شهرســتان های فارس بیشترین بافت 
تاریخی و فرســوده را دارد و احیا، بهسازی 
و بازســازی بافت ها نیاز بــه حمایت جدی 
بودجه های ملی دارد، افزود: باید بســته های 
تشــویقی و حمایتی، نه روی کاغذ، بلکه در 
عمل داشــته باشیم تا در بازسازی و حفظ و 
صیانت بافت ها موفق باشیم. تاکنون شعارها 
بر عمل پیشی گرفته که باید برعکس شود.

وی با بیــان اینکــه بی توجهی بــه تهیه 
پیوســت های فرهنگی برای تمام پروژه های 
بزرگ و کوچک شهر، مردم دیندار و انقلابی 
شهر را آزرده خاطر کرده است، گفت: شیراز، 
ســومین حرم اهل بیت)ع( است. نمی توان 
مانند پاریس، لنــدن، ملبورن، رم، تورنتو و 
لاس وگاس با زیست شــبانه، سگ گردانی، 
پهن کردن بســاط قلیان کشی در بوستان ها 
و گذرهای اطعمه و اشــربه، ســبک زندگی 
غربی را بر ســبک زندگی اسلامی – ایرانی 

کرد. تحمیل 
رئیس کمیســیون فرهنگی، گردشگری و 
ســومین حرم اهل بیت)ع( شورای اسلامی 
شــهر شــیراز تأکید کرد: ســلامت، نشاط، 
شــادی و شــادابی مردم به ویژه خانواده ها، 
اصل و محور کارهای مدیرت شــهری است 
و باید بســتر ورزش، تفریــح و تفرج متنوع 
با پیوســت های فرهنگی مناســب در شهر 

یابد. گسترش 
تبلیغات گرفته شود ولنگاری  جلوی 

هاجــری گفــت: از آنجا که  در اســفند 
امســال، دو انتخابــات خبــرگان رهبری و 
مجلس شورای اســلامی را در پیش داریم، 
از  معاونت اجرایی شــهرداری و عواملشان 
درخواســت می شود در تمام محلات و نقاط 
پرتــردد شــهر، فضاهای مناســبی را برای 
تبلیغــات انتخابات در نظر بگیرند تا شــاهد 

نباشیم. تبلیغات شهری  در  ولنگاری 
وی بــا بیان اینکــه فضاهای مناســب و 

پرتعــداد و عادلانه ایجاد شــود تــا زیبایی 
بصری شــهر زیر بار تبلیغــات از هر نوعش 
به نازیبایی تبدیل نشــود، افزود: نامزدهای 
باید هزینه فضاســازی ها و سپس  انتخابات 
پاکسازی شهر را به مدیریت شهری پرداخت 

تا عدالت اجتماعی برقرار شود. کنند 
رئیس کمیســیون فرهنگی و گردشــگری 
شورای شهر شــیراز گفت: از آنجا که شورا 
و شــهرداری در آستانه تهیه برنامه و بودجه 
ســال ۱۴03 است، از تمام فعالان فرهنگی، 
هنری، ورزشــی، اجتماعی، علمی و جهادی 
برنامه های  و  شهر درخواست می شود، طرح 
کاربردی خود را به شورا و شهرداری تحویل 
دهند تا از آن ها در طراحی برنامه های سال 

ببریم. بهره  آینده 
بــه گفته هاجری، شــهر بایــد هنرمندانه 
اداره شــود و هنرمنــدان می توانند در این 
راســتا با ارائه طــرح و برنامه های خود، به 
مدیریت شــهری یاری رســانده و شــهر را 

و مدیریت کنند. هنرمندانه طراحی 
وی یادآور شد که به زودی شیراز، میزبان 
برگزاری جایزه »مریــم«؛ خبرنگار عفیفه و 
عقیله شــهرمان خواهد بود و بیش از ۱۶0 
خبرنگار سراســری در این مراسم با شکوه، 

شرکت خواهند کرد.
به  منجر  تصادفات  62درصدی  کاهش 

فوت
معــاون حمل و نقل و ترافیک شــهرداری 
شــیراز نیز با اشاره به چشــم انداز ۱۴0۲ 
ایــن معاونت گفــت: بهره گیــری از هوش 
توســعه  ترافیک،  ســاماندهی  در  مصنوعی 
هوشمند سامانه های نظارت تصویری و ثبت 
عمومی،  پارکینگ هــای  احــداث  تخلفات، 
توســعه خطوط متــرو، مجتمع های رفاهی 
بزرگ مقیــاس مبتنی بر طرح جامع حمل و 
نقــل و... از برنامه های ایــن معاونت خواهد 
بود.هادی شه دوســت عنوان کــرد: از هفته 
اول حمل و نقل در ســال گذشــته تا سال 
جــاری ۶۲ درصد تصادفــات منجر به فوت 
کاهش داشته است که این کاهش به عنوان 
یکی از اقدامات شــاخص این معاونت مطرح 
اســت.وی افزود: آمــوزش فرهنگ ترافیک، 
تصویب مطالعات جامع حمل و نقل ترافیک 
شــهر شــیراز، برگزاری نخســتین همایش 
دبیران شــورای ترافیک سراســر کشــور و 
همچنیــن برگزاری کمپین شــیراز قدردان 
شماست نیز در این راستا انجام شده است.

شه دوست یادآور شد: خرید ۱۲3 دستگاه 

اتوبــوس درون شــهری از محــل اعتبارات 
شــهرداری، خریــد 300 دســتگاه اتوبوس 
درون شــهری از محل اعتبارات نوســازی، 
3۶0 دســتگاه تاکســی به صــورت نقدی 
نوســازی و هزار دســتگاه تاکسی به روش 
اعطای تســهیلات تا ۲50 میلیــون تومان 
کم بهــره کــه ۱00 میلیون تومــان آن با 
کمک شهرداری اســت نیز در حوزه ناوگان 

انجام شده است. تاکسیرانی 
معاون شهردار شــیراز در ادامه به تجهیز 
5 دســتگاه ویــژه معلولیــن جانبــازان و 
توانخواهان، خرید 75 دســتگاه میدل باس، 
راه انــدازی خطــوط شــبانه روزی ناوگان 
اتوبوســرانی شــیراز، اخذ مجوز های قانونی 
احداث خــط ۴ مترو، تســریع در عملیات 
اجرایی خط 3 مترو با ورود قطعات دستگاه 
حفار مکانیزه، تجهیز ۱7 دســتگاه پل عابر 
پیــاده در قالب بســته ســرمایه گذاری و... 
اشــاره کرد.وی همچنین به هوشمندسازی 
3 پارکینگ، بهره برداری از ایستگاه شهدای 
عادل آباد خط ۲ مترو، نصب و راه اندازی ۱۸ 
بزرگراه های  در  رانندگی  تخلف  ثبت  سامانه 
و...  روباز  پارکینگ   ۱۶ شیراز، مکانیزاسیون 

اشاره کرد.

رئیس کمیسیون فرهنگی، گردشگری شورای شهر شیراز :

ضرورت احیای بافت تاریخی شیراز با حمایت ملی

تولید ۶۰۰ تن محصول عاری از گلوتن در فارس

پنجمین جشنواره گل نرگس شهرستان
 خفر برگزار می شود

رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع  دستی شهرستان خفر از 
برگزاری پنجمین جشنواره گل نرگس این شهرستان طی روزهای 7 و ۸ دی  

ماه جاری خبر داد.
به گزارش تریبــون امروز، علی اصغر طاهری باب انــاری مکان برپایی این 
جشــنواره را پارک غدیر شــهرداری باب انار اعلام کرد و گفت: در این دوره 
30 غرفه طراحی و آماده  شــده اســت که در غرفه ها محصولات کشاورزی و 
صنایع  دســتی شهرستان توســط تولیدکنندگان به معرض نمایش و فروش 

گذاشته می شود.
وی افزود: افتتاحیه جشــنواره روز پنج شــنبه،  7 دی ماه ساعت 9 صبح با 
حضور مســئولان استانی و شهرســتانی برگزار خواهد شد که شرکت عموم 

مردم و علاقه مندان در آن آزاد است.
طاهــری باب اناری گفــت: مهم ترین هــدف برگزاری جشــنواره معرفی 
ظرفیت های شهرســتان خفر و جذب سرمایه گذار و ایجاد محیطی بانشاط و 

فرح بخش با برگزاری برنامه های شاد است.
وی با بیان اینکه امکان خرید گل نرگس و محصولات کشــاورزی و صنایع  
دســتی برای بازدیدکنندگان فراهم  شده اســت، از همه مسئولان استانی و 
شهرستانی و عموم مردم سطح استان فارس و شهرستان خفر جهت شرکت 

در جشنواره دعوت به عمل آورد.

تشکیل کارگروه »بررسی تغییر کاربری و 
ضوابط شهرسازی« در شهرداری شیراز

در جلســه علنی شورای اسلامی شهر شــیراز، تشکیل کارگروه »بررسی تغییر 
کاربری و ضوابط شهرسازی« در شهرداری شیراز مصوب شد.

به گزارش تریبون امروز، نشست علنی شورای اسلامی شهر شیراز با حضور اعضا 
تشکیل شد که در این نشست یکی از مصوبات کمیسیون شهرسازی، معماری و 
هوشمندسازی شورا در خصوص نامه فرمانداری شهرداری شیراز مبنی بر ایراد به 
یکی از مصوبات شورا در خصوص تشکیل کارگروه بررسی تغییرات در طرحهای 
جامع و تفصیلی شــهر شیراز، ضابطه های شهرسازی و تفکیک ها قبل از طرح در 
کمیسیون ماده 5 موضوع قانون تأسیس شورای عالی شهرسازی و معماری مورد 

بررسی قرار گرفت.
در این نشست مصوب شد با هدف رسیدگی به درخواست های اشخاص حقیقی 
و حقوقی به منظور تغییرات در طرح تفصیلی شهر شیراز، ضابطه های شهرسازی، 
تفکیک های مشمول تغییر ضابطه و ســایر امور مرتبط، کارگروه »بررسی تغییر 
کاربری و ضوابط شهرسازی« با عضویت افراد ذیل در شهرداری جهت بررسی های 
فنی و اتخاذ تصمیم بدوی شــهرداری برای ارسال به دبیرخانه کمیسیون ماده 5 
قانون تأسیس شورای عالی شهرسازی و معماری با لحاظ کلیات مصوبات شورای 
عالی معماری و شهرســازی ایران و ســایر قوانین و ضوابط بالادســتی مرتبط با 

رویکرد تسریع در پاسخ به درخواست متقاضیان تشکیل شود.
اعضای کارگروه شامل معاون شهرســازی و معماری شهرداری )عضو و رئیس 
کارگروه(، مدیر کل املاک و مستغلات شهرداری )عضو کارگروه(،یکی از مدیران 
شهرداری به انتخاب شهردار )عضو کارگروه(، دو نفر کارشناس در حوزه تخصصی 
شهرســازی به پیشنهاد کمیسیون شهرسازی و تایید شورا )عضو کارگروه( است 
که احکام آن ها برای دوره های یک ســاله توسط شهردار شیراز به استناد مصوبه 

حاضر تنظیم و ابلاغ می شود.
همچنین مصوب شد رئیس کمیســیون شهرسازی، معماری و هوشمندسازی 
شــورا به عنوان ناظر شــورا در کارگــروه فوق الذکر و بدون حــق رأی در کلیه 
جلسات شرکت کند که در صورت عدم امکان حضور وی، نائب رئیس کمیسیون 
شهرســازی، معماری و هوشمندسازی شورا به عنوان ناظر علی البدل در جلسات 

کارگروه شرکت می کند.

پیکرهای ۶ شهید گمنام دوران دفاع مقدس 
در فارس آرام می گیرند

مراســم تشییع و خاکســپاری پیکرهای مطهر ۶ شهید گمنام دوران 
دفاع مقدس در نقاط مختلف استان فارس برگزار می شود.

به گــزارش تریبون امروز، این شــهدا از همان ۱۲ شــهید گمنامی 
هســتند که طی ایام فاطمیه وارد اســتان فارس شــدند و در سالروز 
شــهادت حضرت زهــرا)س(، پیکرهای تنها ۶ شــهید گمنام به خاک 

سپرده شدند.
بر اســاس این گزارش، مراسم تشــییع و خاکسپاری پیکر مطهر یک 
شــهید گمنام روز چهارشــنبه، ۶ دی ماه جاری از ساعت ۱0 صبح در 

بوستان سعدی خرم بید شهرستان صفا شهر برگزار خواهد شد.
در همین روز مراســم تشییع و خاکســپاری پیکر یک شهید گمنام 
دیگــر نیز در ســاعت ۱0 صبح در شــهرک امام رضا)ع( شــهر لپویی 

شهرستان زرقان برگزار می شود.
علاوه بر این ها مراســم تشــییع پیکر مطهر یک شــهید گمنام روز 
پنج شــنبه، 7 دی ماه ساعت 9 صبح شــیراز در مجتمع انتظامی شهید 

رحیم فعال فراجا برگزار خواهد شد.
در همین روز مراســم تشییع و خاکســپاری پیکر یک شهید گمنام 
دیگر نیز در ســاعت ۱۴:30  در مرکز آموزشــی شــهید دستغیب)ره( 
فراجا شهرســتان جهرم برگزار شــده و پیکر مطهر یک شــهید گمنام 
دیگر هم در ســاعت ۱0 صبح روز جمعه، ۸ دی ماه در تپه مشــرف به 
شــهر اکبرآباد شهرســتان کوار و پیکر مطهر آخرین شهید گمنام این 
کاروان نیز ساعت ۱۴:30 همان روز در شهر عماد شهر شهرستان خنج 

به خاک سپرده خواهد شد.

مدیرکل جدید میراث فرهنگی 

استان فارس تاکید کرد:

ضرورت افزایش 

همدلی بخش های 

خصوصی و دولتی برای 

توسعه گردشگری 

مدیرکل جدید میراث فرهنگی گردشــگری و صنایع دستی استان 
فارس بر لزوم  افزایــش حداکثری همدلی و همکاری بین بخش های 
مختلف خصوصی و دولتی برای توســعه گردشگری استان تأکید کرد 
و گفــت: علاوه بر ظرفیت های متعدد و متنوع گردشــگری و تاریخی 
در تمامی ابعاد که در اســتان فارس وجود دارد، خوشــبختانه در این 
اســتان نخبه های فرهنگی و گردشگری بیشــمار هستند که باید از 

این ظرفیت ها نهایت اســتفاده را کرد.محمد ثابت اقلیدی با حضور در 
دبیرخانه نمایشگاه بین المللی گردشگری پارس و صنایع دستی گفت: 
تمامی تلاشــمان را بــرای هر چه بهتر و با شــکوه تر برگزاری این دو 
نمایشــگاه تخصصی خواهیم کرد.وی با اشاره به اینکه کمتر از ۱0 روز 
دیگر تا نمایشگاه بین المللی گردشگری پارس و چهاردهمین نمایشگاه 

ملی صنایع دســتی باقی مانده است و جا دارد اقدامات و فعالیت ها 
سرعت بیشــتری بگیرد، افزود: با توجه به اینکه فارس از استان های 
ســرآمد در حوزه گردشگری، میراث فرهنگی و صنایع دستی است بنا 
داریم با تعامل بیشــتر با بخش های خصوصی و صنوف متخصص این 
حوزه ها پتانسیل های بالقوه را بالفعل تبدیل کنیم .ثابت اقلیدی با بیان 
اینکه اولویت نخست این روزهای کاری برگزاری نمایشگاه گردشگری 
پارس خواهد بود، افزود: این نمایشــگاه تخصصــی یکی از بزرگترین 
رویدادهای ملی و بین المللی کشــور اســت و بی تردید برگزاری این 
نمایشگاه در شیراز نقطه عطفی برای استان فارس محسوب می شود.در 
این جلســه احمدرضا نقیب زاده، مدیرعامل شرکت توسعه گردشگری 
فارس و مجری نمایشــگاه توضیحاتــی در خصوص فعالیت های انجام 
شــده پیرامون برگزاری نمایشگاه گردشــگری پارس شیراز ارائه کرد.
محمــود فخری، رئیس انجمن صنفی دفاتر خدمات مســافرت هوایی 
و جهانگردی فارس نیز طی ســخنانی با اشــاره بــه حضور پر رنگ و 
فعال شــرکت ها، موسسات و تاسیســات گردشگری داخلی و خارجی 
گفت: خوشــبختانه با همدلــی و همکاری هــای بخش های مختلف 
گردشــگری نمایشگاه سیزدهم با قدرت و شکوه خاصی برگزار خواهد 
شــد و امیدوارم برگزاری این نمایشــگاه تخصصی بتواند چرخ اقتصاد 

گردشگری استان را با سرعت بیشتری به حرکت درآورد.
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مدیرعامل شــرکت نمایشــگاه بین المللی استان اصفهان، با 
تاکید بر اینکه بیش از30 ســایت نمایشگاهی در کشور وجود 
دارد که  نمایشــگاه اصفهان با قدمت 30 ساله خود، در کشور 
جزو بهترین ها بوده اســت، گفت: امروز یکی از استانداردترین 
ســایت های نمایشگاهی کشــور در اصفهان اســت، در حوزه 
بین المللی و خارجی رشد خوبی داشته ایم و امیدواریم در سال 

آینده با برنامه ریزی بهتر این همکاری را دوچندان کنیم.
به گزارش تریبــون امروز، احمدرضا طحانیان، در نشســت 
خبری شرکت نمایشــگاه بین المللی استان اصفهان با اصحاب 
رسانه، با اشــاره به اینکه نمایشگاه اصفهان با قدمت 30 ساله 
خود، در کشور جزو بهترین ها بوده است، اظهار کرد: در هفت 
ماه اخیر، نمایشــگاه بین المللی یکی از شــلوغ ترین دوره های 
خود را پشت سر گذاشته است و تقریبا سعی شده در هر هفته 
نمایشگاه برگزار شود، تاکنون تلاش کردیم حاصل کار صنایع 

شهر و کشورمان را در نمایشگاه ها ارائه دهیم.  
وی بــا اعــلام اینکه ســال جــاری بیــش از ۴3 رویداد 

نمایشگاهی داشته ایم که نزدیک به 3۱ مورد آن انجام شده 
و تا آخر ســال سایر رویدادها نیز انجام می شود، افزود: رشد 
نمایشــگاهی از لحاظ بازدیدها و شــرکت سازمان ها بسیار 
خوب بوده است، نمی توان گفت عالی بوده ایم، اما در کشور 
تقریباً به عنوان یک نمایشــگاه خوب شناخته شده ایم، امید 
داریــم با برنامه ریزی هایی که در ســال ۱۴0۲ برای ۱۴03 

شده است، سالی بهتر داشته باشیم.
مدیرعامل شرکت نمایشگاه بین المللی استان اصفهان، گفت: 
بر اســاس برنامه ریزی و تقویم نمایشگاهی مُصوب در ۶ ماهه 
ابتدایی امسال تعداد نمایشگاه های کمتری برگزار شد اما در ۶ 
ماهه دوم بشدت درگیر برپایی نمایشگاه های مختلف خواهیم 
بود. چهار محور اساســی در ســالجاری برای نمایشــگاه بین 
المللی اصفهان در نظر گرفته شــده که در ســه حوزه داخلی، 

خارجی و بین الملل فعالیت داشته است.
وی با اعلام اینکه امروز یکی از اســتانداردترین ســایت های 
نمایشــگاهی کشــور در اصفهان اســت، تصریح کــرد: باید 

چابک ســازی و کارآمدی این مجموعــه و تحولات راهبردی 
آن نیــز در دســتور کار قرار گیرد که تعهد بــه انجام این کار 
جزو مأموریت های تازه شــرکت نمایشگاه بین المللی اصفهان 

محسوب می شود.
طحانیان با بیان اینکه بیش از30 ســایت نمایشــگاهی در 
کشور وجود دارد، گفت: بزرگ ترین سایت های نمایشگاهی در 
پنج کلانشهر تهران، تبریز، مشهد، اصفهان و شیراز واقع شده 
اســت که جایگاه نمایشــگاه اصفهان از لحاظ به روز بودن و 

زیرساخت ها پس از تهران قرار دارد.
وی با اشــاره به تعاملات بین المللی، توضیح داد: در حوزه 
بین المللی ســعی شده است که از کشــورهای مختلف و از 
توان و پتانســیل خواهرخواندگی و ارتباطــی که با وزارت 
خارجــه داریم بتوانیم یکســری از شــرکت ها و تعدادی از 
مسئولین شهرهای مختلف و یا تجار شهرهای مختلف را در 
نمایشگاه حاضر کنیم که این موضوع نسبت به سال گذشته 

رشد بسیار خوبی داشته است.
وی با اشــاره به دیگــر اقدامات بیان کــرد: یکی از کارهای 
بسیار مهمی که در ســال ۱۴0۱ آغاز شد، بحث برنامه ریزی، 
تهیه اســتراتژی و ایجاد یک چشم اندازی بود که بر اساس آن 

فعالیت های ما شکل بگیرد.
طحانیان، اظهار کرد: بسیاری از مشکلات نمایشگاه اصفهان 
از طریق تعامل با مجموعه های مختلف حل می شــود و ما از 
تمام توان سازمان های مردم نهاد و اتاق های دوستی و ارتباط 
خواهر خواندگی با شــهرهای کشــورهای دیگر در زمینه حل 

مشکلات نمایشگاهی استفاده می کنیم.
محمــد گیوی، معاون امــور نمایشــگاهی، برنامه ریزی و 
بازاریابی شــرکت نمایشــگاه های بین المللی اصفهان نیز در 
این نشســت، اظهار کرد: به دنبال آن هستیم که با رویداد 
محور کردن عناوین نمایشگاهی، به سمتی حرکت کنیم که 
فعالان اقتصادی از فضای نمایشــگاهی ارزش افزوده کسب 
کنند و نمایشــگاه فقط فقط یک دورهمی ســالانه نباشد. 
برای رسیدن به اهداف تعریف شده لازم است نرخ تعاملات 
در حوزه ملی با شــرکای تجاری، فعالان اقتصادی استانی و 

کشوری را افزایش دهیم.

مدیرعامل شرکت نمایشگاه بین المللی :

نمایشگاه اصفهان؛ یکی از استانداردترین سایت های نمایشگاهی کشور معاون شرکت شهرک های صنعتی اصفهان:

گز اصفهان قابلیت های زیادی برای
 توسعه کسب و کار دارد

معاون صنایع کوچک شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان گفت: مطالعات 
شناختی خوشه کسب و کار گز در چهار ماه نخست پیاده سازی توسعه این خوشه 
نشــان می دهد که اتحادیه گز و شیرینی به دلیل  قدمت و زیرساخت های موجود 

قابلیت های زیادی برای توسعه دارد.
به گزارش تریبون امروز، جمشــید انصاری اظهار داشت: میز توسعه گز، به همت 
هیات مدیره اتحادیه و پیگیری عامل خوشه و به منظور استفاده از تجربیات ارزنده 

پیشکسوتان این صنعت، به تازگی در اتحادیه افتتاح شده است.
وی ادامه داد: میز توسعه گز با هدف افزایش هم افزایی و قدرت جمعی، دستیابی 
به منافع مشترک خوشه پیاده سازی شده و فرصت مغتنمی برای ارائه راه حل های 
کارشناسی و تجربی توسط اعضای خوشه و پیگیری چالش های مسیر توسعه است.

معاون صنایع کوچک شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان اظهار داشت: این 
شرکت بنا به ماموریت سازمانی خود از تمامی ظرفیت ها برای کمک به توسعه خوشه 

گز اصفهان استفاده خواهد کرد.
وی اضافه کرد: تجربه شرکت شــهرک های صنعتی استان اصفهان از سال ها 
فعالیت توسعه خوشه های کسب و کار نشان داده که میزان موفقیت در توسعه 
یک خوشــه، تنها به میزان اراده و همت ذینعفان در پذیرش و اجرای کار تیمی 

بستگی مستقیم دارد.
انصاری با بیان اینکه تاکنون احداث ۱۲ خوشــه در این استان خاتمه یافته و سه 
خوشــه نیز در دست اجراست، خاطرنشان کرد: شرکت شهرک های صنعتی استان 
اصفهان با وجود خاتمه یافتن پروژه توســعه ۱۲ خوشــه در قالب برنامه های عمل 
ســالانه که به تصویب شورای راهبری هر خوشه می رسد، از آنها حمایت می کند و 

بخشی از هزینه ها را در چارچوب دستور العمل پرداخت می کند.
وی بیان کرد: چنین نیست که پس از اتمام برنامه سه ساله توسعه خوشه ها 
به حال خود رها شــوند، بلکه این شرکت در حد بضاعت خود همواره در کنار 

آنها قرار دارد.
»گز« به عنوان یکی از تنقلات شــیرین، علاوه بر اصفهان در شــماری دیگر از 
مناطــق ایران مانند چهارمحال و بختیاری تولید و به بازارهای داخلی و خارجی 
عرضه می شود اما این نوع شیرینی به عنوان »سوغات اصفهان« از شهرت بیشتری 

برخوردار است.

مدیر کل مدیریت بحران استانداری :

تردد ۱۹۰ هزار خودروی فرسوده شخصی در 
استان اصفهان 

مدیر کل مدیریت بحران اســتانداری گفت: بیش از ۱90 هزار خودروی فرسوده 
شــخصی در استان اصفهان تردد می کنند که باید اتوبوس ها و موتورسیکلت های 

فرسوده را به این آمار اضافه کنیم.
به گزارش تریبون امروز، منصور شیشــه فروش اظهار داشت: بخش حمل و نقل 
سهم زیادی در آلودگی هوای اصفهان دارد و باید برای کاهش انتشار آلاینده ها هوا 

تلاش کنیم.
وی ادامه داد: بســیاری از خودروهای شخصی، باری و مسافری استان مستهلک 

شده اند و برای نوسازی نیاز به تسهیلات و امکانات کشوری دارند.
مدیر کل مدیریت بحران استانداری اظهار داشت: وزارت راه و شهرسازی و سازمان 
حفاظت محیط زیست باید اقدام جدی نوسازی خودروهای سنگین فرسوده در بخش 
حمل و نقل بار و مســافر اصفهان انجام دهند و به این استان کمک کنند تا بتواند 
تســهیلات لازم را برای نوسازی این ناوگان در بخش های شهری، بار و مسافر ارائه 
دهد.وی اضافه کرد: اصفهان به بازســازی و نوسازی یک هزار اتوبوس شهری و پنج 

هزار تاکسی نیاز دارد.
شیشــه فروش با بیان اینکه 50 هزار موتورسیکلت دودزا در استان اصفهان باید 
برقی شــوند خاطرنشان کرد: این دســتورالعمل ابلاغ شده و سازمان های صمت و 
محیط زیست مکلف شدند که تسهیلات لازم برای این طرح را به استان ارائه دهند.
وی بیان کرد: رفع مشکل آلودگی هوای اصفهان نیاز به اقدام کشوری و ملی دارد 
و بطور قطع با اســتاندارد سازی سوخت و حمایت از رانندگان برای نوسازی ناوگان 
می توانیم به این شرایط برسیم و سهم آلایندگی ناشی از حمل و نقل را رفع کنیم.

اصفهان کمترین تعداد روزهای هوای پاک و همچنین میزان بارش ســالانه را در 
مقایسه با سایر کلانشهرها دارد.

کلانشــهر اصفهان حدود ۲ میلیون نفر جمعیت دارد و روزانه بیش از ۸00 
هزار دستگاه خودرو در آن تردد می کنند و صنایع کوچک و بزرگ بسیاری آن 

را احاطه کرده اند.
شرایط جغرافیایی و اقلیمی این شهر، کلاف آلودگی هوای این خطه را پیچیده تر 

ساخته است.
اصفهان با این شرایط در بین کلانشهرهای کشور جایگاه نخست آلودگی 

هوا را دارد.

 در راستای بکارگیری فرزندان شهدا و ایثارگران :

اعطای مشوق های ویژه به صنایع بوشهر 
مدیرکل بنیاد شــهید و امور ایثارگران استان بوشهر گفت: مشوق های مناسبی از 
جمله معافیت های بیمه ای و مالیاتی و پرداخت 75 درصد حقوق برای بکارگیری و 
اشتغال فرزندان و خانواده های شهدا و ایثارگران به به شرکت های مستقر در منطقه 

ویژه اقتصادی بوشهر ارائه می شود.
به گزارش تریبون امروز، نعمت الله غلامپور در نشســت با مدیرعامل منطقه ویژه 
اقتصادی بوشهر و تعدادی از مدیران شرکت های مستقر در این منطقه اظهار کرد: 
تعداد زیادی از اعضای خانواده های شــهدا و ایثارگران در اســتان با مشکل اشتغال 
روبرو هســتند که این بنیاد از همه ظرفیت های موجــود برای بکارگیری این افراد 

استفاده می کند.
وی اضافه کرد: تســهیلات مناسبی برای اشتغال زایی اعضای خانواده های شهدا و 

ایثارگران در استان پرداخت شده و آماده پرداخت تسهیلات به دیگر افراد هستیم.
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان بوشهر تصریح کرد: در همین زمینه 
مشوق هایی برای به کارگیری این افراد در صنایع استان مد نظر قرار گرفته که می توان 

به پرداخت 75 درصد از حقوق و دستمزد این افراد به مدت ۱۸ ماه اشاره کرد.
غلامپور با اشاره به پرداخت 50 درصد از حق بیمه این افراد به مدت پنج سال ادامه 
داد: کاهش مالیات کارفرمایان به میزان ۱50 درصد از حقوق پرداختی به ایثارگران 

به مدت پنج سال از دیگر مشوق ها است.

رئیس ستاد انتخابات استان بوشهر گفت: در مجموع 
5۶۱ شعبه ثابت و ۲۲3 شعبه سیار انتخابات در استان 

بوشهر ثبت و تایید شده است.
اکبــر پورات در نشســت ســتاد انتخابات اســتان 
بوشــهر گفت: در راستای ارتقای آمادگی و هم افزایی 
بیــن دســتگاه های اجرایی، اعضای ســتاد انتخابات 
اســتان ملزم بــه حضور در ســطح شهرســتان ها و 
ارزیابی اقدامات دســتگاه ها و کارگروه های انتخابات 
شهرســتان ها شــده اند که بازخورد بسیار مناسبی از 

این اقدام حاصل شده است.
رئیس ستاد انتخابات اســتان بوشهر تصریح کرد: 
در این بازدید و نشســت ها بر ضرورت همکاری همه 
دســتگاه ها با ستاد انتخابات به اســتناد ماده ۱3 و 
همچنین رعایت مــاده 75 قانون انتخابات در بحث 
رعایت بی طرفی از ســوی مسؤولان اســتانی تاکید 

شده است.
وی افــزود: در حــال حاضر روند بررســی صلاحیت 
داوطلبان در هیئت نظارت اســتان دنبال می شــود و 
بر اســاس زمان بندی این فراینــد تا ۱۴ دی ماه ادامه 

یافت. خواهد 
پورات گفت: در این مدت زمان ما در کنار جلســات 
شهرستانی و حضور در شهرستان ها، موضوع جمع بندی 
شعب اخذ رأی در سطح استان دنبال کرده ایم و تلاش 
شــده به صورت نوبــه ای پیش بینی هــا و درصد ثبت 

مرحله ای شعب را در مصاحبه ها اعلام کنیم.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استاندار بوشهر 
ادامه داد: در آخرین مهلت ثبت شــعب که 30 آذرماه 
بود، مجموعاً 7۸۴ شــعبه در ســامانه جامع انتخابات 

ثبــت و به تأیید هیئت هــای اجرایی مراکز چهار حوزه 
انتخابیه رســیده اســت.وی عنوان کــرد: از این تعداد 
5۶۱ شــعبه ثابت و ۲۲3 شعبه ســیار است که ۴7۱ 
شعبه در سطح شــهرها و 3۱3 شعب روستایی در روز 
۱۱ اســفند ماه ۱۴0۲ مســتقر خواهند شد تا پذیرای 

باشند. بوشهر  استان ولایتمدار  مردم حماسه ساز 
رئیس ســتاد انتخابات اســتان بوشــهر یادآور شد: 
اقداماتی زیرســاختی و فنی هم با جدیت برای ارزیابی 

و آمادگی شــعب در نظر گرفته شــده تــا در روز ۱۱ 
اســفند ماه هیچ گونه خلل و مشکلی شاهد نباشیم.

انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شــورای اســلامی 
برای انتخاب ۲90 نماینده برای یک دوره چهارساله و 
ششــمین دوره انتخابات مجلس خبرگان رهبری برای 
انتخــاب ۸۸ عضو این مجلس برای یک دوره هشــت 
ساله روز جمعه ۱۱ اسفند ماه ۱۴0۲ در سراسر کشور 

می شود. برگزار 

رئیس ستاد انتخابات استان بوشهر مطرح کرد:
پیش بینی۷۸۴ شعبه اخذ رای در بوشهر

مدیرکل حفاظت محیط زیست 

استان اصفهان:

حقابه تالاب گاوخونی 

یک مطالبه مردمی و 

ملی است

اصفهان  استان  زیســت  مدیرکل حفاظت محیط 
گفــت:  خشــکی تــالاب گاوخونــی نتیجه ای جز 
طغیان ریزگردها به اســتان های اصفهان، تهران و 
یزد نخواهد داشــت؛ از این رو  حقابه این تالاب را 
به عنوان یک مطالبه مردمی و ملی دنبال می کنیم.

به گزارش تریبون امروز، احمدرضا لاهیجان زاده 
اظهار داشت: تأمین حقابه تالاب گاوخونی یکی از 
مطالبات اساسی سازمان حفاظت محیط زیست از 

نیروست. وزارت 
وی با اشــاره به همراهی کشاورزان شرق اصفهان 
و ســازمان های مردم نهــاد در تأمین حقابه تالاب 
گاوخونــی اظهــار داشــت: در بازگشــایی اخیــر 
زاینده رود برای کشــاورزان غرب و شرق اصفهان و 
با تأکید اســتاندار و رئیس سازمان حفاظت محیط 
زیســت کشــور بخشــی از حقابه تالاب گاوخونی 
انتظار می رفت  افــزود:  زاده  تأمین شــد.لاهیجان 
بیــش از ۲0 میلیــون مترمکعــب حقابــه تالاب 
گاوخونــی تأمین شــود که این مهــم رقم نخورد 
اما مرطوب شــدن بســتر تالاب نیز حرکت رو به 
جلویی بود که با پیگیری اداره کل حفاظت محیط 
نیروهای  استان،  زیست  انجمن های محیط  زیست، 
خودجوش مردمی و از خودگذشــتگی کشــاورزان 

شرق اصفهان رقم خورد.
وی یادآور شــد: کشــاورزان شــرق اصفهان در 
حفاظت و حراســت از جریان زاینده رود تا تالاب 

همــکاری بســیار مؤثری را با تیم های گشــت و 
نظارت آب منطقه ای و محیط زیســت داشــتند و 
جمعی از کشــاورزان بمنظــور تأمین حقابه تالاب 
گاوخونی از حقابه خود گذشتند و با مسدود کردن 
ورودی زمین های کشــاورزی خود اجازه دادند تا 

تالاب گاوخونی نیز از زاینده رود بهره مند شود.
مدیرکل حفاظت محیط زیســت اســتان اصفهان 
گفت: این اقدام فداکارانه کشاورزان شرق اصفهان 
و علــی الخصوص کشــاورزان ورزنه جای قدردانی 
دارد و نشــان دهنده پای بندی کشاورزان اصفهان 

به مســئولیت اجتماعی و محیط زیست است.
وی در پایان عنوان کرد: هرچند که پاییز امســال 
آنگونه که پیش بینی شــده بود پربــارش نبود اما 
امیدواریم بــا بارش های زمســتان و بالاخص دی 
مــاه، زمینه رهاســازی زاینده رود در زمســتان و 
اوایل فروردین ســال آینــده و تأمین حقابه تالاب 

شود. فراهم  گاوخونی  بین المللی 
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نایب رییس کمیســیون امنیت ملی مجلس با 
اشــاره به نظارت میدانی این کمیسیون از محل 
حادثه راسک با بیان اینکه نیروهای انتظامی در 
ایــن حادثه از جان خود مایه گذاشــتند، گفت: 
منطقه انتظامی در محل مرز از اســتاندارد های 
لازم برخوردار نبوده و شــرایط حفاظت فیزیکی 
نیز اســتاندارد نبود اما عناصــر انتظامی در مرز 

شجاعانه و مردانه دفاع کردند.
به گزارش تریبون امــروز، ابراهیم عزیزی با 
اشــاره به اقدامات انجام شــده هیات اعزامی 
کمیســیون امنیــت ملی و سیاســت خارجی 
مجلس به اســتان سیستان و بلوچستان جهت 
بررســی میدانی ابعاد حادثه تروریستی راسک، 
گفت: یکی از وظایف مجلس شــورای اسلامی 
کنار امــر مهم قانونگذاری، نظــارت بر اجرای 
قوانین اســت و بطــور طبیعی امــروز نظارت 
با رویکرد اطلاع از امور و بررســی شــیوه های 
عملکردی یکی از موضوعاتی اســت که باید در 

کشور ما نهادینه شود.
نایب رییس کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس یازدهم ادامه داد: حوزه نظارتی 
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
نیز متمرکز در همین امور است بنابراین حوادثی 
که در کشور رخ می دهد و مولفه هایی که باعث 
ناامنی و احساس ناامنی می شود را مورد بررسی 
قرار داده و چنانچه ایــن نظارت ها اقتضا بکند، 
آنها را بسمت راهکارهایی که جنبه پیشگیرانه و 

بازدارنده دارد، سوق می دهد.
وی افــزود: آنچه ما در ماموریت کمیســیون 
امنیــت ملی و سیاســت خارجی بــه دنبالش 
بودیم، بررســی حادثه راســک در ابعاد مختلف 
بــود، بنابراین از طرف این کمیســیون در قالب 
یک هیات به اســتان سیســتان و بلوچســتان 
سفری داشــتیم که در ابتدا در راسک به محل 
حادثه رفتــه و تمام ابعاد و زوایای مختلف مورد 
بررســی قرار گرفت و جلســه ای را با شــورای 
تامین شهرستان راسک داشتیم و در این جلسه 
گزارشاتی را از حین وقوع و بعد از وقوع حادثه از 

مسئولان امر دریافت کردیم.
این نماینده مــردم در مجلس یازدهم بیان 
کرد: همچنین جلســه ای با شــورای تامین 
اســتان سیستان و بلوچســتان برگزار شده و 
جلســات تخصصی نیز با مســئولان مربوطه 
برگزار شــد بنابراین اقداماتی که انجام شده 
بود را مورد بررســی قرار دادیــم. برایند این 
نظارت ها را  مفیــد و موثر می دانیم چراکه 
نگاه کمیسیون پیشگیری و جلوگیری از تکرار 

این حادثه تلخ است.
عزیزی اضافه کرد: نیروهای انتظامی  در حادثه 
راســک از جان خود مایه گذاشتند و جانفشانی 
کردند تا جیش الظلــم به اهدافی که دنبال می 
کرد، نرسد. این موضوعی است که هیات اعزامی 
کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی به 
محل حادثه راســک به آن رســیده است. البته 
منطقه انتظامی در محل مرز از اســتاندارد های 
لازم برخوردار نبوده و شــرایط حفاظت فیزیکی 

نیز اســتاندارد نبود اما عناصــر انتظامی در مرز 
شــجاعانه و مردانه دفاع کردند و مانع ســقوط 
منطقه انتظامی شدند و باعث شدند که مزدوران 

جیش الظلم از منطقه فرار کنند.
 نایب رییس کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس یازدهم ادامــه داد: البته مولفه 
هــای قبل از وقوع و بعد از وقوع حادثه از جمله 
موضوعاتی اســت کــه کمیســیون امنیت ملی 
و سیاســت خارجــی مجلس در حال بررســی 
آنها اســت. ما نظــرات کمیســیون را با رعایت 
تمــام ملاحظات به مســئولان مربوطه منعکس 
خواهیم کرد تا مــورد پیگیری قرار گیرد گرچه 
از تقدیــم کامل گزارشــات بصــورت عمومی با 
معذوریت مواجه هستیم اما باید گفت که نیروی 
انتظامی در این حادثه جانفشــانی کرده است و 
پرســنل زحمت کش در مرز راسک تا پای جان 
ایســتادگی کردند.وی افزود: تلاش های بسیار 
خوبــی برای پیگیری و برخــورد قاطع با عناصر 

این حادثه در دســت اقدام است. تمام نیروهای 
نظامی و انتظامی منطقه با حساسیت و قدرت به 
دنبال برخورد قاطع و کوبنده با عوامل داخلی و 

خارجی این حادثه هستند.
عزیزی تصریح کــرد: عناصر ضد انقلاب بویژه 
جیش الظلم و سایر عناصری که در یک رویکرد 
ضد منافع ملت ایران در هم تنیده شده اند، باید 
بدانند که پاســخ قاطع و کوبنده ای را دریافت 
خواهند کرد و به هیچ وجه جمهوری اســلامی 
ایــران اجازه تکرار این اقدامات را به آنها نخواهد 
داد.نایب رییس کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس یادآور شد: در حوزه دیپلماسی 
نیز وزارت امور خارجه کشورمان با حساسیت و 
جدیت این موضوع را پیگیری کند و کشورهای 
همســایه را وادار به جلوگیــری از اقدامات این 
چنینی کند تا اجازه ندهند برخی از عناصر مخل 
امنیت کشور ایران از طریق کشورهایشان دست 

به چنین اقداماتی بزنند.

نایب رییس کمیسیون امنیت ملی مجلس عنوان کرد:

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس تأکید کرد؛ عدم برخورداری منطقه انتظامی مرزی از استانداردهای لازم

لزوم برندسازی و صادرات محور کردن صنعت 
زنبورداری استان فارس

رئیس کمیســیون کشــاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس شورای 
اســلامی با بیان اهمیت صــادرات محور کــردن فعالیت های بخش 
کشاورزی خواستار برندسازی در صنعت زنبورداری استان فارس شد.

به گزارش تریبون امروز، محمدجواد عسکری در نشست با تشکل ها 
و اتحادیه های زنبورداران اســتان فارس گفت: استان فارس به دلیل 
اقلیم متنوع و ظرفیت های مناسبی که دارد می تواند به سمت صادرات 
محور کردن محصولات کشــاورزی برود که تولید عسل مرغوب یکی 

از آن موارد است.
وی با تأکید در برخورد قانونی با کارخانجاتی که به وســیله شــکر 
اقدام به تولید عسل می کنند، افزود: باید به کمک دستگاه های امنیتی 
و قوه قضاییه از این موارد پیشگیری کنیم چرا که تولید عسل تقلبی 

به سلامت مردم و امنیت غذایی آسیب می زند.
نماینده مردم داراب و زرین دشــت در مجلس شورای اسلامی اظهار 
کرد: اگر امکانــات برای فعالیت زنبورداران بــه تعویق بیفتد موجب 
خسارت به آن ها خواهد شــد لذا نیازمندی های آن ها از قبیل تأمین 
سوخت، پرداخت تســهیلات، بحث بیمه و تحویل شکر باید پیگیری 

شده و به موقع تامین شود.
عســکری، تشکیل کمیته های تخصصی در سازمان جهاد کشاورزی 
اســتان فارس و دستگاه های وابسته این ســازمان را در دستیابی به 
اهداف برنامه هفتم توســعه ضروری دانســت و اظهار کرد: امیدواریم 
با مشــارکت همه دســتگاه های مرتبط با بخش کشــاورزی و با یک 

هم افزایی به حل مشکلات و عملیاتی کردن برنامه ها کمک کنیم.

عضو هئیت رئیسه مجلس شورای اسلامی:

باید به سمت درآمدهای پایدار بدون اتکا به 
نفت حرکت کنیم

عضو هئیت رئیسه مجلس شــورای اسلامی گفت: کارمندان و بازنشستگان به 
دلیل مشکلات اقتصادی و جاری کشور در طبقات ضعیف جامعه قرار گرفته اند و 

نباید از آنها مالیات زیادی گرفته شود.
به گزارش تریبون امروز، مجتبی یوســفی با اشاره به راهکارهای تحقق بودجه 
بــدون نفت  گفت: قطعا منابع پایدار بودجــه باید از منابع حاصل از فروش نفت 
فاصله بگیرد.نماینده مردم »اهواز، باوی، حمیدیه و کارون« با بیان اینکه ما باید 
به سمت درآمدهای پایدار بدون اتکا به نفت حرکت کنیم، اظهار کرد: یکی از این 
موارد شفافیت در وصول مالیات هاست. ما باید به جای ممیزی در این بخش به 
سراغ سامانه ها حرکت کنیم و این مسئله نباید به قیمت افزایش مالیاتی بر دهک 
های پائین تمام شــود.عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی در ادامه با 
اشاره به تغییرات در افزایش رشد مالیاتی در بودجه،بیان کرد: به واقع کارمندان  
و بازنشستگان به دلیل مشکلات جاری در طبقات ضعیف جامعه قرار گرفته اند و 

نباید از آنها مالیات گرفته شود.
باید به سمت مالیات بر سوداگری حرکت کنیم

این نماینده مجلس شــورای اسلامی ادامه داد: ما باید در راستای تامین منابع 
پایدار از محل مالیات ها به سراغ جلوگیری از فرار مالیاتی و اخذ مالیات از افرادی 
که در بازارهایی نظیر سکه ، خودرو و ارز فعالیت کرده و به نوعی سوداگری می 

کنند، حرکت کنیم نه فردی که یک واحد مسکونی بیشتر ندارد.
ضرورت جلوگیری از فرار مالیاتی و اصلاح معافیت ها

یوســفی با بیان اینکه منابع حاصل از فروش نفت باید به سمت مسائل توسعه 
ای و ســایرمنابع پایدار بودجه ای به ســمت امور جاری ســوق داده شود،گفت: 
بنابراین برای شکل گیری منابع پایدار از طریق مالیات ها در بودجه، باید به سمت 
جلوگیری از فرار مالیاتی، شناســایی مودیان جدید و اصلاح معافیت ها حرکت 

کنیم و خط قرمز ما در این بخش فشار مالیاتی بر اقشار ضعیف است.

عسکری:

کمیسیون کشاورزی موضوع گرانی گوشت 
را با حضور وزیر جهادکشاورزی را بررسی 

می کند
رئیس کمیسیون کشاورزی گفت: موضوع افزایش قیمت گوشت قرمز در بازار 
طی هفته آینده با حضور وزیر جهادکشــاورزی و معاونین مربوطه در کمیسیون 

کشاورزی مجلس  بررسی می شود تا هرچه سریع تر از آن جلوگیری شود.
به گزارش تریبون امروز، محمدجواد عسکری رئیس کمیسیون کشاورزی، آب، 
منابع طبیعی و محیط زیست مجلس شورای اسلامی در خصوص افزایش قیمت 
گوشــت قرمز و گوشت مرغ در بازار، گفت: متاســفانه شاهد بودیم طی روزهای 
اخیر قیمت گوشــت خصوصا گوشت قرمز در بازار جهش زیادی داشته است که 

موجبات نگرانی اقشار مختلف جحامعه را به همراه دارد.
نماینده مردم داراب و زرین دشــت در مجلس شــورای اسلامی، عنوان کرد: 
موضوع افزایش قیمت گوشت قرمز در بازار طی هفته آینده با حضور وزیر جهاد 
کشاورزی و معاونین مربوطه در کمیسیون کشاورزی مجلس  بررسی می شود تا 

هرچه سریع تر از آن جلوگیری شود.
این نماینده مردم در مجلس شــورای اسلامی گفت: این میزان افزایش قیمت 
گوشــت قرمز طی چند روز غیر منطقی و غیر قابل پذیرش است و نیاز داریم تا 

نظارت دستگاه های مختلف بر بازار افزایش پیدا کند.

جعفر قادری مطرح کرد:

حساب واحد خزانه ؛ 

رهیافتی برای جلوگیری 

از ریخت و پاش  برخی 

دستگاه ها

عضو کمیسیون برنامه ، بودجه و محاسبات مجلس شورای 
اسلامی گفت: حســاب واحد خزانه می تواند شفافیت لازم را 
در جلوگیری از رانت ها، تخلفات و سوء استفاده گری ها ایجاد 

کرده و جلوی مفاسد را بگیرد.
بــه گزارش تریبون امروز، جعفر قادری با اشــاره به مزایای 
»حساب واحد خزانه« در نظم بخشی به بودجه سالیانه و پیش 
بینی این موضوع در برنامه هفتم توسعه، بیان کرد: در گذشته 
حساب دســتگاه های اجرایی در بانکها متمرکز بود و معمولا 
دســتگاه ها از این انباشت و رسوب منابع مالی برای کارهایی 

استفاده می کردند که در قانون پیش بینی نشده است.
نماینده مردم شــیراز و زرقان در مجلس شــورای اسلامی 
افزود:به واقع مجموعه هایی که گردش مالی زیادی داشــتند، 
پیرو این رشــد منابع بانکی، می آمدند و برای برای پرسنل، 
مجموعــه هــای مرتبط با خــود و یا برخی موارد شــخصی 
تسهیلات دریافت می کردند و این موضوع قابل کنترل نبود.

عضو کمیســیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس شورای 
اسلامی تصریح کرد: حتی اگر ما فرض کنیم که از این منابع 
برای موضوعات شخصی استفاده نشود  و برای پرسنل مدنظر 
قرار گیرد هم قابل قبول نیست، چراکه دلیلی ندارد تسهیلاتی 

را برای یک بخشــی از دســتگاه ها قائل شــویم و بخشی از 
دستگاه ها از این تسهیلات محروم باشند.

قادری بیان کرد: از ســوی دیگر دولت در شرایطی قرار دارد 
که شــدیدا به این منابع نیــاز دارد؛  به عنوان مثال دولت در 
ماه های ابتدای ســال در شرایطی است که ناچار است برود و 
بخشی از منابع مورد نیاز خود را از خزانه بگیرد، این در حالی 
اســت که وقتی حساب ها در اسناد خزانه متمرکز شود دیگر 
دولت دسترســی لازم را به منابع داشته و می تواند در ایامی 

که نیاز دارد از موجودی حســاب های دســتگاه های دولتی 
استفاده کند.

عضو کمیســیون برنامه، بودجه مجلس با بیان اینکه منافع 
حســاب واحد خزانه می تواند به دولت بازگــردد و دیگر در 
راستای اهداف دستگاهی مورد استفاده قرار نگیرد،گفت:حساب 
واحد خزانه همچنین می تواند شفافیت لازم را در جلوگیری از 
رانت ها، تخلفات و سوء استفاده گری ها ایجاد کرده و  جلوی 

مفاسد را بگیرد.

عضو کمیســیون امور داخلی کشــور در مجلس بــا بیان اینکه 
برگزاری انتخابات به صورت میانگین ســالیانه یکبار در کشــور از 
باقی مانــدن دائمی قدرت روی یک فرد جلوگیری می کند، گفت: 
انتخابات مســتمر در کشــور مانع از دیکتاتوری شــده و مفاهمه 

دموکراسی به شیوه اسلامی را به دنبال دارد.
به گزارش تریبون امروز، ابوالفضل ابوترابی با اشاره به فرمایشات رهبر 
معظم انقلاب درباره اهمیت برگزاری انتخابات در دیدار جمعی از مردم 
استان های خوزستان و کرمان با ایشان، گفت: جمهوری اسلامی ایران 
کشــوری مردم پایه بوده و بر اساس خواست مردم اقدامات اساسی در 

کشــور انجام می شــود لذا اراده آنها پای صندوق های رأی نمود پیدا 
می کند.نماینده مردم نجف آباد در مجلس شورای اسلامی در ادامه با 
اشاره به وظایف قوه مقننه، قوه مجریه، شوراها اسلامی شهر و مجلس 
خبرگان که به واسطه رأی مردم انتخاب می شوند، بیان کرد: مجلس 
شورای اســلامی در وضع قانون نقش دارد و قوه مجریه نیز در اجرای 
قانون تأثیرگذار اســت؛ شوراهای اسلامی شــهر و روستا نیز در حوزه 
محلی فعال هســتند و مجلس خبرگان نیز غیرمستقیم بالاترین مقام 
کشور یعنی رهبری را انتخاب می کند که تمام اینها بر اساس انتخابات 
و رأی مردم صورت می گیرد.وی در ادامه با اشاره به برگزاری همزمان 

دو انتخابات طی هر دو سال در کشورمان، گفت: بر این اساس به صورت 
میانگین سالیانه یک انتخابات در کشور برگزار می شود که همین امر 
مانع از دیکتاتوری است و مفاهمه دموکراسی البته به شیوه اسلامی را 
به دنبال دارد.ابوترابی با یادآوری این مطلب که انتخابات باعث می شود 
از باقی ماندن دائمی قدرت بر روی یک فرد جلوگیری شود، اذعان کرد: 
بر این اســاس و طبق قانون اساسی مجلس خبرگان و مجلس شورای 
اســلامی می توانند هر زمان که تشخیص دادند کفایت بالاترین مقام 
های کشــور یعنی رهبری و رئیس جمهور را مورد بررسی قرار داده و 

حتی آنها را عزل کنند.

عضو مجمع نمایندگان استان اصفهان مطرح کرد؛

تثبیت جایگاه ایران در عرصه بین المللی با مشارکت بالای
 مردم پای صندوق های رأی
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سازمان امور مالیاتی خبر داد؛

کشف فرار مالیاتی هزار میلیارد تومانی
 در استان خوزستان

سازمان امور مالیاتی کشور از کشف فرار مالیاتی هزار میلیارد تومانی یکی 
از برندهای معروف کالای خانگی در استان خوزستان خبر داد.

به گزارش تریبون امروز، مدیرکل امور مالیاتی خوزستان در این باره اظهار 
داشــت: این اداره در راستای بررسی تعدادی از کارت های بازرگانی صوری و 
اجاره ای با انجام اقدامات گســترده و همه جانبه به شبکه درهم تنیده ای از 
شــرکت های زیرمجموعه نمایندگی یکی از برندهای معروف کالای خانگی 
دست یافت که این شرکت ها با سوء استفاده از کارت های بازرگانی اجاره ای، 
اقدام بــه واردات کالاهای آن برند و قطعات مورد نیاز جهت خدمات پس از 

فروش آن کالاها کرده اند.
علی خورشیدی گفت: به دلیل تعدد کارت های بازرگانی اجاره ای و صوری 
اســتفاده شده در ســنوات مختلف، میزان دقیق فرار مالیاتی صورت گرفته 

تحت بررسی و اقدام تخصصی است.

رئیس سازمان صمت هرمزگان خبرداد:

صادرات حدود 2 میلیارد دلار کالای غیرنفتی 
از گمرکات هرمزگان

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان گفت: یک میلیارد و 900 
میلیون دلار کالای غیرنفتی از ابتدای ســال جاری تا پایان آبان ماه امسال از 

طریق گمرکات این استان به خارج از کشور صادر شده است.
به گزارش تریبون امروز، خلیل قاسمی در تشریح این خبر به رسانه ها افزود: 
این کالاها شامل فلزات معمولی همچون فولاد، موادمعدنی، موادپلاستیکی و 
فلزات گرانبها بوده که به مقصد کشورهای چین، امارات متحده عربی، عمان 

و هندوستان بارگیری شده است.
وی بیان کرد: بیشــترین میزان صادرات کالاهای غیرنفتی از هرمزگان در 

بخش صنعت و معدن با یک میلیارد و 730 میلیون دلار بوده است.
رییس ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان با اشــاره به تحقق ۶۱ 
درصدی هدف گذاری صادرات در اســتان ابراز کــرد: هدف گذاری صادرات 

کالاهای غیرنفتی هرمزگان امسال سه میلیارد و ۱00 میلیون دلار است.
قاسمی، پرداخت سود تســهیلات بانکی به بنگاه های اقتصادی صادراتی و 
ســرمایه در گردش را از مشوق های صادراتی عنوان کرد و یادآورشد: اکنون 
شــرایط برای صادارت موادمعدنی مانند گچ از بندرخمیر نیز به کشــورهای 

مختلف فراهم شده است.

نارضایتی استاندار هرمزگان از پرداخت 
تسهیلات خانه سازی

اســتاندار هرمزگان با انتقاد از عملکرد نامناسب برخی از بانک های استان 
در پرداخت تســهیلات نهضت ملی مسکن گفت: باتوجه به آمار موجود بانک 
مسکن در حوزه تسهیلات مرتبط با نهضت ملی مسکن بیشترین پرداختی را 

داشته اما پرداختی بانک های دیگر در این طرح ضعیف است.
به گزارش تریبون امروز، مهدی دوســتی در نشست بررسی عملکرد بانک 
ها در طرح نهضت ملی مسکن افزود: در صورت ادامه این روند ناچار به ارائه 

گزارش عملکرد بانک ها به مردم هستیم.
وی بیان کرد: در نشســتی که با هیئت مدیره بانک مسکن برگزار شد و با 
دستورات مدیرعامل این بانک موانع تخصیص تسهیلات به طرح نهضت ملی 
مسکن استان رفع شــد و با توافقات صورت گرفته در چند روز آینده شاهد 

جهش جدی در این طرح مهم خواهیم بود.
نماینــده عالی دولت در اســتان هرمزگان با قدردانــی از تلاش های بانک 
مسکن در خصوص کمک به توسعه شهرهای ساحلی استان اظهار کرد: بانک 
مســکن نخستین مجموعه ای بود که به منویات رهبرمعظم انقلاب در زمینه 

توسعه شهرهای جدید ساحلی لبیک گفت.
دوســتی با اشــاره به احداث شهر جدید ســاحلی خلیج فارس یادآورشد: 
شهر مدرن ساحلی خلیج فارس با طراحی ویژه و سرمایه گذاری بانک مسکن 
بــه زودی وارد مرحله اجرایی می شــود که گام بلنــدی در تحقق فرمایش 

رهبرمعظم انقلاب خواهد بود.
استان هرمزگان باید طی چهار سال در طرح نهضت ملی مسکن در بخش 
شــهری و روستایی افزون بر ۶5 هزار واحد بسازد که 50 هزار واحد مسکونی 

آن در شهرها و ۱5 هزار واحد دیگر در روستاها است.

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:

2۴فروند کشتی کالای اساسی در
 بندرعباس پهلودهی شد

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان، تعداد کشتی های پهلودهی شده 
حامل کالای اساســی 9 ماه امســال در بندر شهید رجایی را ۲۴ فروند 

اعلام کرد.
به گزارش تریبون امروز، حســین عباس نژاد در تشــریح عملکرد 9 ماهه 
شــناورهای کالای اساســی )غیرکانتینری( در بزرگترین بندر تجاری ایران 
افزود: از ابتدای سال جاری تا پایان آذرماه امسال یک میلیون و ۱9۶ هزار و 
9۸3 تنُ کالای اساسی توسط ۲۴ فروند کشتی تخلیه و بارگیری شده است.
وی با اشــاره به کاهش واردات کالای اساسی در 9 ماهه امسال ادامه داد: 
این کالاهای اساسی شامل گندم، کود، روغن، شکر، ذرت و برنج بوده است.

مدیــر منطقه ویژه اقتصادی بندر شــهید رجایی ادامــه داد: از این میزان 
واردات کالای اساسی، 7۴۶ هزار و ۴۶۴ تنُ مربوط به واردات گندم بوده که 
در مقایســه با مدت مشابه سال گذشته ۴۱ درصد واردات گندم کاهش پیدا 

کرده است.
به گفته عباس نژاد؛ از ۲۴ فروند کشــتی پهلودهی شده در بزرگ ترین بندر 
تجاری ایران، ۱۲ فروند کشــتی مربوط به گندم و هفت فروند مربوط به کود 

بوده است.
وی کمترین میزان واردات کالای اساســی را مربوط به ۱5 هزار و ۸57 تنُ 
برنج اعلام کرد که در مقایســه با مدت مشابه سال گذشته ۴5 درصد کاهش 

داشته است.

فرمانده ســپاه ولی عصر)عج( خوزســتان با بیــان اینکه 
به پاس حضور شــهدا امروز کشــوری مقتــدر داریم گفت: 
شــهیدان این درس را به ما می آموزند تا با اقتدار از کشــور 

و جامعه دفاع کنیم.
به گزارش تریبون امروز، ســردار حسن شــاهوارپور در آیین 
تشــییع پیکر پاک شــهید گمنام در فولاد اکســین خوزستان 
اظهار کرد: با این شــهید بیعت می بندیم و یاد شــهیدان مدافع 
حرم و مدافع سلامت، ســردار حاج قاسم سلیمانی و ابو مهدی 

مهندس را گرامی می داریم.
وی افزود: پیام شهید این است که در صورت غفلت، دشمنان 
سو استفاده خواهند کرد و ما برای پاسداشت شهیدان، در تمام 

ایستاده ایم. قد  تمام  لحظه ها 
ســردار شــاهوارپور با بیان اینکه جنایتکاران به ســزای خود 
خواهند رســید ادامه داد: درس شــهیدان این اســت که برای 

استحکام بخشــی به اقتدار ملی مجاهدت و ایثارگری کنیم.
فرمانده ســپاه ولــی عصر)عج( گفت: امــروز در عرصه تولید 
و اقتصاد مقابل دشــمنان ایســتاده ایم و باید بــا الگو گرفتن از 

کنیم. مجاهدانه تلاش  شهیدان، 
وی با اشــاره به اینکه رژیم اشغالگر اسراییل بیش از 75 روز 
است ملت مظلوم و مقاوم فلسطین را با بدترین اقدامات جنگی 
به خاک و خون کشــیده بیان کرد: مردم ایران پشــتیبان ملت 

فلسطین هســتند و جنایات اشغالگران بی پاسخ نخواهد ماند.
سردار شــاهوارپورپور با محکوم کردن جنایت جنگی اسرائیل 

اطمینــان داد که جنایت اصلی را آمریکا هدایت می کند.
فرمانده ســپاه ولی عصر)عج( با اشــاره به اینکه کشــور یمن 

امروز پشــتیبان اصلی ملت فلسطین اســت گفت: کشوری که 
آمریکا برای اشــغال ســرزمین آنها تلاش کــرد امروز از مردم 

می کند. دفاع  فلسطین  مظلوم 
بــه گفتــه وی این شــهدای گمنــام خوزســتان در تفحص 

بیابان های غرب کشور پیدا شدند.
پیکر مطهر شــهید گمنام دوران هشــت ســال دفاع مقدس 
دوشــنبه در محل شرکت فولاد اکســین خوزستان تشییع و به 

خاک سپرده شد.





فرمانده سپاه ولی عصر)عج( خوزستان:

 دفاع با اقتدار از کشور را شهیدان به مردم آموختند

اخبار کوتاه

فرمانده منطقه یکم ندسا:

حضور پنج شهید گمنام، هرمزگان 
را به جوش و خروش آورد

فرمانده منطقه یکم نیروی دریایی ســپاه گفت: ۲۸0 شهید 
یک ملت را به حرکت در آوردند و 5 شهید استان ما را به جوش 
خروش آورده و غرق در فرهنگ ایثار و شهادت کرده است و این 

برکات وجود شهدا در جامعه است.
به گزارش تریبون امروز، ســردار عباس غلامشــاهی، درباره 
خاکســپاری شــهدای گمنام در سراسر کشــور و از جمله در 
هرمزگان با بیان این که شهیدان با عطر خود، فضای جامعه ما 
را دگرگون می سازند و این یک سرمایه بزرگ معنوی برای ملت 
ایران است، خاطرنشــان کرد: ملت ایران در روزگاری که همه 
دنیا بر علیه او بود، به پیروزی رسید و این پیروزی را از مقاومت 

خویش بدست آورده است.
سردار غلامشاهی با تصریح بر این که توانمندی های باشکوه 
امروز، محصول مقاومت باشکوه در گذشته است، افزود: بر روی 
تابوت یکی از شهدای گمنام اخیر در هرمزگان نوشته شده بود 
که محل شهادت این عزیزمان در تک دشمن در جزیره مجنون 
است، یعنی این شــهید تا آخرین لحظه مانده و جزیره را رها 
نکرده و امروز برگشــته از این نظر می دانید که چه چیزی این 
شهید را در جزیره مجنون نگه داشته و آن موضوع سخن امام 
بود که فرمودند جزیره مجنون را از دست ندهند و شهدای ما با 

غیرت در این مسیر رشادت کردند.
فرمانده منطقه یکم نیروی دریایی سپاه اضافه کرد: شهدا به 
ما غیرت، مردانگی، ایثار و شــرافت را آموختند و رهبر معظم 
انقلاب فرمودند شــهدا با وجود خودشان قله های بلند عشق 
را فتح کرده اند. اگر مقام معظم رهبری امروز می گوید ما به 
قله ها نزدیک شده ایم منظورشان شهداست؛ شهدا می گویند 
گوشــتان به ســخنان ولی امرتان باشــد امروز روز نشاط و 
امیدواری اســت؛ روز تفرقه و یاس نیست، امروز شما در عالم 
می بینید که سناتور آمریکایی کنگره آمریکا را مورد مواخذه 
قرار می دهد که چرا از ایران می ترسیم در حالی که در گذشته 

ایرانی ها از ما می ترسیدند.
سردار غلامشــاهی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: 
جوان ایرانی از آمریکایی ها نمی ترسد به همین خاطر تا آخرین 
نفس همیشه ایستاده اند و شــهدا حاضرند بدنشان سالها در 
بیابان بمانند اما کرامت و عزت و شرافت ایرانی آسیب نبیند و 
امروز فرزندان مردم ایران در نیروی دریایی سپاه نیز برای حفظ 

کرامت و عزت و استقلال کشور همیشه بیدار و آگاه هستند.

مدیرکل آموزش و پرورش خوزستان :

دریافت شهریه بیش از نرخ مصوب 
خلاف قانون است

مدیــرکل آموزش و پرورش خوزســتان گفت: 
مدارس غیردولتــی موظف به نصــب نرخنامه 
شــهریه مصوب در مدرســه برای اطلاع اولیای 
دانش آموزان هســتند و انجام نــدادن این اقدام 

تخلف محسوب می شود.
به گــزارش تریبون امروز، مســعود حمیدی نژاد 
بیان کرد: در صورتی که مدرســه ای شهریه بالاتر 
از نرخ مصوب دریافت کنــد تخلف کرده و اولیای 
دانش آموزان می توانند این مورد را به کارشــناس 
مدارس غیردولتــی در نواحی و مناطق، همچنین 
اداره مشــارکت های مردمــی اداره کل آموزش و 

پرورش اطلاع دهند تا پیگیری لازم انجام شود.
وی گفت: همچنین نرخ مصوب شهریه مدارس 
mosharekatha. در ســامانه  غیردولتــی 
ir قابل مشــاهده اســت و در این سامانه امکان 
شکایت از دریافت شــهریه بالاتر از نرخ مصوب 

نیز امکان پذیر است.
حمیدی نژاد با بیان اینکه بازرســانی از آموزش و 
پرورش به صورت مرتــب از مدارس غیردولتی در 
خصوص نحوه دریافت شــهریه بازدید دارند افزود: 
شکایاتی نیز در این خصوص انجام شده که اقدامات 

لازم برای پیگیری صورت گرفته است.
تقویت برنامه های آموزشی و پرورشی در مدارس 

غیردولتی خوزستان
مدیر کل آموزش و پرورش خوزستان اظهار کرد: 
با برنامه ریزی های انجام شــده برنامه های مختلف 
آموزشی و پرورشی برای تقویت این ۲ بخش مهم 

در مدارس غیردولتی استان کلید خورده است.
وی ادامه داد: تلاش می شود تا برگزاری برنامه ها 
و رویدادهای مختلف مسائل تربیتی و پرورشی در 

مدارس غیردولتی استان تقویت شود.
حمیدی نژاد با اشــاره به اقدامات پرورشــی که 
در مدارس غیر دولتی در حال انجام اســت افزود: 
افتتاح ۶0 پایگاه بســیج در قالب طرح چفیه های 
بهشــتی، برگزاری یک هــزار و 900 محفل قرآنی 
با عنــوان رویداد آوای آســمانی و برگزاری برنامه 
چهارشــنبه های امــام رضایی از جملــه اقدامات 
فرهنگی و پرورشی است که در مدارس غیردولتی 

استان در حال انجام است.
وی افزود: همچنین تفاهم نامه ای با ســتاد اقامه 
نماز به منظور برگزاری کلاس های آموزشــی برای 
معلمان، مدیران، موسســان و مدرســان آموزش 
خانواده منعقد شــده و دوره هــا در حال برگزاری 
اســت.مدیر کل آموزش و پرورش خوزستان اظهار 
کرد: رویکرد در مدارس غیردولتی به سویی در حال 
حرکت اســت که علاوه بر توجه به مسائل اداری و 
مالی به موضوعات معنوی و پرورشی دانش آموزان 

نیز توجه شود.
وی گفــت: مدارس دولتی و غیردولتی از یکدیگر 
جدا نیســتند و باید برنامه های آموزشی و پرورشی 

در این مدارس به صورت یکپارچه انجام شود.

معاون اداره کل محیط زیست 

خوزستان

بازه زمانی سه ساله 

برای جابجایی کربن بلک 

موردپذیرش نیست

معاون محیط زیســت انســانی اداره کل حفاظت محیط زیست 
خوزستان از موافقت نکردن با برنامه  زمانبندی سه ساله جابجایی 

شرکت کربن بلک خبر داد.
بــه گزارش تریبون امــروز، فرهاد قلی نــژاد در خصوص آخرین 
تصمیم گیری پیرامون جابجایی شرکت کربن بلک به خارج از شهر 

اهواز اظهار کرد: در آخرین نشست تصمیم گیری پیرامون جابجایی 
این شــرکت، بازه زمانی سه  ساله از سوی نمایندگان شرکت برای 

جابجایی به اداره کل حفاظت محیط زیست استان ارایه شد.
وی افزود: با توجه به اینکه زمین این شرکت در شهرک صنعتی 
شماره پنج مشخص شده این بازه زمانی مورد پذیرش قرار نگرفت و 
برنامه ریزی برای تعیین زمان کمتر از سه سال در حال انجام است.

شکواییه جدید محیط زیست از کربن بلک
معاون اداره کل محیط زیســت خوزســتان در ادامــه بر انجام 
اقدامات کنترلی در زمینه آلودگی هوا از سوی این شرکت تا پیش 
از جابجایی تاکید کرد و گفت: با توجه به آلودگی که این شــرکت 
در محیط پیرامونی خود، شکواییه جدید به دادستانی تقدیم شده 

و تا زمان رفع آلودگی موجود باید فعالیت متوقف شود.
شرکت کربن ایران در فهرست صنایع آلاینده قرار دارد و براساس 
ماده ۱۴ قانون هوای پاک مکلف به جابجایی از محدوده شهر اهواز 

شده است.
شــرکت کربن ایران در محدوده شــهر اهواز با تولید دوده 

صنعتی در حال فعالیت اســت که در آلایندگی شهر اهواز 
نقش دارد بنابراین جابه جایی این شرکت به خارج از این شهر 

مصوب شده است.
بر اســاس این گزارش، مهری مدیرعامل وقــت بانک صنعت و 
معدن، دی ماه ســال ۱۴00 گفته بود: ۱۲ هزار میلیارد ریال برای 
جابه جایی شــرکت کربن ایران با هدف جابجایی به خارج از شهر 
اهواز در قالب مصوبات سفر رییس جمهور به خوزستان، اختصاص 

داده خواهد شد.
بر اساس ماده ۱۴ قانون هوای پاک درمواردی که کاهش یا از بین 
بردن آلودگی ناشــی از مراکز صنعتی، تولیدی، معدنی، خدماتی، 
عمومی و کارگاهی به تشخیص سازمان فقط از طریق انتقال تمام 
یا بخشی از خطوط تولید یا تأسیسات یا اماکن آنها به نقاط مناسب 
امکان پذیر می باشــد و یا فعالیت مراکز مذکور در مناطق مسکونی 
سلامت ســاکنان آن مناطق را به خطر بیاندازد، مالکان و مدیران 
واحد موظفند در مهلت تعیین شــده در طرح انتقال، نســبت به 

انتقال واحد مربوطه اقدام کنند.
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معاون امور مجلس حقوقی اســتانهای وزارت میراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی فارس گفت: 
تقویــت ارتباط با تشــکل های خصوصی و تســهیل 
شــرایط برای حضور ســرمایه گذاران، به گردشگری 

فارس رونق می بخشد .
به گــزارش تریبون امروز، جــواد واحدی در آیین 
تودیع و معارفه مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری 
و صنایع دســتی فــارس افزود: تشــکل های قوی و 
ســازمانهای مردم نهاد موثری درحوزه های سه گانه 
میراثی، گردشــگری و صنایع دســتی فارس شــکل 
گرفته و لازم اســت زیرســاخت های حمایت از آنها 
تقویت شــود.وی با اشاره به ظرفیت های بالای فارس 
در هر سه حوزه میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دســتی، بیان کرد: ایجاد رقابت و تقویت زیرساخت ها 
فارس می تواند فارس را در جایگاه برتر کشــور در ای 
زمینه ها قرار دهد.معاون امور مجلس حقوقی استانها 
با اشاره به تجربیات وزارتی مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی فارس، به او پیشنهاد کرد: 
"اســتان پهناور فارس را باید طی طریق کند" و برای 
این  تسهیل ســرمایه گذاری خصوصی در گردشگری 

استان تلاش کند.
ورود ســرمایه گذاران به گردشــگری فارس 

شود تسهیل  
جذب ۸۷۰ هــزار میلیارد ریال ســرمایه در 

دومین سفر رئیس جمهور
معاون هماهنگی گردشــگری و زیارت اســتانداری 
فارس در ادامه این آیین گفت: امضا ۲0 تفاهم نامه و 
جذب ۸70 هزار میلیارد ریال سرمایه از دستاوردهای 

دومین سفر رئیس جمهور به فارس است.
محمــد فــرخ زاده افــزود: هرچنــد وزارت میراث 
فرهنگــی، گردشــگری و صنایع دســتی وزارتی نوپا 
اســت اما محدودیــت در منابع و قوانیــن نباید مانع 
رشد گردشــگری و به فعل رسیدن قابلیت های فارس 

در این زمینه شود.

وی بــا تاکید بــر جذب ســرمایه گذاران خصوصی، 
اضافه کرد: توجه به ســرمایه گذاری و اقتصادمحوری 

پایه از اهمیت ویژه ای برخوردار است.
طلایی  مثلــث  کنار  در  نــور  مثلــث  ایجاد 

کشور گردشگری 
مدیر کل میراث فرهنگی و گردشــگری و صنایع 
دســتی اســتان فارس دراین آیین گفــت: مثلت 
طلایــی فارس، یــزد و اصفهان باید بــرای رونق 
گردشــگری در این منطقه تقویت شود و علاوه بر 

آن "مثل نور" شکل گیرد.
محمــد ثابت اقلیدی ادامه داد: شــکل گیری مثلث 
نور بین سه شــهر زیارتی قم، مشهد و شیراز میتواند 

موجب ضریب افزایشی ارزش افزوده گردشگری شود.
وی اضافــه کرد: باید بروکراســی اداری رو را برای 
جذب ســرمایه گذاران خصوص به حداقل برسانیم و 

کمک به مردم را در اولویت قرار دهیم.
ثابــت اقلیدی فارس را »برند گردشــگری فرهنگی 
کشــور« خواند و پیش بینی کرد: این استان قابلیت 
آن را دارد تا با ایجاد گام تحولی در حوزه ســه گانه، 
به جایگاه برتر کشــور دســت یابد.در ایــن آیین از 
تلاش های سید موید محسن نژاد تقدیر و با حکم وزیر 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی، محمد 
ثابــت اقلیدی به عنــوان مدیرکل میــراث فرهنگی، 

گردشگری و صنایع دستی فارس معرفی شد.

7 اقتصاد

فرماندار شهرستان بیضاء خبر داد:

احداث نیروگاه خورشیدی 5۰۰ کیلوواتی 
در بیضای فارس

فرماندار بیضاء از احداث نیروگاه خورشــیدی به ظرفیت اسمی 500 کیلو وات 
در این شهرستان خبر داد و گفت:احداث این نیروگاه در زمینی به مساحت یک 

و نیم هکتار با پیشرفت فیزیکی 30درصد در حال انجام است.
به گزارش تریبــون امروز، خیراله پارســازاده در بازدید از پــروژه نیروگاه 
خورشیدی اظهار کرد: آورده شرکت تابش انرژی چشمه آفتاب عرفانی جهت 
اجرای پروژه ۱00 میلیارد ریال است و ۱00 میلیارد ریال دیگر جهت تکمیل 
پروژه از تســهیلات بانکی، سهم محیط زیســت است که توسط بانک توسعه 
تعاون اســتان تأمین می شود و با پرداخت تســهیلات بانکی ظرف چهار ماه 

پروژه به بهره برداری می رسد.
فرمانــدار بیضاء افزود: با تکمیل این نیروگاه 500 کیلو وات در ســاعت برق از 
انرژی خورشــیدی تأمین و روزانه حدود 3.3 مگا وات ســاعت انرژی و ماهیانه 
حدود ۱00مگا وات ساعت انرژی تولید و به شبکه برق تزریق می شود که قرارداد 

خرید برق آن نیز توسط وزارت نیرو منعقد شده است.
وی اضافــه کرد: با توجه به ناترازی برق در کشــور، نیاز به احداث نیروگاه های 
خورشیدی تجدیدپذیر بسیار ضروری است و دولت نیز از احداث آنها با پرداخت 

تسهیلات حمایت می کند.
پارسازاده ادامه داد: اخیرا نیز مصوبه افزایش خرید تضمینی برق توسط وزارت 
نیرو ابلاغ شــده که برای نیروگاه خورشید چشــمه آفتاب عرفانی بیضاء معادل 
۲۲00 تومــان به ازای هر کیلو وات اســت که قیمت پایه این قرارداد ســالیانه 

۲5درصد شامل تعدیل می شود.
فرماندار بیضاء گفت: یکی از مهم ترین مســائل سد راه تکمیل و راه اندازی این 

نیروگاه، تسریع در پرداخت تسهیلات توسط بانک توسعه تعاون فارس است.
شهرستان بیضاء در فاصله ۶0 کیلومتری غرب شیراز واقع شده است.

مدیرکل تشخیص و وصول درآمد شهرداری خبر داد:

آغاز توزیع قبوض عوارض نوسازی سال ۱۴۰2 
در شیراز

مدیرکل تشخیص و وصول درآمد شهرداری شیراز از آغاز توزیع قبوض عوارض 
نوســازی ســال ۱۴0۲ خبر داد و گفت: مهلت پرداخت قبوض عوارض نوسازی 
ســال ۱۴0۲ تا پایان سال جاری بوده و شــهروندانی که عوارض ملک خود را تا 
۲9 اســفندماه سال جاری پرداخت کنند، مشــمول ۱0 درصد تخفیف پرداخت 
نقدی عوارض نوســازی و یک امتیاز ورود به قرعه کشی جشنواره خوش حسابی 

شهرداری شیراز می شوند.
به گزارش تریبون امروز، امید گشتاســبی از آغاز توزیع قبوض عوارض نوسازی 
ســال ۱۴0۲ خبر داد و گفت: قبوض نوسازی سال ۱۴0۲ با همکاری اداره پست 
به درب منازل مالکین خواهد رســید. شــهروندان می توانند با رؤیت این قبوض 

تا پایان سال جاری نسبت به پرداخت عوارض نوسازی ملک خود اقدام کنند.
مدیرکل تشخیص و وصول درآمد شــهرداری شیراز افزود: عوارض نوسازی از 
جمله درآمدهایی است که دریافت آن موجب افزایش منابع درآمدی شهرداری ها 
و به تبع موجب خدمات رســانی هرچه بیشتر به شهر و شهروندان می شود، امید 
اســت با انجام اقدامات و برنامه ریزی های انجام  شــده با جلب اعتماد شهروندان 
شــاهد مشارکت هر چه بیشتر آنان در حفظ و نگهداری شهر شیراز و توسعه آن 
باشیم.گشتاســبی بیان کرد: شهروندان شیراز در صورت توجه به اطلاعات پشت 
این قبوض، آمار عملکرد خدمات ارائه  شده شهرداری شیراز در سال ۱۴0۲ را به 
جهت جلب رضایت مردمی و شــفافیت هر چه بیشتر شهرداری می توانند رؤیت 

کنند که بسیار قابل تأمل است.
مدیرکل تشــخیص و وصول درآمد شهرداری شــیراز بیان کرد: در این صفحه 
راه های پرداخت عوارض نوســازی و نحوه اســتفاده از طرح تشــویقی مشارکت 

شهروندان )خود اظهاری مالکین( نیز تشریح شده است.
وی گفت: مهلت پرداخت قبوض عوارض نوســازی ســال ۱۴0۲ تا پایان سال 
جاری بوده و شــهروندانی که عوارض ملک خود را تا ۲9 اســفندماه سال جاری 
پرداخت کنند. مشمول ۱0 درصد تخفیف پرداخت نقدی عوارض نوسازی و یک 

امتیاز ورود به قرعه کشی جشنواره خوش حسابی شهرداری شیراز می شوند.

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی شیراز مطرح کرد:

توسعه اشتغال بخش سلامت در چارچوب 
قوانین و مقررات

معاون درمان دانشــگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز با بیان 
اینکه بستر ایجاد اشتغال در حوزه سلامت فراهم است، گفت: توسعه اشتغال در 
بخش سلامت، در چارچوب قانون و مقررات و با بهره گیری از ظرفیت های بخش 

خصوصی در مجموعه دانشگاه علوم پزشکی شیراز در حال انجام است.
به گزارش تریبون امروز، مهرداد شــریفی با تاکید بــر حمایت از کارآفرینی و 
توسعه اشتغال در بخش سلامت، گفت: با توجه به وجود ظرفیت های بی شمار در 

حوزه سلامت فارس، بستر ایجاد اشتغال و کارآفرینی در این حوزه فراهم است.
وی با اشــاره به اینکه فعالیت هر مرکز یا موسسه درمانی بدون اخذ مجوزهای 
لازم، قانونی نیست و از فعالیت آن ها جلوگیری می شود، افزود: توسعه اشتغال در 
بخش سلامت، در چارچوب قانون و مقررات و با بهره گیری از ظرفیت های بخش 

خصوصی در مجموعه دانشگاه علوم پزشکی شیراز در حال انجام است.
شــریفی با بیان اینکه صــدور پروانه های بهره برداری این موسســه ها در اداره 
ارزیابی و صدور پروانه های معاونت درمان دانشــگاه علوم پزشــکی شیراز انجام 
می شــود، ادامه داد: وظیفه این اداره، قانونمند کردن فعالیت مراکز و موسسات 
درمانــی از طریق صــدور پروانه های مربوطــه و انطباق آن ها بــا قوانین وزارت 

بهداشت، درمان و آموزش پزشکی است.
معاون درمان دانشــگاه علوم پزشکی شیراز با اشــاره به انجام یک هزار و ۲۱۲ 
بازدید و پاسخگویی و تعیین تکلیف یک هزار و  99۱ درخواست مراجعه کنندگان 
در حــوزه صدور پروانه ها، از کارکنان شــاغل در اداره ارزیابی و صدور پروانه های 

موسسات درمانی این معاونت قدردانی کرد.
تمدید ۱7۲ پروانه موسســه درمانی، صدور موافقت اصولی با ۴۴5 موسســه، 
افزایش بخش، تجهیزات سرمایه ای و بررسی 500 نقشه فضای فیزیکی موسسات 
درمانی، بخش دیگری از عملکرد اداره ارزیابی و صدور پروانه های معاونت درمان 

از ابتدای سال جاری تاکنون بود که شریفی به آن ها اشاره کرد.
به گفته معاون درمان دانشــگاه علوم پزشــکی شــیراز؛ با توجه به پراکندگی 
جمعیتی در اســتان و نیاز مردم به دریافت خدمات پزشکی، توسعه ارائه خدمات 
درمانی در تمامی ابعاد لازم به ویژه تجهیزات پزشکی در سراسر استان در دستور 

کار مجموعه دانشگاه علوم پزشکی شیراز قرار دارد.



معاون امور مجلس حقوقی استانهای وزارت میراث فرهنگی فارس :

تسهیل  ورود سرمایه گذاران به گردشگری فارس

مدیر عامل شهرک های صنعتی 

فارس خبر داد؛

اختصاص ۵۵ میلیارد 

ریال جهت توسعه 

زیرساخت های 

شهرک های صنعتی جهرم

مدیرعامل شــرکت شهرک های صنعتی فارس از اختصاص 
55 میلیارد ریال اعتبار برای تکمیل زیرساخت های شهرک 
های صنعتی شهرســتان جهرم خبر داد و گفت: طرح های 
خط انتقال آب و شــبکه انتقال برق ناحیه صنعتی کوثر در 

برنامه این شرکت قرار گرفته است.
به گزارش تریبون امروز، ســید مصطفی هاشمی در جلسه 
شورای اداری شهرستان جهرم که به ریاست استاندار فارس 
برگزار شــد، افزود: طرح خط انتقال آب ناحیه کوثر به طول 
۲300 متربــا اعتبار 35 میلیارد ریــال در مرحله مناقصه و 

انتخاب پیمانکار قرار گرفته است.
وی افــزود: مناقصه شــبکه انتقــال برق ناحیــه صنعتی 
کوثــر  نیز با هدف تامین برق واحد های موجود در آســتانه 
بهره برداری، بــا اعتبار ۲0 میلیارد ریــال برگزار و پیمانکار 
عملیات اجرایی طرح انتخاب شــده و به زودی این طرح نیز 

آغاز می شود.
هاشــمی از انعقاد قرارداد با ۸۶ ســرمایه گذار در شهرک 
صنعتی جهرم و ناحیه صنعتی کوثر این شهرســتان خبر داد 
و گفــت: از این تعداد ۴0 واحد صنعتی در این دو شــهرک 
صنعتی با اشتغالزایی 7۶5 نفر به بهره برداری رسیده است.
هاشمی تصریح کرد: هم اینک ۴۶واحد صنعتی نیز در این 
دو شــهرک صنعتی در مرحله ساخت و ساز است که با بهره 
برداری از این واحدها اشتغال در شهرک های صنعتی جهرم 

به دو برابر میزان فعلی افزایش می یابد.
مدیر عامل شــرکت شــهرک های صنعتی فارس با اشاره 
به تکمیل بودن زیرســاخت ها در شــهرک صنعتی جهرم و 
واگــذاری بخش زیــادی از اراضی این شــهرک صنعتی، از 
آمادگی این شــرکت برای اجرای طرح توســعه این شهرک 
صنعتــی خبر داد و گفت: در این زمینه براســاس دســتور 
وتاکید  اســتاندار فارس  مبنی بر تســریع در اجرای طرح 

های توسعه، اقدام خواهیم کرد.
هاشمی همچنین با اشــاره به آماده بودن زیرساخت ها در 
ناحیه صنعتی کوثر، بیان کرد: در راســتای حمایت از رشد 
تولید، تکمیل زیرســاخت های این ناحیه صنعتی در دستور 

کار قرارگرفته است.
مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی فارس افزود: در 
ناحیــه ی صنعتی کوثر جهرم که ۶7 هکتار مســاحت دارد، 
تاکنون ۲7 قرارداد ســرمایه گذاری با متقاضیان منعقد شده 
که از این تعداد ۱۱ واحد بهره بردار با اشــتغال زایی ۱3۴ نفر 
در مرحله فعالیت و  واحدتولیدی و۱۶ صنعتی نیز در مرحله 

ساخت وساز است.
وی بــا اشــاره به اینکه شــهرک صنعتــی جهرم در 
زمینــه ی زیرســاختی و امکانات از وضعیت مناســبی 
برخوردار است، خاطرنشان کرد: صنایع مطرحی  بویژه 
در حوزه تبدیلی و تکمیلی کشــاورزی در این شهرک 

صنعتی به فعالیت می پردازد.
مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس عنوان کرد: 
در شهرک صنعتی جهرم که 39هکتار مساحت دارد، تاکنون 
59 قرارداد سرمایه گذاری با متقاضیان منعقد شده که از این 
تعداد 3۱ واحد بهره بردار با اشتغال زایی ۶3۱ نفر در مرحله 

فعالیت و سایر واحدها نیز در مرحله ساخت وساز است.

معاون وزیر تعاون در فارس 

عنوان کرد:

زیرساخت مطلوب 

مراکز دولتی آموزش 

فنی و حرفه ای 

برای اشتغالزایی 

رئیس سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور گفت: ۶5۸ 
مرکز دولتی و بیش از ۲۱هزار آموزشگاه آزاد زیر نظر سازمان 
آموزش فنی و حرفه ای کشــور زیرساخت های ارزشمندی 

برای مهارت آموزی و ایجاد شغل است.
به گزارش تریبــون امروز، مهرداد عظیمی در نشســت 
شــورای اداری آموزش فنی و حرفــه ای فارس با تأکید بر 
ترویج فرهنگ مهارت آموزی و نهضت ملی مهارت اظهار کرد: 

این داشته ها سبب امیدواری به آینده ایران اسلامی است.
وی افزود: بیش از 55درصد آموزش های مهارتی فارس در 
سال جاری منجر به اشتغال زایی شده که امیدواریم به ۱00 

درصد برسد.
معــاون وزیر تعاون، کار و رفــاه اجتماعی مهارت را کلید 
موفقیــت کشــور دانســت و تاکید کرد: لازم اســت همه 
دستگاه های فارس پیوست مهارتی داشته باشند و آن را در 

همه پروژه های مهارتی خود لحاظ کنند.
۶5۸ مرکز دولتی آموزش فنی و حرفه ای کشور زیرساخت 

مطلوبی برای اشتغالزایی است
عظیمی افزود: حضور در بنگاه های بزرگ اقتصادی سبب 
توسعه و ترویج آموزش های مهارتی در مراکز جوارکارگاهی 

و بین کارگاهی می شود.
وی گفت: علاوه بر این، ســازمان فنی و حرفه ای با انعقاد 
قراردادهای آموزشی منجربه اشــتغال، می تواند بخشی از 

کسری بودجه را جبران کند.
رئیس سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور، دیپلماسی 
مهارت را از موضوعات راهبردی و جدی این سازمان عنوان 
کرد و گفت: این مهم باید در ارتباط با کشــورهای همسایه 

جدی گرفته شود.
در پایــان این نشســت از ۲0 رشــته  کاربــردی دارای 
کداســتاندارد ویژه کارگران و استادکاران صنعت ساختمان 

بهره برداری شد.
معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در ســفر به فارس 
علاوه بر بازدید از برخی بنگاه های اقتصادی شیراز، با ۲ گروه 
صنعتی شایان دیزل و آرشام دیزل تفاهم نامه همکاری امضا 
و مرکز آموزش بین کارگاهی گروه صنعتی آرشــام شیراز را 

افتتاح کرد.
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شــهردار شیراز از افتتاح فاز دوم پروژه بزرگراهی 55 متری حافظ 
این کلان شهر، در دهه فجر امسال خبر داد.

به گزارش تریبون امروز، جمعی از مدیران شــهری شیراز از بخش 
نخست فاز دوم پروژه بزرگراهی 55 متری جنوب شهرک حافظ که 
مراحل اجرایی خود را برای افتتاح و بهره برداری در دهه فجر سپری 

می کند، بازدید کردند.
 شهردار شــیراز در بازدید از پروژه بزرگراهی 55 متری جنوب 
شــهرک حافظ اظهار کرد: افتتاح فاز دوم ایــن پروژه از کیلومتر 
یــک تا ۲.7 که محل اتصال به بلوار آفرینش اســت، در دهه فجر 

در دستور کار است.
محمدحسن اسدی با اشاره به اقدام عمرانی شاخصی که در اجرای 
این پروژه در حال انجام اســت از معاونت فنی و عمرانی و پیمانکار 
پروژه قدردانی کرد و افزود: اجرای مجدد عملیات عمرانی پروژه 55 
متری جنوب شــهرک حافظ  طی یکساله گذشته با همت مضاعف 
مجموعه معاونت فنی و عمرانی اغاز شده است و با همدلی و اهتمام 

ویژه پروژه با پیشرفت فیزیکی بالا در حال اجراست.
وی بیان کرد: تا کیلومتر یک در اردیبهشــت سال جاری افتتاح و 
تا کیلومتر ۲.7 آن که در مجاورت پل آفرینش اســت، تاثیرگذاری 

بسیاری برای تسهیل در تردد دارد.
 شهرداری شیراز اظهار کرد: این پروژه دارای معارض بسیار زیادی 
بود اما با مشارکت و تعامل همه مدیران بخش های مختلف مجموعه 
مدیریت شهری کار به خوبی پیش رفت و امروز به این نقطه رسید.

اسدی با اشاره به راه اندازی نوبت شب در اجرای پروژه های عمرانی 
و پیشرفت فیزیکی قابل توجه این پروژه، اظهار امیدواری کرد: پروژه 
55 متری جنوب شــهرک حافظ در دهه فجر با حضور وزیر کشــور 

افتتاح و به بهره برداری برسد.
رئیس کمیســیون حمل  و نقل، ترافیک و عمران شــورای 
اســلامی شهر شیراز نیز در این بازدید اظهار کرد: این پروژه با 
زمان بندی بسیار خوب در حال اجراست و باید مسائل فنی نیز 

به خوبی پیش رود.
رضا محمدیان گفت: مجموعه معاونت فنی و تیم مدیریت شهری 
نشــان داد که توان بالایی برای اجرای پروژه های مختلف را دارند و 

می توان کارهای بزرگی را انجام داد.
وی با بیان اینکه امروز باید امیدآفرینی کرد و این موضوع با تلاش 

و همت جمعی محقق می شــود، تأکید کــرد: برنامه زمان بندی این 
پروژه باید به صورت روزانه توســط مشــاور و کارفرما بازبینی شود و 

مسائل آن رفع شود. 
رئیس کمیســیون حمل  و نقل، ترافیک و عمران شورای اسلامی 
شهر شــیراز خاطرنشان کرد: این پروژه یکی از بزرگترین پروژه های 

اجرایی در منطقه ۱0 شهرداری است. 
به گزارش ایسنا، پروژه بزرگراهی 55 متری جنوب شهرک حافظ 
که در مجاورت این شــهرک و بولوار آفرینش اســت، در اردیبهشت 

مــاه فاز نخســت آن اتمام و بخش اول فــاز دوم، از کیلومتر یک تا 
۲.7 کلیه ماشین آلات و عوامل اجرایی به صورت شبانه روزی در حال 
انجام فعالیت هســتند تا در دهه فجر ســال جاری افتتاح و تقدیم 

شهروندان شیرازی شود.
اتصال غیر همســطح بزرگراه 55 متری حافظ در راســتای ایجاد 
محور کمکی و رینگ ترافیکی جدید به موازات بولوار دکتر حســابی 
در راســتای افزایش ایمنی و ظرفیت تردد در شبکه و کاهش مدت 

زمان سفر از جمله اهداف اجرای این پروژه است.

شهردار شیراز خبر داد:

افتتاح فاز دوم پروژه بزرگراهی ۵۵ متری حافظ در دهه فجر مدیرکل آموزش و پرورش فارس :

سند توسعه آموزش های فنی و حرفه ای
 فارس تدوین می شود

مدیرکل آموزش و پرورش فارس با اشــاره به سفر معاون آموزش متوسطه 
وزارت آموزش و پرورش به شیراز گفت: در این سفر مقرر شد سند توسعه فنی 

و حرفه ای استان تدوین و به وزارتخانه ارسال شود.
به گزارش تریبون امروز، محمدخلیل عسکری در چهل و دومین جلسه 
شــورای کیفیت بخشی به آموزش اســتان فارس اظهار کرد: ساماندهی 
برخی از کارها مانند پوشاک و سرویس مدارس بسیار انرژی بر است لذا 
نیازمنــد برنامه ریزی دقیق و در صورت امکان اســتفاده از ظرفیت های 

برون سازمانی است.
وی با بیان اینکه پیشــنهاد می شــود در راســتای توســعه عدالت و انجام 
ارزیابی های دقیق تر، اســتان ها بر اساس جمعیت تقسیم بندی و سپس مورد 
ارزیابی و سنجش قرار گیرند، افزود: در جلسات کیفیت بخشی حضور مدیران 
مدارس امری ضروری اســت تا مسائل درون مدرسه رصد و نیازهای واقعی به 

مراکز تصمیم گیری منتقل شود.
مدیرکل آمــوزش و پرورش فــارس تصریح کرد: در ســفر معاون آموزش 
متوســطه وزارت آموزش و پرورش پیشــنهاد شد، شــورایی با ریاست معاون 
اقتصادی اســتاندار و دبیری مدیرکل آموزش و پرورش فارس تشکیل و فعال 
شود. همچنین در این سفر، مقرر شد سند توسعه فنی و حرفه ای استان تدوین 

و به وزارتخانه ارسال شود.
وی ادامــه داد: در این ســفر در جلســه ای که با حضــور معاون آموزش 
متوسطه وزیر آموزش و پرورش برگزار شد، مصوب شد تأسیس ۶ هنرستان 
فنی و حرفه ای به مصوبات سفر ریاست جمهوری اضافه و در خواست آن به 

وزارتخانه ارسال شود.
عسکری با تأکید بر اینکه باید در راستای افزایش کیفیت آموزشی و ارتقای 
جایگاه اســتان در رتبه های امتحانی، افزایش معدل، رتبه های کنکوری و ...، با 
عزم عمومی تلاش کنیم، گفت:  هیچ یک از بخش های اداره کل و ادارات سراسر 
اســتان فارس نباید فعالیت های جاری خود را متوقف کنند لذا با ارائه ســاز و 

کارهای جدید مسیر فعالیت را هموار کنند.
مدیــرکل آموزش و پرورش فارس با تأکید بر اینکــه همانطور رهبر معظم 
انقلاب فرموده اند در راه پیشــرفت توقف ممنوع اســت لــذا باید راهکارهایی 
متناسب ارائه شــود و با تلاش مضاعف کارها به پیش ببریم، گفت: امتحانات 
فرصت مغتنمی اســت که باید نهایت بهره مندی از آن صورت گیرد تا زمینه 

جهش در کیفیت آموزش ها فراهم شود.
معاون آموزش متوســطه اداره کل آموزش و پرورش فارس در این نشســت 
اظهار کرد: در راســتای ارتقای کیفیت آموزشــی، دوره آموزشی سه روزه در 

دی ماه برگزار می شود.
فرشید قاســمی با بیان اینکه در این دوره با بهره مندی از مشاوران مجرب، 
موضوع مشــاوره تحصیلی، کنکور و هدایت تحصیلی در دستور کار قرار دارد، 
افزود: در این دوره بیش از ۱00 نفر از مشــاوران تحصیلی دوره اول متوسطه 

مدارس سراسر استان حضور خواهند داشت.
وی با اشــاره به اینکه فارس ســومین استان در بحث پیشرفت تحصیلی در 
ســطح کشور است، اضافه کرد: رتبه استان فارس در پروژه مهر در بخش های 
مختلف از جمله مشــارکت مدارس، ثبت نام کتب درســی، ساماندهی بسیار 

خوب بوده است.

در فارس برگزار می شود:

بزرگداشت حماسه ۹ دی ماه همراه با حمایت از 
مردم غزه 

رئیس شــورای هماهنگی تبلیغات اسلامی فارس از برگزاری مراسم راهپیمایی 
حماسه 9 دی ماه همراه با حمایت از مردم مظلوم غزه در 37 شهرستان استان خبر 

داد و گفت: این مراسم در روز جمعه، ۸ دی ماه جاری برگزار خواهد شد.
به گزارش تریون امروز، حجت الاســلام والمســلمین حسین ملک مکان در 
جمع خبرنگاران با اشــاره به در پیش رو بودن ســالروز حماسه  9 دی گفت: 
استان فارس پیشتاز و پیشگام در برگزاری مراسم راهپیمائی حماسه 9 دی ماه 
است و امسال نیز ۸ دی  )جمعه( در شیراز مراسم راهپیمایی بزرگداشت این 

حماسه برگزار خواهد شد.
وی با بیان اینکه هفته بصیرت فرصتی برای روشنگری و بصیرت افزایی و تبیین 
توطئه ها و فتنه گری فتنه گران اســت، افزود: امسال از این فرصت برای بازخوانی 
فتنه های آمریکایی ـ صهیونیســتی بهتر می توان اســتفاده کــرد زیرا جنایات و 
فتنه گری این دو رژیم خونخوار و جنایتکار برای جهانیان بیش از هر زمان دیگری 
روشــن شده اســت.ملک مکان ادامه داد: بر کسی پوشــیده نیست که منشأ همه 
فتنه ها آمریکا و اسرائیل و ســایر دولت های جنایتکاری هستند که نسل کشی در 
غزه را می بینند و از آن حمایت می کنند و یا با سکوت خود مهر تأییدی بر جنایات 
اسرائیل می زنند.رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی فارس تأکید کرد:  تمام 
کســانی که می توانند در تبیین این فتنه ها و جنایات روشــنگری کنند، باید وارد 
میدان شده و روشنگری کنند.وی شعار امسال هفته بصیرت را »بازخوانی فتنه های 
آمریکایی، صهیونیســتی« اعلام کرد و افزود: مردم شیراز و فارس در سال ۸۸ روز  
۸ دی ماه یک روز ســایر استان های دیگر به خیابان آمده و علیه فتنه و فتنه گران 
راهپیمائی کردند، لذا طبق سنوات گذشته، مراسم امسال نیز به صورت راهپیمائی 
روز جمعه، ۸ دی ماه رأس ساعت ۱0 صبح  از میدان شهدا )شهرداری( آغاز خواهد 
شــد.ملک مکان با بیان اینکه پس از انجام مراسم راهپیمایی، سخنران مراسم در 
محل برگزاری نماز جمعه، قبل از خطبه ها سخنرانی خواهد کرد، گفت: همان طور 
که مردم بصیر شیراز و استان فارس همیشه پیشتاز و پیشگام در همه عرصه های 
ملیّ، مذهبی و سیاسی بوده اند امسال نیز  شاهد حضور بیشتر مردم و شکوه بهتر 
مراســم خواهیم بود و یک روز زودتر از ســایر استان ها حماسه دی ماه سال ۸۸ را 
تکرار خواهند کرد.رئیس شــورای هماهنگی تبلیغات اسلامی فارس در عین حال 
این نکته را یادآور شد که این مراسم به دو منظور بزرگداشت هفته بصیرت و 9 دی 
و همچنین جهت حمایت از مردم مظلوم و مقتدر غزه و محکومیّت رژیم اشغالگر 

اسرائیل برگزار می شود.
وی مسیر راهپیمایی در شیراز را میدان شهدا، چهار راه پیروزی، خیابان 9 دی، 
شبســتان امام خمینی)ره( حرم مطهر حضرت شــاهچراغ)ع( اعلام کرد و گفت:  
در این مراســم وحید جلال زاده، رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 

مجلس شورای اسلامی سخنرانی خواهد کرد.

یادواره ۱۳۰۰ شهید 

کازرون برگزار شد

همزمان با فرا رسیدن روز ۴ دی ماه، روز کازرون، یادواره شهدای یک 
هزار و 300 شهید این شهرستان برگزار شد.

بــه گزارش تریبون امروز، ابراهیم بیانــی در یادواره یک هزار و 300 
شهید شهرستان کازرون که در مصلی نماز جمعه این شهرستان برگزار 
شــد، گفت: سابقه رشــادت ها و دلاورمندی های مردم کازرون به پیش 

از یک صد ســال قبل در مبــارز به دولت اســتعمار انگلیس به رهبری 
ناصر دیوان کازرونی برمی گردد.وی ضمن تکریم یاد شهدای شهرستان 
کازرون که در دوران دفاع مقدس حماسه های فراوانی را آفریدند، افزود: 
درباره رشادت ها و دلاورمردی های مردم کازرون در عملیات دوران دفاع 
مقدس کمتر بیان شــده اســت در صورتی که حماسه مردم کازرون با 

تقدیم یک هزار و 300 شهید در دوران دفاع مقدس بی نظیر است.
مدیرکل بنیاد شهید و ایثارگران استان فارس تصریح کرد: شهرستان 
کازرون هم در بعد دینی و هم بعد ملی می درخشــد و نیاز به تعریف و 

تمجید ندارد.
بیانی ادامه داد: ناصر دیوان کازرونی معروف به ناصر لشــکر، رهبری و 

فرماندهی مردم شجاع کازرون را در دوران استعمار انگلیس در بیش از 
یک صد سال قبل به عهده داشت که توانست در کنار سایر بزرگانی مانند 
صولت الدوله قشــقایی و مبارزان دشتســتانی علم مبارزه علیه استعمار 
انگلیس برافراشــته کند و اجازه ندهد این ســرزمین به دست استعمار 

تسخیر شود.
وی با یادآوری اینکه شهرســتان کازرون در عملیات کربلای ۴ که در 
دی ماه ســال ۱3۶5 رخ داد، ۸5 شهید تقدیم کرده است، گفت:  در این 
عملیات یک هزار شــهید تقدیم شد که از این تعداد ۸5 شهید متعلق 
به شهرستان کازرون بود و این مسئله بیانگر آن است که مردم کازرون 

خط شکن، شجاع، افتخارآفرین و مقتدر هستند.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 

برق شیراز :

راه اندازی نخستین 

سایت تخصصی آموزش 

برق در جنوب کشور

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق شیراز گفت: طی تفاهم نامه ای از 
سال ۱3۸7، زیرســاختی با همکاری اداره کل فنی و حرفه ای فارس، با 
هدف آمــوزش مهارتی به نیروهای آماده به کار در حوزه های تخصصی 

برق ایجاد شد.

به گزارش تریبون امروز، محمدرضا سلاحی با اعلام این خبر گفت: در 
اولین گام، آموزش مهارتی به متقاضیان در رشــته فن ورز شبکه هوایی، 
آغاز و به آموزش ۲۶00 نفر منجر شــد و پس از آن آموزش مهارتی در 
رشــته های تبدیل سیم مسی به کابل خودنگهدار، کار روی خط گرم و 

تست و نصب لوازم اندازه گیری اجرایی شد و به سرانجام رسید.
وی اضافه کرد: در ادامه فعالیت های آموزش مهارتی، برای نخســتین 
بار در جنوب کشــور یک سایت تخصصی آموزش فن ورز پست و شبکه 
زمینــی با اعتباری بالغ بــر ۲ میلیارد و 500 میلیــون تومان ایجاد و 

راه اندازی شده است.
سلاحی با بیان اینکه نمونه ای در این وسعت و ابعاد در زمینه آموزش 
مهارتی فن ورز پســت و شــبکه زمینی در سطح ســازمان های فنی و 
حرفه ای نداریم، گفت: از ابتدای اجرایی شــدن تفاهم نامه بین شرکت 
توزیع نیروی برق شــیراز و فنی و حرفه ای فارس، بالغ بر 5 هزار نفر در 

رشته های مختلف آموزش های مهارتی را طی کرده اند.
وی با اشــاره به اینکه توانمند ســازی نیروهای کار حرفه ای در این 
مرکــز قدمتی حدود ۱5 ســال دارد، افزود: نگاه این شــرکت در ایجاد 

زمینه و بستر آموزش حرفه ای علاقه مندان به حوزه برق، نگاهی کاملا 
جامع نگر بوده اســت و بر اســاس داده های موجود حدود ۸5 درصد از 

کاراموزان متناسب با مهارت فراگرفته شده، مشغول به کار شده اند.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق شــیراز با یادآوری اینکه تمامی 
علاقه مندان بالای ۱۸ سال می توانند به صورت رایگان در این دوره های 
تخصصی شرکت کنند، گفت: کارآزمون های این مرکز اکنون در بیش از 

۱0 استان کشور مشغول ارائه خدمات هستند.
ســلاحی با بیان اینکه شــرایط مهارت آموزی برای همه علاقه مندان 
فراهم اســت و ســازمان فنی و حرفه ای نیز این بستر را در بخش های 
متفاوت فراهم کرده است، گفت: اثرات این سایت آموزشی بسیار فراگیر 

بوده و استان های مختلف از آن بهره مند شده اند.
وی، این ســایت را یک تجربه موفق و ابتکاری موثر توصیف کرد که 
قابلیت تسری و توسعه در سایر نقاط کشور را دارد و افزود: این شرکت 
آمادگی اشــتراک تجارب خود را با ســایر استان ها و حتی همکاری در 
برگزاری دوره های تخصصی بین المللی جهت تربیت نیروی کار ســایر 

کشورهای همجوارد را نیز دارد.

رئیس مرکز بهداشت شــهدای والفجر شیراز با اشاره 
به اهمیت حفظ بهداشت محل های عرضه میوه و تره بار 

شیراز خواستار استانداردسازی این اماکن شد.
به گزارش تریبون امروز، علی شریعتی در حاشیه 
بازدید از میدان میوه و تره بار شیراز، بر رفع مشکلات 
ساختاری برای اســتقرار نظام نظارت بهداشتی در 
میدان میوه و تره بار و برقراری ارتباطات، تمهیدات 
و تعمیــرات فیزیکی بــه منظور ارتقای ســلامت 
کارکنــان و فرآورده هایی کــه در این میدان توزیع 

می شود، تأکید کرد.
رئیس مرکز بهداشت شهدای والفجر شیراز با تأکید بر 
اهمیت سلامت شهروندان و لزوم رعایت استانداردهای 
محل عرضه میوه و تره بار شــیراز از دستگاه های متولی 
از جمله سازمان میادین میوه و تره بار و مراجع ذیربط 
خواست نسبت به استانداردسازی محل عرضه و فروش 
میــوه و تره بار و همچنین تســریع در رفــع نواقصات 

بهداشتی موجود در محل اقدام کنند.
مسئول بهداشت محیط مرکز بهداشت شهدای والفجر 
نیز با اشــاره بــه بازدیدهای کارشناســان این مرکز از 
میدان میوه و تره بار شیراز گفت: این بازدیدها با تاکید 

بر پیگیری هر چه ســریع تر اجرای طرح توسعه میدان 
میــوه و تره بار، جمع آوری مکانیزه پســماند و ضایعات 
میوه و ســبزیجات، بهسازی ســرویس های بهداشتی، 
بهسازی و ساماندهی تسهیلات کارگری و آبدارخانه ها، 
رعایت بهداشت فردی کارکنان و الزام متصدیان عرضه 
و فروش میوه و تره بار مبنی بر داشتن کارت تندرستی 

انجام شده است.
محمدعلی محسنی پور اضافه کرد: در بازدید از ۶۴ 
غرفــه فعال ۲۲ غرفه به تعزیرات حکومتی معرفی و 
برای ۲۶ غرفه به دلیل تعدد نواقص بهداشتی و عدم 
رفع نواقص در موعد مقرر پیشــنهاد تعطیلی ارسال 

شده است.
وی بــا بیان اینکه صنــوف میوه و تره بــار از مراکز 
حساس به شــمار نمی روند، اما بر اساس رسالت مرکز 
بهداشت از واحدهای فعال در محل، بر اساس استاندارد 
بهداشــت محیط از ابتدای سال تاکنون چندین مرحله 
بازدید و نظارت انجام شده است، بر همکاری غرفه داران 
و اتحادیه صنف بارفروشان میدان مرکزی میوه و تره بار 
برای رفع نواقص بهداشــتی و ارتقای موازین بهداشتی 

تاکید کرد.
به گزارش تریبون امروز، در این برنامه، کارشناســان 
بهداشــت محیط مرکز بهداشــت شــهدای والفجر و 
نمایندگانی از ســازمان ساماندهی مشــاغل شهری و 
فرآورده های کشــاورزی شهرداری و اتاق اصناف شیراز 
از غرفه های عرضه ســبزی و میوه تره بار در این میدان 

بازدید کردند.

رئیس مرکز بهداشت شهدای والفجر شیراز :

محل عرضه و فروش میوه و تره بار در شیراز استانداردسازی شود
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ز رو امــ

استاندار فارس در دیدار با رئیس سازمان فنی و حرفه ای کشور:

در قانــون بودجه، برنامه های 
مولدسازی وجود دارد 

معاون امور مجلس حقوقی استانهای وزارت میراث فرهنگی فارس :معاون امور مجلس حقوقی استانهای وزارت میراث فرهنگی فارس :

تســهیل  ورود ســرمایه گذاران به تســهیل  ورود ســرمایه گذاران به 
گردشگری فارسگردشگری فارس  محمدهادی ایمانیه اســتاندار فارس در دیدار با مهرداد عظیمی معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 

و رئیس ســازمان فنی و حرفه ای کشور در شیراز، با اشاره به مباحث سخت افزاری سازمان فنی و حرفه ای 
استان، گفت: در بحث سخت افزاری در سازمان فنی و حرفه ای استان تعداد قابل توجهی پروژه های ناتمام 
و منتظر تزریق بودجه وجود دارد؛ مجدداً اعلام آمادگی می کنم از طریق فرآیندهای قانونی همچون تهاتر 
و مولدسازی و ایجاد ارزش افزوده کمک می کنیم تا طی یک برنامه ریزی هدفمند و منسجم تا پایان دولت 
سیزدهم این پروژه ها به ثمر بنشیند؛ ظرفیت های قابل توجهی در قانون بودجه، برنامه های توسعه و قانون 

مولدسازی وجود دارد لذا فرصتی طلایی در اختیار داریم که شاید دیگر تکرار نشود.
2
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رئیس کمیسیون فرهنگی، گردشگری شورای شهر شیراز :

ضرورت احیای بافت تاریخی 
شیراز با حمایت ملی

2

اختصاص ۵۵ میلیارد 
ریال جهت توسعه 

زیرساخت های 
شهرک های صنعتی جهرم

مدیرکل آموزش و پرورش فارس :

سند توسعه 
آموزش های فنی 
و حرفه ای فارس 

شهردار شیراز خبر داد:

افتتاح فاز دوم پروژه 
بزرگراهی ۵۵ متری 

حافظ در دهه فجر

ضرورت افزایش همدلی 
بخش های خصوصی و دولتی 

برای توسعه گردشگری 

هیچگاه نباید از حجم رسانه های 
دشمن ترسید


توسعه اشتغال بخش 

سلامت در چارچوب 
قوانین و مقررات
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مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 
برق شیراز :

راه اندازی نخستین 
سایت تخصصی 

آموزش برق در 
جنوب کشور
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نماینــده ولی فقیه در اســتان فارس و امام جمعه شــیراز 
گفت: اگر رســانه های داخلی می خواهند جبهه شان در مقابل 
جبهه دشــمنان جان بگیرد باید با ســخنان آراسته به تبیین 
امــور بپردازند و از بــه کار بردن کلمات با بــار منفی پرهیز 

کنند.
به گزارش تریبون امروز، آیت الله لطف الله دژکام در جشنواره 
ابــوذر اظهار کرد: هــر دو جبهه حق و باطــل برای آنچه که 
می خواهنــد اجرا کنند به تبلیــغ و ارائه گزارش می پردازند و 
کار رســانه ای می کنند؛ بنابراین بخشــی از این جنگ که در 
عرصه های مختلفِ رقابت ِ بین این دو ســبک زندگی، دو نوع 
تمدن و دو نــوع تفکر وجود دارد در نهایت به بحث رســانه 

می رسد.
امام جمعه شــیراز با اشــاره به آیه ۱۱۲ سوره مبارکه انعام 
گفت: خداوند متعال در این آیه فرموده ما برای هر پیغمبری 
دشمن قرار داده ایم؛ این دشمن، شیاطین انس و جن هستند 
کــه بعضی از آنها در کارهای تبلیغاتی و رســانه ای به بعضی 
دیگر پیام می دهند؛ این پیام  زُخْرُفَ القَْوْلِ به معنای ســخنان 
آراسته اســت؛ البته سخن آراســته نه از این حیث که »چه 
می خواهــد بگوید؟« بلکه از این حیث که »چگونه می گوید؟«
وی ادامه داد: اگر رســانه های داخلی می خواهند جبهه شان 
در مقابل جبهه دشــمنان جان بگیرد باید این موارد را رعایت 
کنند و با ســخنان آراســته به تبیین امور بپردازند؛ باید از به 

کار بــردن کلمات با بار منفی پرهیز کنند.
آیــت الله دژکام افــزود: در حال حاضر دشــمن می تواند با 
اســتفاده از این نوع رویکردها جمله ای را بــا تحریف به نفع 
خود مصادره کند، در حقیقت دشــمن آنچه را که می خواهد 
در قالب کار رســانه ای ارائه کند آراسته و همراه با زیور ارائه 

می دهد.
نماینده ولی فقیه در اســتان فارس اضافه کرد: شــبکه های 
معاند تلاش بســیاری می کنند که گزارش های خود را آراسته 
ارائه دهنــد، لذا رســانه های داخلی هــم در ارائه گزارش و 

تحلیــل خود باید به این مهم توجه کنند.
امام جمعه شیراز عنوان کرد: خداوند می فرماید ویژگی کار 
تبلیغی و رسانه ای نفاق هم به گونه ای است که انسان دوست 
دارد آن را گــوش کند؛ در واقع منافقان هم از موضعی حرف 

می زننــد که برخی مردم تمایل به گوش دادن دارند.
آیت الله دژکام گفت: باید ببینیم دشــمنان از چه فنی برای 
جذب مخاطبان و تحقق اهدافشــان در عرصه جنگ رسانه ای 

بهره می برند؛ ما هم باید آن فن را بیشــتر به کار بگیریم.
وی بیــان کرد: شــاید در یک دوره نمی توانســتیم قاطعانه 
بگوییــم که داریم میــدان داری می کنیم امــا در جنگ غزه 
شاهد اتفاقات خوب و جدیدی بودیم، نظام جمهوری اسلامی 

در طــول ۲ماه گذشــته در عرصه جنگ رســانه ای در رابطه 
با فلســطین دســت برتر را داشته اســت؛ اگرچه این موضوع 
تحلیل های دقیق تر می خواهد اما کارهای خوبی انجام شــده 

که نمی توان آنها را نادیده گرفت.
امام جمعه شــیراز افــزود: هر چه رســانه ها آراســتگی و 
پیراستگی کلام و فنون خاص ارتباط برقرار کردن با مخاطب 
را یاد بگیرند اما هنوز هم با محدودیت هایی رو به رو هستند؛ 

این در حالیســت که دشمنان ما این محدودیت ها را ندارند.
دژکام اضافه کرد: رســانه های داخلی با یک محدودیت هایی 
وارد عرصه جنگ رســانه ای می شــوند؛ ایــن محدودیت ها از 
ناحیــه ارزش هایی که خودمــان به آنها پایبندیــم به ما القا 

می شود نه از ناحیه بیرون.
وی افزود: ما به مقدســات دشــمنان توهین نمی کنیم؛ این 
در حالیست که دشــمنان به مقدسات ما توهین می کنند؛ در 
واقع محدودیت هایی برای رســانه ارزشــی و دینی از ناحیه 
خودش به خودش ایجاد شده؛ چون این محدودیت ها اخلاقی 
و دینی اســت، این محدودیت ها را باید بشناســیم و کارمان 
را اوج دهیم تا این محدودیت ها به ناتوانی تبدیل نشــود، در 
واقع رســانه ها باید با همین چارچوب و در همین محدودیت 

اخلاقی و ارزشی، کار کارستان کنند.
امام جمعه شــیراز منبر را بخش ســنتی رســانه دانست و 
گفت: در رســانه ها همان اهداف منبر دنبال می شــود، البته 
تجهیــزات این کار ارزشــمند از نظر ابــراز و فناوری به روز 

امام جمعه شیراز: 

کار رسانه ای باید آراسته و جذاب باشد

مدیــر کل بنیاد مســکن اســتان فارس بــا ارائه گزارشــی از 
پیشــرفت های طرح های نهضت ملی مســکن در شیراز و سایر 
شهرستان ها، گفت: طرح های نهضت ملی مسکن در بسیاری از 

شهرستان های فارس شاخص ساز شده است.
به گزارش تریبون امروز، ســید علیرضا حمیدی  در نشستی با 
نماینده  ولی فقیه در بنیاد مسکن انقلاب اسلامی فارس و  مدیر 
بنیادمسکن انقلاب اسلامی شیراز وکارشناسان بنیاد مسکن افزود 
: شیراز پیشانی و شهر پیشتاز در اجرای طرح نهضت ملی مسکن 
در اســتان فارس  است ، بسیاری از شــاخص های نهضت ملی 
مســکن از جمله آورده متقاضیان و تعداد واحدهای با پیشــرفت 
بیش از 30 درصد در این شــهر فراتر از شــاخص های استانی و 

کشوری است.
مدیر کل بنیاد مســکن فارس  با بیان اینکه طرح های نهضت 
ملی مسکن در ۱۱0 شهر استان فارس  قابلیت اجرایی شدن دارد 
اظهار کــرد: اگر  زمین مورد نیاز برای اجرای این طرح ها در ۲۶ 
شهر در محدوده راه و شهرسازی لارستان و ۸۴ شهر در محدوده 
راه و شهرســازی فارس در اختیار بنیاد مسکن قرار بگیرد، طرح 

های نهضت ملی مسکن با شتاب قابل قبولی اجرایی می شوند.
حمیــدی با بیان اینکه ۲0۸ هزار و ۸۴۶ متقاضی در طرح های 
نهضت ملی مســکن استان فارس نام نویسی کرده اند، افزود: 3۶ 
هزار و 7۲۲ متقاضی در محدوده شهرستان لارستان و ۱7۲ هزار 
و ۱۲۴ متقاضی در سایر مناطق استان فارس در این طرح تا کنون 

نام نویسی کرده اند.
وی ادامه داد: برای ۲5 هــزار و ۴59 متقاضی تا کنون پروژه و 
زمین مناســب اختصاص یافته و طرح های نهضت ملی مســکن 
با مشــارکت این متقاضیان آغاز شده اســت، هفت هزار و 3۱5 
متقاضی در بانک های عامل حساب بانکی افتتاح کرده اند و زمینه 

دریافت تسهیلات برای آنان فراهم شده است.
مدیر کل بنیاد مسکن فارس با بیان جزییات بیشتری از اجرای 
طرح نهضت ملی مسکن در استان فارس گفت: از بین متقاضیانی 
که طرح نهضت ملی مسکن را آغاز کرده اند ، ۱۶۲ متقاضی طرح 
را به پایان رســانده اند، ۴۸۱  واحد در مرحله نازک کاری است، 3 
هزار و ۴۱۲ واحد در مرحله سفت کاری و اجرای سقف و ۸ هزار 

و ۶07 واحد در مرحله اسکلت است.
مدیر بنیاد مسکن شهرستان شیراز نیز در این نشست گزارشی از 
پیشرفت طرح های عمران روستایی ارائه داد و از صدور 50 هزار و 
7۲5 جلد سند مالکیت در سطح شهرستان شیراز با همکاری اداره 
ثبت خبر داد و اضافه کرد: تهیه نقشــه ثبتی ۸7 روستا و صدور 
۴۴3 جلد سند در سالی که گذشــت از جمله کارکردهای بنیاد 

مسکن در شهرستان شیراز در سال گذشته است.
محسن ابراهیمی تقســیمات شهرستان شیراز را تشریح کرد و 
گفت : شهرستان شیراز دارای 3 بخش ۱0 دهستان و ۱37 روستا 
اســت، اهداف و فعالیت های بنیاد مسکن انقلاب اسلامی مسکن 
در این شهرســتان توسعه روســتایی و محرومیت زدایی است و  

مدیر کل بنیاد مسکن استان عنوان کرد؛

شیراز پیشتاز اجرای طرح نهضت ملی مسکن
 در فارس است
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سازمان امور مالیاتی خبر داد؛

کشف فرار مالیاتی هزار میلیارد تومانی
 در استان خوزستان

سازمان امور مالیاتی کشور از کشف فرار مالیاتی هزار میلیارد تومانی یکی 
از برندهای معروف کالای خانگی در استان خوزستان خبر داد.

به گزارش تریبون امروز، مدیرکل امور مالیاتی خوزستان در این باره اظهار 
داشــت: این اداره در راستای بررسی تعدادی از کارت های بازرگانی صوری و 
اجاره ای با انجام اقدامات گســترده و همه جانبه به شبکه درهم تنیده ای از 
شــرکت های زیرمجموعه نمایندگی یکی از برندهای معروف کالای خانگی 
دست یافت که این شرکت ها با سوء استفاده از کارت های بازرگانی اجاره ای، 
اقدام بــه واردات کالاهای آن برند و قطعات مورد نیاز جهت خدمات پس از 

فروش آن کالاها کرده اند.
علی خورشیدی گفت: به دلیل تعدد کارت های بازرگانی اجاره ای و صوری 
اســتفاده شده در ســنوات مختلف، میزان دقیق فرار مالیاتی صورت گرفته 

تحت بررسی و اقدام تخصصی است.

رئیس سازمان صمت هرمزگان خبرداد:

صادرات حدود 2 میلیارد دلار کالای غیرنفتی 
از گمرکات هرمزگان

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان گفت: یک میلیارد و 900 
میلیون دلار کالای غیرنفتی از ابتدای ســال جاری تا پایان آبان ماه امسال از 

طریق گمرکات این استان به خارج از کشور صادر شده است.
به گزارش تریبون امروز، خلیل قاسمی در تشریح این خبر به رسانه ها افزود: 
این کالاها شامل فلزات معمولی همچون فولاد، موادمعدنی، موادپلاستیکی و 
فلزات گرانبها بوده که به مقصد کشورهای چین، امارات متحده عربی، عمان 

و هندوستان بارگیری شده است.
وی بیان کرد: بیشــترین میزان صادرات کالاهای غیرنفتی از هرمزگان در 

بخش صنعت و معدن با یک میلیارد و 730 میلیون دلار بوده است.
رییس ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان با اشــاره به تحقق ۶۱ 
درصدی هدف گذاری صادرات در اســتان ابراز کــرد: هدف گذاری صادرات 

کالاهای غیرنفتی هرمزگان امسال سه میلیارد و ۱00 میلیون دلار است.
قاسمی، پرداخت سود تســهیلات بانکی به بنگاه های اقتصادی صادراتی و 
ســرمایه در گردش را از مشوق های صادراتی عنوان کرد و یادآورشد: اکنون 
شــرایط برای صادارت موادمعدنی مانند گچ از بندرخمیر نیز به کشــورهای 

مختلف فراهم شده است.

نارضایتی استاندار هرمزگان از پرداخت 
تسهیلات خانه سازی

اســتاندار هرمزگان با انتقاد از عملکرد نامناسب برخی از بانک های استان 
در پرداخت تســهیلات نهضت ملی مسکن گفت: باتوجه به آمار موجود بانک 
مسکن در حوزه تسهیلات مرتبط با نهضت ملی مسکن بیشترین پرداختی را 

داشته اما پرداختی بانک های دیگر در این طرح ضعیف است.
به گزارش تریبون امروز، مهدی دوســتی در نشست بررسی عملکرد بانک 
ها در طرح نهضت ملی مسکن افزود: در صورت ادامه این روند ناچار به ارائه 

گزارش عملکرد بانک ها به مردم هستیم.
وی بیان کرد: در نشســتی که با هیئت مدیره بانک مسکن برگزار شد و با 
دستورات مدیرعامل این بانک موانع تخصیص تسهیلات به طرح نهضت ملی 
مسکن استان رفع شــد و با توافقات صورت گرفته در چند روز آینده شاهد 

جهش جدی در این طرح مهم خواهیم بود.
نماینــده عالی دولت در اســتان هرمزگان با قدردانــی از تلاش های بانک 
مسکن در خصوص کمک به توسعه شهرهای ساحلی استان اظهار کرد: بانک 
مســکن نخستین مجموعه ای بود که به منویات رهبرمعظم انقلاب در زمینه 

توسعه شهرهای جدید ساحلی لبیک گفت.
دوســتی با اشــاره به احداث شهر جدید ســاحلی خلیج فارس یادآورشد: 
شهر مدرن ساحلی خلیج فارس با طراحی ویژه و سرمایه گذاری بانک مسکن 
بــه زودی وارد مرحله اجرایی می شــود که گام بلنــدی در تحقق فرمایش 

رهبرمعظم انقلاب خواهد بود.
استان هرمزگان باید طی چهار سال در طرح نهضت ملی مسکن در بخش 
شــهری و روستایی افزون بر ۶5 هزار واحد بسازد که 50 هزار واحد مسکونی 

آن در شهرها و ۱5 هزار واحد دیگر در روستاها است.

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:

2۴فروند کشتی کالای اساسی در
 بندرعباس پهلودهی شد

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان، تعداد کشتی های پهلودهی شده 
حامل کالای اساســی 9 ماه امســال در بندر شهید رجایی را ۲۴ فروند 

اعلام کرد.
به گزارش تریبون امروز، حســین عباس نژاد در تشــریح عملکرد 9 ماهه 
شــناورهای کالای اساســی )غیرکانتینری( در بزرگترین بندر تجاری ایران 
افزود: از ابتدای سال جاری تا پایان آذرماه امسال یک میلیون و ۱9۶ هزار و 
9۸3 تنُ کالای اساسی توسط ۲۴ فروند کشتی تخلیه و بارگیری شده است.
وی با اشــاره به کاهش واردات کالای اساسی در 9 ماهه امسال ادامه داد: 
این کالاهای اساسی شامل گندم، کود، روغن، شکر، ذرت و برنج بوده است.

مدیــر منطقه ویژه اقتصادی بندر شــهید رجایی ادامــه داد: از این میزان 
واردات کالای اساسی، 7۴۶ هزار و ۴۶۴ تنُ مربوط به واردات گندم بوده که 
در مقایســه با مدت مشابه سال گذشته ۴۱ درصد واردات گندم کاهش پیدا 

کرده است.
به گفته عباس نژاد؛ از ۲۴ فروند کشــتی پهلودهی شده در بزرگ ترین بندر 
تجاری ایران، ۱۲ فروند کشــتی مربوط به گندم و هفت فروند مربوط به کود 

بوده است.
وی کمترین میزان واردات کالای اساســی را مربوط به ۱5 هزار و ۸57 تنُ 
برنج اعلام کرد که در مقایســه با مدت مشابه سال گذشته ۴5 درصد کاهش 

داشته است.

فرمانده ســپاه ولی عصر)عج( خوزســتان با بیــان اینکه 
به پاس حضور شــهدا امروز کشــوری مقتــدر داریم گفت: 
شــهیدان این درس را به ما می آموزند تا با اقتدار از کشــور 

و جامعه دفاع کنیم.
به گزارش تریبون امروز، ســردار حسن شــاهوارپور در آیین 
تشــییع پیکر پاک شــهید گمنام در فولاد اکســین خوزستان 
اظهار کرد: با این شــهید بیعت می بندیم و یاد شــهیدان مدافع 
حرم و مدافع سلامت، ســردار حاج قاسم سلیمانی و ابو مهدی 

مهندس را گرامی می داریم.
وی افزود: پیام شهید این است که در صورت غفلت، دشمنان 
سو استفاده خواهند کرد و ما برای پاسداشت شهیدان، در تمام 

ایستاده ایم. قد  تمام  لحظه ها 
ســردار شــاهوارپور با بیان اینکه جنایتکاران به ســزای خود 
خواهند رســید ادامه داد: درس شــهیدان این اســت که برای 

استحکام بخشــی به اقتدار ملی مجاهدت و ایثارگری کنیم.
فرمانده ســپاه ولــی عصر)عج( گفت: امــروز در عرصه تولید 
و اقتصاد مقابل دشــمنان ایســتاده ایم و باید بــا الگو گرفتن از 

کنیم. مجاهدانه تلاش  شهیدان، 
وی با اشــاره به اینکه رژیم اشغالگر اسراییل بیش از 75 روز 
است ملت مظلوم و مقاوم فلسطین را با بدترین اقدامات جنگی 
به خاک و خون کشــیده بیان کرد: مردم ایران پشــتیبان ملت 

فلسطین هســتند و جنایات اشغالگران بی پاسخ نخواهد ماند.
سردار شــاهوارپورپور با محکوم کردن جنایت جنگی اسرائیل 

اطمینــان داد که جنایت اصلی را آمریکا هدایت می کند.
فرمانده ســپاه ولی عصر)عج( با اشــاره به اینکه کشــور یمن 

امروز پشــتیبان اصلی ملت فلسطین اســت گفت: کشوری که 
آمریکا برای اشــغال ســرزمین آنها تلاش کــرد امروز از مردم 

می کند. دفاع  فلسطین  مظلوم 
بــه گفتــه وی این شــهدای گمنــام خوزســتان در تفحص 

بیابان های غرب کشور پیدا شدند.
پیکر مطهر شــهید گمنام دوران هشــت ســال دفاع مقدس 
دوشــنبه در محل شرکت فولاد اکســین خوزستان تشییع و به 

خاک سپرده شد.





فرمانده سپاه ولی عصر)عج( خوزستان:

 دفاع با اقتدار از کشور را شهیدان به مردم آموختند

اخبار کوتاه

فرمانده منطقه یکم ندسا:

حضور پنج شهید گمنام، هرمزگان 
را به جوش و خروش آورد

فرمانده منطقه یکم نیروی دریایی ســپاه گفت: ۲۸0 شهید 
یک ملت را به حرکت در آوردند و 5 شهید استان ما را به جوش 
خروش آورده و غرق در فرهنگ ایثار و شهادت کرده است و این 

برکات وجود شهدا در جامعه است.
به گزارش تریبون امروز، ســردار عباس غلامشــاهی، درباره 
خاکســپاری شــهدای گمنام در سراسر کشــور و از جمله در 
هرمزگان با بیان این که شهیدان با عطر خود، فضای جامعه ما 
را دگرگون می سازند و این یک سرمایه بزرگ معنوی برای ملت 
ایران است، خاطرنشــان کرد: ملت ایران در روزگاری که همه 
دنیا بر علیه او بود، به پیروزی رسید و این پیروزی را از مقاومت 

خویش بدست آورده است.
سردار غلامشاهی با تصریح بر این که توانمندی های باشکوه 
امروز، محصول مقاومت باشکوه در گذشته است، افزود: بر روی 
تابوت یکی از شهدای گمنام اخیر در هرمزگان نوشته شده بود 
که محل شهادت این عزیزمان در تک دشمن در جزیره مجنون 
است، یعنی این شــهید تا آخرین لحظه مانده و جزیره را رها 
نکرده و امروز برگشــته از این نظر می دانید که چه چیزی این 
شهید را در جزیره مجنون نگه داشته و آن موضوع سخن امام 
بود که فرمودند جزیره مجنون را از دست ندهند و شهدای ما با 

غیرت در این مسیر رشادت کردند.
فرمانده منطقه یکم نیروی دریایی سپاه اضافه کرد: شهدا به 
ما غیرت، مردانگی، ایثار و شــرافت را آموختند و رهبر معظم 
انقلاب فرمودند شــهدا با وجود خودشان قله های بلند عشق 
را فتح کرده اند. اگر مقام معظم رهبری امروز می گوید ما به 
قله ها نزدیک شده ایم منظورشان شهداست؛ شهدا می گویند 
گوشــتان به ســخنان ولی امرتان باشــد امروز روز نشاط و 
امیدواری اســت؛ روز تفرقه و یاس نیست، امروز شما در عالم 
می بینید که سناتور آمریکایی کنگره آمریکا را مورد مواخذه 
قرار می دهد که چرا از ایران می ترسیم در حالی که در گذشته 

ایرانی ها از ما می ترسیدند.
سردار غلامشــاهی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: 
جوان ایرانی از آمریکایی ها نمی ترسد به همین خاطر تا آخرین 
نفس همیشه ایستاده اند و شــهدا حاضرند بدنشان سالها در 
بیابان بمانند اما کرامت و عزت و شرافت ایرانی آسیب نبیند و 
امروز فرزندان مردم ایران در نیروی دریایی سپاه نیز برای حفظ 

کرامت و عزت و استقلال کشور همیشه بیدار و آگاه هستند.

مدیرکل آموزش و پرورش خوزستان :

دریافت شهریه بیش از نرخ مصوب 
خلاف قانون است

مدیــرکل آموزش و پرورش خوزســتان گفت: 
مدارس غیردولتــی موظف به نصــب نرخنامه 
شــهریه مصوب در مدرســه برای اطلاع اولیای 
دانش آموزان هســتند و انجام نــدادن این اقدام 

تخلف محسوب می شود.
به گــزارش تریبون امروز، مســعود حمیدی نژاد 
بیان کرد: در صورتی که مدرســه ای شهریه بالاتر 
از نرخ مصوب دریافت کنــد تخلف کرده و اولیای 
دانش آموزان می توانند این مورد را به کارشــناس 
مدارس غیردولتــی در نواحی و مناطق، همچنین 
اداره مشــارکت های مردمــی اداره کل آموزش و 

پرورش اطلاع دهند تا پیگیری لازم انجام شود.
وی گفت: همچنین نرخ مصوب شهریه مدارس 
mosharekatha. در ســامانه  غیردولتــی 
ir قابل مشــاهده اســت و در این سامانه امکان 
شکایت از دریافت شــهریه بالاتر از نرخ مصوب 

نیز امکان پذیر است.
حمیدی نژاد با بیان اینکه بازرســانی از آموزش و 
پرورش به صورت مرتــب از مدارس غیردولتی در 
خصوص نحوه دریافت شــهریه بازدید دارند افزود: 
شکایاتی نیز در این خصوص انجام شده که اقدامات 

لازم برای پیگیری صورت گرفته است.
تقویت برنامه های آموزشی و پرورشی در مدارس 

غیردولتی خوزستان
مدیر کل آموزش و پرورش خوزستان اظهار کرد: 
با برنامه ریزی های انجام شــده برنامه های مختلف 
آموزشی و پرورشی برای تقویت این ۲ بخش مهم 

در مدارس غیردولتی استان کلید خورده است.
وی ادامه داد: تلاش می شود تا برگزاری برنامه ها 
و رویدادهای مختلف مسائل تربیتی و پرورشی در 

مدارس غیردولتی استان تقویت شود.
حمیدی نژاد با اشــاره به اقدامات پرورشــی که 
در مدارس غیر دولتی در حال انجام اســت افزود: 
افتتاح ۶0 پایگاه بســیج در قالب طرح چفیه های 
بهشــتی، برگزاری یک هــزار و 900 محفل قرآنی 
با عنــوان رویداد آوای آســمانی و برگزاری برنامه 
چهارشــنبه های امــام رضایی از جملــه اقدامات 
فرهنگی و پرورشی است که در مدارس غیردولتی 

استان در حال انجام است.
وی افزود: همچنین تفاهم نامه ای با ســتاد اقامه 
نماز به منظور برگزاری کلاس های آموزشــی برای 
معلمان، مدیران، موسســان و مدرســان آموزش 
خانواده منعقد شــده و دوره هــا در حال برگزاری 
اســت.مدیر کل آموزش و پرورش خوزستان اظهار 
کرد: رویکرد در مدارس غیردولتی به سویی در حال 
حرکت اســت که علاوه بر توجه به مسائل اداری و 
مالی به موضوعات معنوی و پرورشی دانش آموزان 

نیز توجه شود.
وی گفــت: مدارس دولتی و غیردولتی از یکدیگر 
جدا نیســتند و باید برنامه های آموزشی و پرورشی 

در این مدارس به صورت یکپارچه انجام شود.

معاون اداره کل محیط زیست 

خوزستان

بازه زمانی سه ساله 

برای جابجایی کربن بلک 

موردپذیرش نیست

معاون محیط زیســت انســانی اداره کل حفاظت محیط زیست 
خوزستان از موافقت نکردن با برنامه  زمانبندی سه ساله جابجایی 

شرکت کربن بلک خبر داد.
بــه گزارش تریبون امــروز، فرهاد قلی نــژاد در خصوص آخرین 
تصمیم گیری پیرامون جابجایی شرکت کربن بلک به خارج از شهر 

اهواز اظهار کرد: در آخرین نشست تصمیم گیری پیرامون جابجایی 
این شــرکت، بازه زمانی سه  ساله از سوی نمایندگان شرکت برای 

جابجایی به اداره کل حفاظت محیط زیست استان ارایه شد.
وی افزود: با توجه به اینکه زمین این شرکت در شهرک صنعتی 
شماره پنج مشخص شده این بازه زمانی مورد پذیرش قرار نگرفت و 
برنامه ریزی برای تعیین زمان کمتر از سه سال در حال انجام است.

شکواییه جدید محیط زیست از کربن بلک
معاون اداره کل محیط زیســت خوزســتان در ادامــه بر انجام 
اقدامات کنترلی در زمینه آلودگی هوا از سوی این شرکت تا پیش 
از جابجایی تاکید کرد و گفت: با توجه به آلودگی که این شــرکت 
در محیط پیرامونی خود، شکواییه جدید به دادستانی تقدیم شده 

و تا زمان رفع آلودگی موجود باید فعالیت متوقف شود.
شرکت کربن ایران در فهرست صنایع آلاینده قرار دارد و براساس 
ماده ۱۴ قانون هوای پاک مکلف به جابجایی از محدوده شهر اهواز 

شده است.
شــرکت کربن ایران در محدوده شــهر اهواز با تولید دوده 

صنعتی در حال فعالیت اســت که در آلایندگی شهر اهواز 
نقش دارد بنابراین جابه جایی این شرکت به خارج از این شهر 

مصوب شده است.
بر اســاس این گزارش، مهری مدیرعامل وقــت بانک صنعت و 
معدن، دی ماه ســال ۱۴00 گفته بود: ۱۲ هزار میلیارد ریال برای 
جابه جایی شــرکت کربن ایران با هدف جابجایی به خارج از شهر 
اهواز در قالب مصوبات سفر رییس جمهور به خوزستان، اختصاص 

داده خواهد شد.
بر اساس ماده ۱۴ قانون هوای پاک درمواردی که کاهش یا از بین 
بردن آلودگی ناشــی از مراکز صنعتی، تولیدی، معدنی، خدماتی، 
عمومی و کارگاهی به تشخیص سازمان فقط از طریق انتقال تمام 
یا بخشی از خطوط تولید یا تأسیسات یا اماکن آنها به نقاط مناسب 
امکان پذیر می باشــد و یا فعالیت مراکز مذکور در مناطق مسکونی 
سلامت ســاکنان آن مناطق را به خطر بیاندازد، مالکان و مدیران 
واحد موظفند در مهلت تعیین شــده در طرح انتقال، نســبت به 

انتقال واحد مربوطه اقدام کنند.
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معاون امور مجلس حقوقی اســتانهای وزارت میراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی فارس گفت: 
تقویــت ارتباط با تشــکل های خصوصی و تســهیل 
شــرایط برای حضور ســرمایه گذاران، به گردشگری 

فارس رونق می بخشد .
به گــزارش تریبون امروز، جــواد واحدی در آیین 
تودیع و معارفه مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری 
و صنایع دســتی فــارس افزود: تشــکل های قوی و 
ســازمانهای مردم نهاد موثری درحوزه های سه گانه 
میراثی، گردشــگری و صنایع دســتی فارس شــکل 
گرفته و لازم اســت زیرســاخت های حمایت از آنها 
تقویت شــود.وی با اشاره به ظرفیت های بالای فارس 
در هر سه حوزه میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دســتی، بیان کرد: ایجاد رقابت و تقویت زیرساخت ها 
فارس می تواند فارس را در جایگاه برتر کشــور در ای 
زمینه ها قرار دهد.معاون امور مجلس حقوقی استانها 
با اشاره به تجربیات وزارتی مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی فارس، به او پیشنهاد کرد: 
"اســتان پهناور فارس را باید طی طریق کند" و برای 
این  تسهیل ســرمایه گذاری خصوصی در گردشگری 

استان تلاش کند.
ورود ســرمایه گذاران به گردشــگری فارس 

شود تسهیل  
جذب ۸۷۰ هــزار میلیارد ریال ســرمایه در 

دومین سفر رئیس جمهور
معاون هماهنگی گردشــگری و زیارت اســتانداری 
فارس در ادامه این آیین گفت: امضا ۲0 تفاهم نامه و 
جذب ۸70 هزار میلیارد ریال سرمایه از دستاوردهای 

دومین سفر رئیس جمهور به فارس است.
محمــد فــرخ زاده افــزود: هرچنــد وزارت میراث 
فرهنگــی، گردشــگری و صنایع دســتی وزارتی نوپا 
اســت اما محدودیــت در منابع و قوانیــن نباید مانع 
رشد گردشــگری و به فعل رسیدن قابلیت های فارس 

در این زمینه شود.

وی بــا تاکید بــر جذب ســرمایه گذاران خصوصی، 
اضافه کرد: توجه به ســرمایه گذاری و اقتصادمحوری 

پایه از اهمیت ویژه ای برخوردار است.
طلایی  مثلــث  کنار  در  نــور  مثلــث  ایجاد 

کشور گردشگری 
مدیر کل میراث فرهنگی و گردشــگری و صنایع 
دســتی اســتان فارس دراین آیین گفــت: مثلت 
طلایــی فارس، یــزد و اصفهان باید بــرای رونق 
گردشــگری در این منطقه تقویت شود و علاوه بر 

آن "مثل نور" شکل گیرد.
محمــد ثابت اقلیدی ادامه داد: شــکل گیری مثلث 
نور بین سه شــهر زیارتی قم، مشهد و شیراز میتواند 

موجب ضریب افزایشی ارزش افزوده گردشگری شود.
وی اضافــه کرد: باید بروکراســی اداری رو را برای 
جذب ســرمایه گذاران خصوص به حداقل برسانیم و 

کمک به مردم را در اولویت قرار دهیم.
ثابــت اقلیدی فارس را »برند گردشــگری فرهنگی 
کشــور« خواند و پیش بینی کرد: این استان قابلیت 
آن را دارد تا با ایجاد گام تحولی در حوزه ســه گانه، 
به جایگاه برتر کشــور دســت یابد.در ایــن آیین از 
تلاش های سید موید محسن نژاد تقدیر و با حکم وزیر 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی، محمد 
ثابــت اقلیدی به عنــوان مدیرکل میــراث فرهنگی، 

گردشگری و صنایع دستی فارس معرفی شد.

7 اقتصاد

فرماندار شهرستان بیضاء خبر داد:

احداث نیروگاه خورشیدی 5۰۰ کیلوواتی 
در بیضای فارس

فرماندار بیضاء از احداث نیروگاه خورشــیدی به ظرفیت اسمی 500 کیلو وات 
در این شهرستان خبر داد و گفت:احداث این نیروگاه در زمینی به مساحت یک 

و نیم هکتار با پیشرفت فیزیکی 30درصد در حال انجام است.
به گزارش تریبــون امروز، خیراله پارســازاده در بازدید از پــروژه نیروگاه 
خورشیدی اظهار کرد: آورده شرکت تابش انرژی چشمه آفتاب عرفانی جهت 
اجرای پروژه ۱00 میلیارد ریال است و ۱00 میلیارد ریال دیگر جهت تکمیل 
پروژه از تســهیلات بانکی، سهم محیط زیســت است که توسط بانک توسعه 
تعاون اســتان تأمین می شود و با پرداخت تســهیلات بانکی ظرف چهار ماه 

پروژه به بهره برداری می رسد.
فرمانــدار بیضاء افزود: با تکمیل این نیروگاه 500 کیلو وات در ســاعت برق از 
انرژی خورشــیدی تأمین و روزانه حدود 3.3 مگا وات ســاعت انرژی و ماهیانه 
حدود ۱00مگا وات ساعت انرژی تولید و به شبکه برق تزریق می شود که قرارداد 

خرید برق آن نیز توسط وزارت نیرو منعقد شده است.
وی اضافــه کرد: با توجه به ناترازی برق در کشــور، نیاز به احداث نیروگاه های 
خورشیدی تجدیدپذیر بسیار ضروری است و دولت نیز از احداث آنها با پرداخت 

تسهیلات حمایت می کند.
پارسازاده ادامه داد: اخیرا نیز مصوبه افزایش خرید تضمینی برق توسط وزارت 
نیرو ابلاغ شــده که برای نیروگاه خورشید چشــمه آفتاب عرفانی بیضاء معادل 
۲۲00 تومــان به ازای هر کیلو وات اســت که قیمت پایه این قرارداد ســالیانه 

۲5درصد شامل تعدیل می شود.
فرماندار بیضاء گفت: یکی از مهم ترین مســائل سد راه تکمیل و راه اندازی این 

نیروگاه، تسریع در پرداخت تسهیلات توسط بانک توسعه تعاون فارس است.
شهرستان بیضاء در فاصله ۶0 کیلومتری غرب شیراز واقع شده است.

مدیرکل تشخیص و وصول درآمد شهرداری خبر داد:

آغاز توزیع قبوض عوارض نوسازی سال ۱۴۰2 
در شیراز

مدیرکل تشخیص و وصول درآمد شهرداری شیراز از آغاز توزیع قبوض عوارض 
نوســازی ســال ۱۴0۲ خبر داد و گفت: مهلت پرداخت قبوض عوارض نوسازی 
ســال ۱۴0۲ تا پایان سال جاری بوده و شــهروندانی که عوارض ملک خود را تا 
۲9 اســفندماه سال جاری پرداخت کنند، مشــمول ۱0 درصد تخفیف پرداخت 
نقدی عوارض نوســازی و یک امتیاز ورود به قرعه کشی جشنواره خوش حسابی 

شهرداری شیراز می شوند.
به گزارش تریبون امروز، امید گشتاســبی از آغاز توزیع قبوض عوارض نوسازی 
ســال ۱۴0۲ خبر داد و گفت: قبوض نوسازی سال ۱۴0۲ با همکاری اداره پست 
به درب منازل مالکین خواهد رســید. شــهروندان می توانند با رؤیت این قبوض 

تا پایان سال جاری نسبت به پرداخت عوارض نوسازی ملک خود اقدام کنند.
مدیرکل تشخیص و وصول درآمد شــهرداری شیراز افزود: عوارض نوسازی از 
جمله درآمدهایی است که دریافت آن موجب افزایش منابع درآمدی شهرداری ها 
و به تبع موجب خدمات رســانی هرچه بیشتر به شهر و شهروندان می شود، امید 
اســت با انجام اقدامات و برنامه ریزی های انجام  شــده با جلب اعتماد شهروندان 
شــاهد مشارکت هر چه بیشتر آنان در حفظ و نگهداری شهر شیراز و توسعه آن 
باشیم.گشتاســبی بیان کرد: شهروندان شیراز در صورت توجه به اطلاعات پشت 
این قبوض، آمار عملکرد خدمات ارائه  شده شهرداری شیراز در سال ۱۴0۲ را به 
جهت جلب رضایت مردمی و شــفافیت هر چه بیشتر شهرداری می توانند رؤیت 

کنند که بسیار قابل تأمل است.
مدیرکل تشــخیص و وصول درآمد شهرداری شــیراز بیان کرد: در این صفحه 
راه های پرداخت عوارض نوســازی و نحوه اســتفاده از طرح تشــویقی مشارکت 

شهروندان )خود اظهاری مالکین( نیز تشریح شده است.
وی گفت: مهلت پرداخت قبوض عوارض نوســازی ســال ۱۴0۲ تا پایان سال 
جاری بوده و شــهروندانی که عوارض ملک خود را تا ۲9 اســفندماه سال جاری 
پرداخت کنند. مشمول ۱0 درصد تخفیف پرداخت نقدی عوارض نوسازی و یک 

امتیاز ورود به قرعه کشی جشنواره خوش حسابی شهرداری شیراز می شوند.

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی شیراز مطرح کرد:

توسعه اشتغال بخش سلامت در چارچوب 
قوانین و مقررات

معاون درمان دانشــگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز با بیان 
اینکه بستر ایجاد اشتغال در حوزه سلامت فراهم است، گفت: توسعه اشتغال در 
بخش سلامت، در چارچوب قانون و مقررات و با بهره گیری از ظرفیت های بخش 

خصوصی در مجموعه دانشگاه علوم پزشکی شیراز در حال انجام است.
به گزارش تریبون امروز، مهرداد شــریفی با تاکید بــر حمایت از کارآفرینی و 
توسعه اشتغال در بخش سلامت، گفت: با توجه به وجود ظرفیت های بی شمار در 

حوزه سلامت فارس، بستر ایجاد اشتغال و کارآفرینی در این حوزه فراهم است.
وی با اشــاره به اینکه فعالیت هر مرکز یا موسسه درمانی بدون اخذ مجوزهای 
لازم، قانونی نیست و از فعالیت آن ها جلوگیری می شود، افزود: توسعه اشتغال در 
بخش سلامت، در چارچوب قانون و مقررات و با بهره گیری از ظرفیت های بخش 

خصوصی در مجموعه دانشگاه علوم پزشکی شیراز در حال انجام است.
شــریفی با بیان اینکه صــدور پروانه های بهره برداری این موسســه ها در اداره 
ارزیابی و صدور پروانه های معاونت درمان دانشــگاه علوم پزشــکی شیراز انجام 
می شــود، ادامه داد: وظیفه این اداره، قانونمند کردن فعالیت مراکز و موسسات 
درمانــی از طریق صــدور پروانه های مربوطــه و انطباق آن ها بــا قوانین وزارت 

بهداشت، درمان و آموزش پزشکی است.
معاون درمان دانشــگاه علوم پزشکی شیراز با اشــاره به انجام یک هزار و ۲۱۲ 
بازدید و پاسخگویی و تعیین تکلیف یک هزار و  99۱ درخواست مراجعه کنندگان 
در حــوزه صدور پروانه ها، از کارکنان شــاغل در اداره ارزیابی و صدور پروانه های 

موسسات درمانی این معاونت قدردانی کرد.
تمدید ۱7۲ پروانه موسســه درمانی، صدور موافقت اصولی با ۴۴5 موسســه، 
افزایش بخش، تجهیزات سرمایه ای و بررسی 500 نقشه فضای فیزیکی موسسات 
درمانی، بخش دیگری از عملکرد اداره ارزیابی و صدور پروانه های معاونت درمان 

از ابتدای سال جاری تاکنون بود که شریفی به آن ها اشاره کرد.
به گفته معاون درمان دانشــگاه علوم پزشــکی شــیراز؛ با توجه به پراکندگی 
جمعیتی در اســتان و نیاز مردم به دریافت خدمات پزشکی، توسعه ارائه خدمات 
درمانی در تمامی ابعاد لازم به ویژه تجهیزات پزشکی در سراسر استان در دستور 

کار مجموعه دانشگاه علوم پزشکی شیراز قرار دارد.



معاون امور مجلس حقوقی استانهای وزارت میراث فرهنگی فارس :

تسهیل  ورود سرمایه گذاران به گردشگری فارس

مدیر عامل شهرک های صنعتی 

فارس خبر داد؛

اختصاص ۵۵ میلیارد 

ریال جهت توسعه 

زیرساخت های 

شهرک های صنعتی جهرم

مدیرعامل شــرکت شهرک های صنعتی فارس از اختصاص 
55 میلیارد ریال اعتبار برای تکمیل زیرساخت های شهرک 
های صنعتی شهرســتان جهرم خبر داد و گفت: طرح های 
خط انتقال آب و شــبکه انتقال برق ناحیه صنعتی کوثر در 

برنامه این شرکت قرار گرفته است.
به گزارش تریبون امروز، ســید مصطفی هاشمی در جلسه 
شورای اداری شهرستان جهرم که به ریاست استاندار فارس 
برگزار شــد، افزود: طرح خط انتقال آب ناحیه کوثر به طول 
۲300 متربــا اعتبار 35 میلیارد ریــال در مرحله مناقصه و 

انتخاب پیمانکار قرار گرفته است.
وی افــزود: مناقصه شــبکه انتقــال برق ناحیــه صنعتی 
کوثــر  نیز با هدف تامین برق واحد های موجود در آســتانه 
بهره برداری، بــا اعتبار ۲0 میلیارد ریــال برگزار و پیمانکار 
عملیات اجرایی طرح انتخاب شــده و به زودی این طرح نیز 

آغاز می شود.
هاشــمی از انعقاد قرارداد با ۸۶ ســرمایه گذار در شهرک 
صنعتی جهرم و ناحیه صنعتی کوثر این شهرســتان خبر داد 
و گفــت: از این تعداد ۴0 واحد صنعتی در این دو شــهرک 
صنعتی با اشتغالزایی 7۶5 نفر به بهره برداری رسیده است.
هاشمی تصریح کرد: هم اینک ۴۶واحد صنعتی نیز در این 
دو شــهرک صنعتی در مرحله ساخت و ساز است که با بهره 
برداری از این واحدها اشتغال در شهرک های صنعتی جهرم 

به دو برابر میزان فعلی افزایش می یابد.
مدیر عامل شــرکت شــهرک های صنعتی فارس با اشاره 
به تکمیل بودن زیرســاخت ها در شــهرک صنعتی جهرم و 
واگــذاری بخش زیــادی از اراضی این شــهرک صنعتی، از 
آمادگی این شــرکت برای اجرای طرح توســعه این شهرک 
صنعتــی خبر داد و گفت: در این زمینه براســاس دســتور 
وتاکید  اســتاندار فارس  مبنی بر تســریع در اجرای طرح 

های توسعه، اقدام خواهیم کرد.
هاشمی همچنین با اشــاره به آماده بودن زیرساخت ها در 
ناحیه صنعتی کوثر، بیان کرد: در راســتای حمایت از رشد 
تولید، تکمیل زیرســاخت های این ناحیه صنعتی در دستور 

کار قرارگرفته است.
مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی فارس افزود: در 
ناحیــه ی صنعتی کوثر جهرم که ۶7 هکتار مســاحت دارد، 
تاکنون ۲7 قرارداد ســرمایه گذاری با متقاضیان منعقد شده 
که از این تعداد ۱۱ واحد بهره بردار با اشــتغال زایی ۱3۴ نفر 
در مرحله فعالیت و  واحدتولیدی و۱۶ صنعتی نیز در مرحله 

ساخت وساز است.
وی بــا اشــاره به اینکه شــهرک صنعتــی جهرم در 
زمینــه ی زیرســاختی و امکانات از وضعیت مناســبی 
برخوردار است، خاطرنشان کرد: صنایع مطرحی  بویژه 
در حوزه تبدیلی و تکمیلی کشــاورزی در این شهرک 

صنعتی به فعالیت می پردازد.
مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس عنوان کرد: 
در شهرک صنعتی جهرم که 39هکتار مساحت دارد، تاکنون 
59 قرارداد سرمایه گذاری با متقاضیان منعقد شده که از این 
تعداد 3۱ واحد بهره بردار با اشتغال زایی ۶3۱ نفر در مرحله 

فعالیت و سایر واحدها نیز در مرحله ساخت وساز است.

معاون وزیر تعاون در فارس 

عنوان کرد:

زیرساخت مطلوب 

مراکز دولتی آموزش 

فنی و حرفه ای 

برای اشتغالزایی 

رئیس سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور گفت: ۶5۸ 
مرکز دولتی و بیش از ۲۱هزار آموزشگاه آزاد زیر نظر سازمان 
آموزش فنی و حرفه ای کشــور زیرساخت های ارزشمندی 

برای مهارت آموزی و ایجاد شغل است.
به گزارش تریبــون امروز، مهرداد عظیمی در نشســت 
شــورای اداری آموزش فنی و حرفــه ای فارس با تأکید بر 
ترویج فرهنگ مهارت آموزی و نهضت ملی مهارت اظهار کرد: 

این داشته ها سبب امیدواری به آینده ایران اسلامی است.
وی افزود: بیش از 55درصد آموزش های مهارتی فارس در 
سال جاری منجر به اشتغال زایی شده که امیدواریم به ۱00 

درصد برسد.
معــاون وزیر تعاون، کار و رفــاه اجتماعی مهارت را کلید 
موفقیــت کشــور دانســت و تاکید کرد: لازم اســت همه 
دستگاه های فارس پیوست مهارتی داشته باشند و آن را در 

همه پروژه های مهارتی خود لحاظ کنند.
۶5۸ مرکز دولتی آموزش فنی و حرفه ای کشور زیرساخت 

مطلوبی برای اشتغالزایی است
عظیمی افزود: حضور در بنگاه های بزرگ اقتصادی سبب 
توسعه و ترویج آموزش های مهارتی در مراکز جوارکارگاهی 

و بین کارگاهی می شود.
وی گفت: علاوه بر این، ســازمان فنی و حرفه ای با انعقاد 
قراردادهای آموزشی منجربه اشــتغال، می تواند بخشی از 

کسری بودجه را جبران کند.
رئیس سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور، دیپلماسی 
مهارت را از موضوعات راهبردی و جدی این سازمان عنوان 
کرد و گفت: این مهم باید در ارتباط با کشــورهای همسایه 

جدی گرفته شود.
در پایــان این نشســت از ۲0 رشــته  کاربــردی دارای 
کداســتاندارد ویژه کارگران و استادکاران صنعت ساختمان 

بهره برداری شد.
معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در ســفر به فارس 
علاوه بر بازدید از برخی بنگاه های اقتصادی شیراز، با ۲ گروه 
صنعتی شایان دیزل و آرشام دیزل تفاهم نامه همکاری امضا 
و مرکز آموزش بین کارگاهی گروه صنعتی آرشــام شیراز را 

افتتاح کرد.
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مدیرعامل شــرکت نمایشــگاه بین المللی استان اصفهان، با 
تاکید بر اینکه بیش از30 ســایت نمایشگاهی در کشور وجود 
دارد که  نمایشــگاه اصفهان با قدمت 30 ساله خود، در کشور 
جزو بهترین ها بوده اســت، گفت: امروز یکی از استانداردترین 
ســایت های نمایشگاهی کشــور در اصفهان اســت، در حوزه 
بین المللی و خارجی رشد خوبی داشته ایم و امیدواریم در سال 

آینده با برنامه ریزی بهتر این همکاری را دوچندان کنیم.
به گزارش تریبــون امروز، احمدرضا طحانیان، در نشســت 
خبری شرکت نمایشــگاه بین المللی استان اصفهان با اصحاب 
رسانه، با اشــاره به اینکه نمایشگاه اصفهان با قدمت 30 ساله 
خود، در کشور جزو بهترین ها بوده است، اظهار کرد: در هفت 
ماه اخیر، نمایشــگاه بین المللی یکی از شــلوغ ترین دوره های 
خود را پشت سر گذاشته است و تقریبا سعی شده در هر هفته 
نمایشگاه برگزار شود، تاکنون تلاش کردیم حاصل کار صنایع 

شهر و کشورمان را در نمایشگاه ها ارائه دهیم.  
وی بــا اعــلام اینکه ســال جــاری بیــش از ۴3 رویداد 

نمایشگاهی داشته ایم که نزدیک به 3۱ مورد آن انجام شده 
و تا آخر ســال سایر رویدادها نیز انجام می شود، افزود: رشد 
نمایشــگاهی از لحاظ بازدیدها و شــرکت سازمان ها بسیار 
خوب بوده است، نمی توان گفت عالی بوده ایم، اما در کشور 
تقریباً به عنوان یک نمایشــگاه خوب شناخته شده ایم، امید 
داریــم با برنامه ریزی هایی که در ســال ۱۴0۲ برای ۱۴03 

شده است، سالی بهتر داشته باشیم.
مدیرعامل شرکت نمایشگاه بین المللی استان اصفهان، گفت: 
بر اســاس برنامه ریزی و تقویم نمایشگاهی مُصوب در ۶ ماهه 
ابتدایی امسال تعداد نمایشگاه های کمتری برگزار شد اما در ۶ 
ماهه دوم بشدت درگیر برپایی نمایشگاه های مختلف خواهیم 
بود. چهار محور اساســی در ســالجاری برای نمایشــگاه بین 
المللی اصفهان در نظر گرفته شــده که در ســه حوزه داخلی، 

خارجی و بین الملل فعالیت داشته است.
وی با اعلام اینکه امروز یکی از اســتانداردترین ســایت های 
نمایشــگاهی کشــور در اصفهان اســت، تصریح کــرد: باید 

چابک ســازی و کارآمدی این مجموعــه و تحولات راهبردی 
آن نیــز در دســتور کار قرار گیرد که تعهد بــه انجام این کار 
جزو مأموریت های تازه شــرکت نمایشگاه بین المللی اصفهان 

محسوب می شود.
طحانیان با بیان اینکه بیش از30 ســایت نمایشــگاهی در 
کشور وجود دارد، گفت: بزرگ ترین سایت های نمایشگاهی در 
پنج کلانشهر تهران، تبریز، مشهد، اصفهان و شیراز واقع شده 
اســت که جایگاه نمایشــگاه اصفهان از لحاظ به روز بودن و 

زیرساخت ها پس از تهران قرار دارد.
وی با اشــاره به تعاملات بین المللی، توضیح داد: در حوزه 
بین المللی ســعی شده است که از کشــورهای مختلف و از 
توان و پتانســیل خواهرخواندگی و ارتباطــی که با وزارت 
خارجــه داریم بتوانیم یکســری از شــرکت ها و تعدادی از 
مسئولین شهرهای مختلف و یا تجار شهرهای مختلف را در 
نمایشگاه حاضر کنیم که این موضوع نسبت به سال گذشته 

رشد بسیار خوبی داشته است.
وی با اشــاره به دیگــر اقدامات بیان کــرد: یکی از کارهای 
بسیار مهمی که در ســال ۱۴0۱ آغاز شد، بحث برنامه ریزی، 
تهیه اســتراتژی و ایجاد یک چشم اندازی بود که بر اساس آن 

فعالیت های ما شکل بگیرد.
طحانیان، اظهار کرد: بسیاری از مشکلات نمایشگاه اصفهان 
از طریق تعامل با مجموعه های مختلف حل می شــود و ما از 
تمام توان سازمان های مردم نهاد و اتاق های دوستی و ارتباط 
خواهر خواندگی با شــهرهای کشــورهای دیگر در زمینه حل 

مشکلات نمایشگاهی استفاده می کنیم.
محمــد گیوی، معاون امــور نمایشــگاهی، برنامه ریزی و 
بازاریابی شــرکت نمایشــگاه های بین المللی اصفهان نیز در 
این نشســت، اظهار کرد: به دنبال آن هستیم که با رویداد 
محور کردن عناوین نمایشگاهی، به سمتی حرکت کنیم که 
فعالان اقتصادی از فضای نمایشــگاهی ارزش افزوده کسب 
کنند و نمایشــگاه فقط فقط یک دورهمی ســالانه نباشد. 
برای رسیدن به اهداف تعریف شده لازم است نرخ تعاملات 
در حوزه ملی با شــرکای تجاری، فعالان اقتصادی استانی و 

کشوری را افزایش دهیم.

مدیرعامل شرکت نمایشگاه بین المللی :

نمایشگاه اصفهان؛ یکی از استانداردترین سایت های نمایشگاهی کشور معاون شرکت شهرک های صنعتی اصفهان:

گز اصفهان قابلیت های زیادی برای
 توسعه کسب و کار دارد

معاون صنایع کوچک شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان گفت: مطالعات 
شناختی خوشه کسب و کار گز در چهار ماه نخست پیاده سازی توسعه این خوشه 
نشــان می دهد که اتحادیه گز و شیرینی به دلیل  قدمت و زیرساخت های موجود 

قابلیت های زیادی برای توسعه دارد.
به گزارش تریبون امروز، جمشــید انصاری اظهار داشت: میز توسعه گز، به همت 
هیات مدیره اتحادیه و پیگیری عامل خوشه و به منظور استفاده از تجربیات ارزنده 

پیشکسوتان این صنعت، به تازگی در اتحادیه افتتاح شده است.
وی ادامه داد: میز توسعه گز با هدف افزایش هم افزایی و قدرت جمعی، دستیابی 
به منافع مشترک خوشه پیاده سازی شده و فرصت مغتنمی برای ارائه راه حل های 
کارشناسی و تجربی توسط اعضای خوشه و پیگیری چالش های مسیر توسعه است.

معاون صنایع کوچک شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان اظهار داشت: این 
شرکت بنا به ماموریت سازمانی خود از تمامی ظرفیت ها برای کمک به توسعه خوشه 

گز اصفهان استفاده خواهد کرد.
وی اضافه کرد: تجربه شرکت شــهرک های صنعتی استان اصفهان از سال ها 
فعالیت توسعه خوشه های کسب و کار نشان داده که میزان موفقیت در توسعه 
یک خوشــه، تنها به میزان اراده و همت ذینعفان در پذیرش و اجرای کار تیمی 

بستگی مستقیم دارد.
انصاری با بیان اینکه تاکنون احداث ۱۲ خوشــه در این استان خاتمه یافته و سه 
خوشــه نیز در دست اجراست، خاطرنشان کرد: شرکت شهرک های صنعتی استان 
اصفهان با وجود خاتمه یافتن پروژه توســعه ۱۲ خوشــه در قالب برنامه های عمل 
ســالانه که به تصویب شورای راهبری هر خوشه می رسد، از آنها حمایت می کند و 

بخشی از هزینه ها را در چارچوب دستور العمل پرداخت می کند.
وی بیان کرد: چنین نیست که پس از اتمام برنامه سه ساله توسعه خوشه ها 
به حال خود رها شــوند، بلکه این شرکت در حد بضاعت خود همواره در کنار 

آنها قرار دارد.
»گز« به عنوان یکی از تنقلات شــیرین، علاوه بر اصفهان در شــماری دیگر از 
مناطــق ایران مانند چهارمحال و بختیاری تولید و به بازارهای داخلی و خارجی 
عرضه می شود اما این نوع شیرینی به عنوان »سوغات اصفهان« از شهرت بیشتری 

برخوردار است.

مدیر کل مدیریت بحران استانداری :

تردد ۱۹۰ هزار خودروی فرسوده شخصی در 
استان اصفهان 

مدیر کل مدیریت بحران اســتانداری گفت: بیش از ۱90 هزار خودروی فرسوده 
شــخصی در استان اصفهان تردد می کنند که باید اتوبوس ها و موتورسیکلت های 

فرسوده را به این آمار اضافه کنیم.
به گزارش تریبون امروز، منصور شیشــه فروش اظهار داشت: بخش حمل و نقل 
سهم زیادی در آلودگی هوای اصفهان دارد و باید برای کاهش انتشار آلاینده ها هوا 

تلاش کنیم.
وی ادامه داد: بســیاری از خودروهای شخصی، باری و مسافری استان مستهلک 

شده اند و برای نوسازی نیاز به تسهیلات و امکانات کشوری دارند.
مدیر کل مدیریت بحران استانداری اظهار داشت: وزارت راه و شهرسازی و سازمان 
حفاظت محیط زیست باید اقدام جدی نوسازی خودروهای سنگین فرسوده در بخش 
حمل و نقل بار و مســافر اصفهان انجام دهند و به این استان کمک کنند تا بتواند 
تســهیلات لازم را برای نوسازی این ناوگان در بخش های شهری، بار و مسافر ارائه 
دهد.وی اضافه کرد: اصفهان به بازســازی و نوسازی یک هزار اتوبوس شهری و پنج 

هزار تاکسی نیاز دارد.
شیشــه فروش با بیان اینکه 50 هزار موتورسیکلت دودزا در استان اصفهان باید 
برقی شــوند خاطرنشان کرد: این دســتورالعمل ابلاغ شده و سازمان های صمت و 
محیط زیست مکلف شدند که تسهیلات لازم برای این طرح را به استان ارائه دهند.
وی بیان کرد: رفع مشکل آلودگی هوای اصفهان نیاز به اقدام کشوری و ملی دارد 
و بطور قطع با اســتاندارد سازی سوخت و حمایت از رانندگان برای نوسازی ناوگان 
می توانیم به این شرایط برسیم و سهم آلایندگی ناشی از حمل و نقل را رفع کنیم.

اصفهان کمترین تعداد روزهای هوای پاک و همچنین میزان بارش ســالانه را در 
مقایسه با سایر کلانشهرها دارد.

کلانشــهر اصفهان حدود ۲ میلیون نفر جمعیت دارد و روزانه بیش از ۸00 
هزار دستگاه خودرو در آن تردد می کنند و صنایع کوچک و بزرگ بسیاری آن 

را احاطه کرده اند.
شرایط جغرافیایی و اقلیمی این شهر، کلاف آلودگی هوای این خطه را پیچیده تر 

ساخته است.
اصفهان با این شرایط در بین کلانشهرهای کشور جایگاه نخست آلودگی 

هوا را دارد.

 در راستای بکارگیری فرزندان شهدا و ایثارگران :

اعطای مشوق های ویژه به صنایع بوشهر 
مدیرکل بنیاد شــهید و امور ایثارگران استان بوشهر گفت: مشوق های مناسبی از 
جمله معافیت های بیمه ای و مالیاتی و پرداخت 75 درصد حقوق برای بکارگیری و 
اشتغال فرزندان و خانواده های شهدا و ایثارگران به به شرکت های مستقر در منطقه 

ویژه اقتصادی بوشهر ارائه می شود.
به گزارش تریبون امروز، نعمت الله غلامپور در نشســت با مدیرعامل منطقه ویژه 
اقتصادی بوشهر و تعدادی از مدیران شرکت های مستقر در این منطقه اظهار کرد: 
تعداد زیادی از اعضای خانواده های شــهدا و ایثارگران در اســتان با مشکل اشتغال 
روبرو هســتند که این بنیاد از همه ظرفیت های موجــود برای بکارگیری این افراد 

استفاده می کند.
وی اضافه کرد: تســهیلات مناسبی برای اشتغال زایی اعضای خانواده های شهدا و 

ایثارگران در استان پرداخت شده و آماده پرداخت تسهیلات به دیگر افراد هستیم.
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان بوشهر تصریح کرد: در همین زمینه 
مشوق هایی برای به کارگیری این افراد در صنایع استان مد نظر قرار گرفته که می توان 

به پرداخت 75 درصد از حقوق و دستمزد این افراد به مدت ۱۸ ماه اشاره کرد.
غلامپور با اشاره به پرداخت 50 درصد از حق بیمه این افراد به مدت پنج سال ادامه 
داد: کاهش مالیات کارفرمایان به میزان ۱50 درصد از حقوق پرداختی به ایثارگران 

به مدت پنج سال از دیگر مشوق ها است.

رئیس ستاد انتخابات استان بوشهر گفت: در مجموع 
5۶۱ شعبه ثابت و ۲۲3 شعبه سیار انتخابات در استان 

بوشهر ثبت و تایید شده است.
اکبــر پورات در نشســت ســتاد انتخابات اســتان 
بوشــهر گفت: در راستای ارتقای آمادگی و هم افزایی 
بیــن دســتگاه های اجرایی، اعضای ســتاد انتخابات 
اســتان ملزم بــه حضور در ســطح شهرســتان ها و 
ارزیابی اقدامات دســتگاه ها و کارگروه های انتخابات 
شهرســتان ها شــده اند که بازخورد بسیار مناسبی از 

این اقدام حاصل شده است.
رئیس ستاد انتخابات اســتان بوشهر تصریح کرد: 
در این بازدید و نشســت ها بر ضرورت همکاری همه 
دســتگاه ها با ستاد انتخابات به اســتناد ماده ۱3 و 
همچنین رعایت مــاده 75 قانون انتخابات در بحث 
رعایت بی طرفی از ســوی مسؤولان اســتانی تاکید 

شده است.
وی افــزود: در حــال حاضر روند بررســی صلاحیت 
داوطلبان در هیئت نظارت اســتان دنبال می شــود و 
بر اســاس زمان بندی این فراینــد تا ۱۴ دی ماه ادامه 

یافت. خواهد 
پورات گفت: در این مدت زمان ما در کنار جلســات 
شهرستانی و حضور در شهرستان ها، موضوع جمع بندی 
شعب اخذ رأی در سطح استان دنبال کرده ایم و تلاش 
شــده به صورت نوبــه ای پیش بینی هــا و درصد ثبت 

مرحله ای شعب را در مصاحبه ها اعلام کنیم.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استاندار بوشهر 
ادامه داد: در آخرین مهلت ثبت شــعب که 30 آذرماه 
بود، مجموعاً 7۸۴ شــعبه در ســامانه جامع انتخابات 

ثبــت و به تأیید هیئت هــای اجرایی مراکز چهار حوزه 
انتخابیه رســیده اســت.وی عنوان کــرد: از این تعداد 
5۶۱ شــعبه ثابت و ۲۲3 شعبه ســیار است که ۴7۱ 
شعبه در سطح شــهرها و 3۱3 شعب روستایی در روز 
۱۱ اســفند ماه ۱۴0۲ مســتقر خواهند شد تا پذیرای 

باشند. بوشهر  استان ولایتمدار  مردم حماسه ساز 
رئیس ســتاد انتخابات اســتان بوشــهر یادآور شد: 
اقداماتی زیرســاختی و فنی هم با جدیت برای ارزیابی 

و آمادگی شــعب در نظر گرفته شــده تــا در روز ۱۱ 
اســفند ماه هیچ گونه خلل و مشکلی شاهد نباشیم.

انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شــورای اســلامی 
برای انتخاب ۲90 نماینده برای یک دوره چهارساله و 
ششــمین دوره انتخابات مجلس خبرگان رهبری برای 
انتخــاب ۸۸ عضو این مجلس برای یک دوره هشــت 
ساله روز جمعه ۱۱ اسفند ماه ۱۴0۲ در سراسر کشور 

می شود. برگزار 

رئیس ستاد انتخابات استان بوشهر مطرح کرد:
پیش بینی۷۸۴ شعبه اخذ رای در بوشهر

مدیرکل حفاظت محیط زیست 

استان اصفهان:

حقابه تالاب گاوخونی 

یک مطالبه مردمی و 

ملی است

اصفهان  استان  زیســت  مدیرکل حفاظت محیط 
گفــت:  خشــکی تــالاب گاوخونــی نتیجه ای جز 
طغیان ریزگردها به اســتان های اصفهان، تهران و 
یزد نخواهد داشــت؛ از این رو  حقابه این تالاب را 
به عنوان یک مطالبه مردمی و ملی دنبال می کنیم.

به گزارش تریبون امروز، احمدرضا لاهیجان زاده 
اظهار داشت: تأمین حقابه تالاب گاوخونی یکی از 
مطالبات اساسی سازمان حفاظت محیط زیست از 

نیروست. وزارت 
وی با اشــاره به همراهی کشاورزان شرق اصفهان 
و ســازمان های مردم نهــاد در تأمین حقابه تالاب 
گاوخونــی اظهــار داشــت: در بازگشــایی اخیــر 
زاینده رود برای کشــاورزان غرب و شرق اصفهان و 
با تأکید اســتاندار و رئیس سازمان حفاظت محیط 
زیســت کشــور بخشــی از حقابه تالاب گاوخونی 
انتظار می رفت  افــزود:  زاده  تأمین شــد.لاهیجان 
بیــش از ۲0 میلیــون مترمکعــب حقابــه تالاب 
گاوخونــی تأمین شــود که این مهــم رقم نخورد 
اما مرطوب شــدن بســتر تالاب نیز حرکت رو به 
جلویی بود که با پیگیری اداره کل حفاظت محیط 
نیروهای  استان،  زیست  انجمن های محیط  زیست، 
خودجوش مردمی و از خودگذشــتگی کشــاورزان 

شرق اصفهان رقم خورد.
وی یادآور شــد: کشــاورزان شــرق اصفهان در 
حفاظت و حراســت از جریان زاینده رود تا تالاب 

همــکاری بســیار مؤثری را با تیم های گشــت و 
نظارت آب منطقه ای و محیط زیســت داشــتند و 
جمعی از کشــاورزان بمنظــور تأمین حقابه تالاب 
گاوخونی از حقابه خود گذشتند و با مسدود کردن 
ورودی زمین های کشــاورزی خود اجازه دادند تا 

تالاب گاوخونی نیز از زاینده رود بهره مند شود.
مدیرکل حفاظت محیط زیســت اســتان اصفهان 
گفت: این اقدام فداکارانه کشاورزان شرق اصفهان 
و علــی الخصوص کشــاورزان ورزنه جای قدردانی 
دارد و نشــان دهنده پای بندی کشاورزان اصفهان 

به مســئولیت اجتماعی و محیط زیست است.
وی در پایان عنوان کرد: هرچند که پاییز امســال 
آنگونه که پیش بینی شــده بود پربــارش نبود اما 
امیدواریم بــا بارش های زمســتان و بالاخص دی 
مــاه، زمینه رهاســازی زاینده رود در زمســتان و 
اوایل فروردین ســال آینــده و تأمین حقابه تالاب 

شود. فراهم  گاوخونی  بین المللی 
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نایب رییس کمیســیون امنیت ملی مجلس با 
اشــاره به نظارت میدانی این کمیسیون از محل 
حادثه راسک با بیان اینکه نیروهای انتظامی در 
ایــن حادثه از جان خود مایه گذاشــتند، گفت: 
منطقه انتظامی در محل مرز از اســتاندارد های 
لازم برخوردار نبوده و شــرایط حفاظت فیزیکی 
نیز اســتاندارد نبود اما عناصــر انتظامی در مرز 

شجاعانه و مردانه دفاع کردند.
به گزارش تریبون امــروز، ابراهیم عزیزی با 
اشــاره به اقدامات انجام شــده هیات اعزامی 
کمیســیون امنیــت ملی و سیاســت خارجی 
مجلس به اســتان سیستان و بلوچستان جهت 
بررســی میدانی ابعاد حادثه تروریستی راسک، 
گفت: یکی از وظایف مجلس شــورای اسلامی 
کنار امــر مهم قانونگذاری، نظــارت بر اجرای 
قوانین اســت و بطــور طبیعی امــروز نظارت 
با رویکرد اطلاع از امور و بررســی شــیوه های 
عملکردی یکی از موضوعاتی اســت که باید در 

کشور ما نهادینه شود.
نایب رییس کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس یازدهم ادامه داد: حوزه نظارتی 
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
نیز متمرکز در همین امور است بنابراین حوادثی 
که در کشور رخ می دهد و مولفه هایی که باعث 
ناامنی و احساس ناامنی می شود را مورد بررسی 
قرار داده و چنانچه ایــن نظارت ها اقتضا بکند، 
آنها را بسمت راهکارهایی که جنبه پیشگیرانه و 

بازدارنده دارد، سوق می دهد.
وی افــزود: آنچه ما در ماموریت کمیســیون 
امنیــت ملی و سیاســت خارجی بــه دنبالش 
بودیم، بررســی حادثه راســک در ابعاد مختلف 
بــود، بنابراین از طرف این کمیســیون در قالب 
یک هیات به اســتان سیســتان و بلوچســتان 
سفری داشــتیم که در ابتدا در راسک به محل 
حادثه رفتــه و تمام ابعاد و زوایای مختلف مورد 
بررســی قرار گرفت و جلســه ای را با شــورای 
تامین شهرستان راسک داشتیم و در این جلسه 
گزارشاتی را از حین وقوع و بعد از وقوع حادثه از 

مسئولان امر دریافت کردیم.
این نماینده مــردم در مجلس یازدهم بیان 
کرد: همچنین جلســه ای با شــورای تامین 
اســتان سیستان و بلوچســتان برگزار شده و 
جلســات تخصصی نیز با مســئولان مربوطه 
برگزار شــد بنابراین اقداماتی که انجام شده 
بود را مورد بررســی قرار دادیــم. برایند این 
نظارت ها را  مفیــد و موثر می دانیم چراکه 
نگاه کمیسیون پیشگیری و جلوگیری از تکرار 

این حادثه تلخ است.
عزیزی اضافه کرد: نیروهای انتظامی  در حادثه 
راســک از جان خود مایه گذاشتند و جانفشانی 
کردند تا جیش الظلــم به اهدافی که دنبال می 
کرد، نرسد. این موضوعی است که هیات اعزامی 
کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی به 
محل حادثه راســک به آن رســیده است. البته 
منطقه انتظامی در محل مرز از اســتاندارد های 
لازم برخوردار نبوده و شــرایط حفاظت فیزیکی 

نیز اســتاندارد نبود اما عناصــر انتظامی در مرز 
شــجاعانه و مردانه دفاع کردند و مانع ســقوط 
منطقه انتظامی شدند و باعث شدند که مزدوران 

جیش الظلم از منطقه فرار کنند.
 نایب رییس کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس یازدهم ادامــه داد: البته مولفه 
هــای قبل از وقوع و بعد از وقوع حادثه از جمله 
موضوعاتی اســت کــه کمیســیون امنیت ملی 
و سیاســت خارجــی مجلس در حال بررســی 
آنها اســت. ما نظــرات کمیســیون را با رعایت 
تمــام ملاحظات به مســئولان مربوطه منعکس 
خواهیم کرد تا مــورد پیگیری قرار گیرد گرچه 
از تقدیــم کامل گزارشــات بصــورت عمومی با 
معذوریت مواجه هستیم اما باید گفت که نیروی 
انتظامی در این حادثه جانفشــانی کرده است و 
پرســنل زحمت کش در مرز راسک تا پای جان 
ایســتادگی کردند.وی افزود: تلاش های بسیار 
خوبــی برای پیگیری و برخــورد قاطع با عناصر 

این حادثه در دســت اقدام است. تمام نیروهای 
نظامی و انتظامی منطقه با حساسیت و قدرت به 
دنبال برخورد قاطع و کوبنده با عوامل داخلی و 

خارجی این حادثه هستند.
عزیزی تصریح کــرد: عناصر ضد انقلاب بویژه 
جیش الظلم و سایر عناصری که در یک رویکرد 
ضد منافع ملت ایران در هم تنیده شده اند، باید 
بدانند که پاســخ قاطع و کوبنده ای را دریافت 
خواهند کرد و به هیچ وجه جمهوری اســلامی 
ایــران اجازه تکرار این اقدامات را به آنها نخواهد 
داد.نایب رییس کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس یادآور شد: در حوزه دیپلماسی 
نیز وزارت امور خارجه کشورمان با حساسیت و 
جدیت این موضوع را پیگیری کند و کشورهای 
همســایه را وادار به جلوگیــری از اقدامات این 
چنینی کند تا اجازه ندهند برخی از عناصر مخل 
امنیت کشور ایران از طریق کشورهایشان دست 

به چنین اقداماتی بزنند.

نایب رییس کمیسیون امنیت ملی مجلس عنوان کرد:

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس تأکید کرد؛ عدم برخورداری منطقه انتظامی مرزی از استانداردهای لازم

لزوم برندسازی و صادرات محور کردن صنعت 
زنبورداری استان فارس

رئیس کمیســیون کشــاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس شورای 
اســلامی با بیان اهمیت صــادرات محور کــردن فعالیت های بخش 
کشاورزی خواستار برندسازی در صنعت زنبورداری استان فارس شد.

به گزارش تریبون امروز، محمدجواد عسکری در نشست با تشکل ها 
و اتحادیه های زنبورداران اســتان فارس گفت: استان فارس به دلیل 
اقلیم متنوع و ظرفیت های مناسبی که دارد می تواند به سمت صادرات 
محور کردن محصولات کشــاورزی برود که تولید عسل مرغوب یکی 

از آن موارد است.
وی با تأکید در برخورد قانونی با کارخانجاتی که به وســیله شــکر 
اقدام به تولید عسل می کنند، افزود: باید به کمک دستگاه های امنیتی 
و قوه قضاییه از این موارد پیشگیری کنیم چرا که تولید عسل تقلبی 

به سلامت مردم و امنیت غذایی آسیب می زند.
نماینده مردم داراب و زرین دشــت در مجلس شورای اسلامی اظهار 
کرد: اگر امکانــات برای فعالیت زنبورداران بــه تعویق بیفتد موجب 
خسارت به آن ها خواهد شــد لذا نیازمندی های آن ها از قبیل تأمین 
سوخت، پرداخت تســهیلات، بحث بیمه و تحویل شکر باید پیگیری 

شده و به موقع تامین شود.
عســکری، تشکیل کمیته های تخصصی در سازمان جهاد کشاورزی 
اســتان فارس و دستگاه های وابسته این ســازمان را در دستیابی به 
اهداف برنامه هفتم توســعه ضروری دانســت و اظهار کرد: امیدواریم 
با مشــارکت همه دســتگاه های مرتبط با بخش کشــاورزی و با یک 

هم افزایی به حل مشکلات و عملیاتی کردن برنامه ها کمک کنیم.

عضو هئیت رئیسه مجلس شورای اسلامی:

باید به سمت درآمدهای پایدار بدون اتکا به 
نفت حرکت کنیم

عضو هئیت رئیسه مجلس شــورای اسلامی گفت: کارمندان و بازنشستگان به 
دلیل مشکلات اقتصادی و جاری کشور در طبقات ضعیف جامعه قرار گرفته اند و 

نباید از آنها مالیات زیادی گرفته شود.
به گزارش تریبون امروز، مجتبی یوســفی با اشاره به راهکارهای تحقق بودجه 
بــدون نفت  گفت: قطعا منابع پایدار بودجــه باید از منابع حاصل از فروش نفت 
فاصله بگیرد.نماینده مردم »اهواز، باوی، حمیدیه و کارون« با بیان اینکه ما باید 
به سمت درآمدهای پایدار بدون اتکا به نفت حرکت کنیم، اظهار کرد: یکی از این 
موارد شفافیت در وصول مالیات هاست. ما باید به جای ممیزی در این بخش به 
سراغ سامانه ها حرکت کنیم و این مسئله نباید به قیمت افزایش مالیاتی بر دهک 
های پائین تمام شــود.عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی در ادامه با 
اشاره به تغییرات در افزایش رشد مالیاتی در بودجه،بیان کرد: به واقع کارمندان  
و بازنشستگان به دلیل مشکلات جاری در طبقات ضعیف جامعه قرار گرفته اند و 

نباید از آنها مالیات گرفته شود.
باید به سمت مالیات بر سوداگری حرکت کنیم

این نماینده مجلس شــورای اسلامی ادامه داد: ما باید در راستای تامین منابع 
پایدار از محل مالیات ها به سراغ جلوگیری از فرار مالیاتی و اخذ مالیات از افرادی 
که در بازارهایی نظیر سکه ، خودرو و ارز فعالیت کرده و به نوعی سوداگری می 

کنند، حرکت کنیم نه فردی که یک واحد مسکونی بیشتر ندارد.
ضرورت جلوگیری از فرار مالیاتی و اصلاح معافیت ها

یوســفی با بیان اینکه منابع حاصل از فروش نفت باید به سمت مسائل توسعه 
ای و ســایرمنابع پایدار بودجه ای به ســمت امور جاری ســوق داده شود،گفت: 
بنابراین برای شکل گیری منابع پایدار از طریق مالیات ها در بودجه، باید به سمت 
جلوگیری از فرار مالیاتی، شناســایی مودیان جدید و اصلاح معافیت ها حرکت 

کنیم و خط قرمز ما در این بخش فشار مالیاتی بر اقشار ضعیف است.

عسکری:

کمیسیون کشاورزی موضوع گرانی گوشت 
را با حضور وزیر جهادکشاورزی را بررسی 

می کند
رئیس کمیسیون کشاورزی گفت: موضوع افزایش قیمت گوشت قرمز در بازار 
طی هفته آینده با حضور وزیر جهادکشــاورزی و معاونین مربوطه در کمیسیون 

کشاورزی مجلس  بررسی می شود تا هرچه سریع تر از آن جلوگیری شود.
به گزارش تریبون امروز، محمدجواد عسکری رئیس کمیسیون کشاورزی، آب، 
منابع طبیعی و محیط زیست مجلس شورای اسلامی در خصوص افزایش قیمت 
گوشــت قرمز و گوشت مرغ در بازار، گفت: متاســفانه شاهد بودیم طی روزهای 
اخیر قیمت گوشــت خصوصا گوشت قرمز در بازار جهش زیادی داشته است که 

موجبات نگرانی اقشار مختلف جحامعه را به همراه دارد.
نماینده مردم داراب و زرین دشــت در مجلس شــورای اسلامی، عنوان کرد: 
موضوع افزایش قیمت گوشت قرمز در بازار طی هفته آینده با حضور وزیر جهاد 
کشاورزی و معاونین مربوطه در کمیسیون کشاورزی مجلس  بررسی می شود تا 

هرچه سریع تر از آن جلوگیری شود.
این نماینده مردم در مجلس شــورای اسلامی گفت: این میزان افزایش قیمت 
گوشــت قرمز طی چند روز غیر منطقی و غیر قابل پذیرش است و نیاز داریم تا 

نظارت دستگاه های مختلف بر بازار افزایش پیدا کند.

جعفر قادری مطرح کرد:

حساب واحد خزانه ؛ 

رهیافتی برای جلوگیری 

از ریخت و پاش  برخی 

دستگاه ها

عضو کمیسیون برنامه ، بودجه و محاسبات مجلس شورای 
اسلامی گفت: حســاب واحد خزانه می تواند شفافیت لازم را 
در جلوگیری از رانت ها، تخلفات و سوء استفاده گری ها ایجاد 

کرده و جلوی مفاسد را بگیرد.
بــه گزارش تریبون امروز، جعفر قادری با اشــاره به مزایای 
»حساب واحد خزانه« در نظم بخشی به بودجه سالیانه و پیش 
بینی این موضوع در برنامه هفتم توسعه، بیان کرد: در گذشته 
حساب دســتگاه های اجرایی در بانکها متمرکز بود و معمولا 
دســتگاه ها از این انباشت و رسوب منابع مالی برای کارهایی 

استفاده می کردند که در قانون پیش بینی نشده است.
نماینده مردم شــیراز و زرقان در مجلس شــورای اسلامی 
افزود:به واقع مجموعه هایی که گردش مالی زیادی داشــتند، 
پیرو این رشــد منابع بانکی، می آمدند و برای برای پرسنل، 
مجموعــه هــای مرتبط با خــود و یا برخی موارد شــخصی 
تسهیلات دریافت می کردند و این موضوع قابل کنترل نبود.

عضو کمیســیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس شورای 
اسلامی تصریح کرد: حتی اگر ما فرض کنیم که از این منابع 
برای موضوعات شخصی استفاده نشود  و برای پرسنل مدنظر 
قرار گیرد هم قابل قبول نیست، چراکه دلیلی ندارد تسهیلاتی 

را برای یک بخشــی از دســتگاه ها قائل شــویم و بخشی از 
دستگاه ها از این تسهیلات محروم باشند.

قادری بیان کرد: از ســوی دیگر دولت در شرایطی قرار دارد 
که شــدیدا به این منابع نیــاز دارد؛  به عنوان مثال دولت در 
ماه های ابتدای ســال در شرایطی است که ناچار است برود و 
بخشی از منابع مورد نیاز خود را از خزانه بگیرد، این در حالی 
اســت که وقتی حساب ها در اسناد خزانه متمرکز شود دیگر 
دولت دسترســی لازم را به منابع داشته و می تواند در ایامی 

که نیاز دارد از موجودی حســاب های دســتگاه های دولتی 
استفاده کند.

عضو کمیســیون برنامه، بودجه مجلس با بیان اینکه منافع 
حســاب واحد خزانه می تواند به دولت بازگــردد و دیگر در 
راستای اهداف دستگاهی مورد استفاده قرار نگیرد،گفت:حساب 
واحد خزانه همچنین می تواند شفافیت لازم را در جلوگیری از 
رانت ها، تخلفات و سوء استفاده گری ها ایجاد کرده و  جلوی 

مفاسد را بگیرد.

عضو کمیســیون امور داخلی کشــور در مجلس بــا بیان اینکه 
برگزاری انتخابات به صورت میانگین ســالیانه یکبار در کشــور از 
باقی مانــدن دائمی قدرت روی یک فرد جلوگیری می کند، گفت: 
انتخابات مســتمر در کشــور مانع از دیکتاتوری شــده و مفاهمه 

دموکراسی به شیوه اسلامی را به دنبال دارد.
به گزارش تریبون امروز، ابوالفضل ابوترابی با اشاره به فرمایشات رهبر 
معظم انقلاب درباره اهمیت برگزاری انتخابات در دیدار جمعی از مردم 
استان های خوزستان و کرمان با ایشان، گفت: جمهوری اسلامی ایران 
کشــوری مردم پایه بوده و بر اساس خواست مردم اقدامات اساسی در 

کشــور انجام می شــود لذا اراده آنها پای صندوق های رأی نمود پیدا 
می کند.نماینده مردم نجف آباد در مجلس شورای اسلامی در ادامه با 
اشاره به وظایف قوه مقننه، قوه مجریه، شوراها اسلامی شهر و مجلس 
خبرگان که به واسطه رأی مردم انتخاب می شوند، بیان کرد: مجلس 
شورای اســلامی در وضع قانون نقش دارد و قوه مجریه نیز در اجرای 
قانون تأثیرگذار اســت؛ شوراهای اسلامی شــهر و روستا نیز در حوزه 
محلی فعال هســتند و مجلس خبرگان نیز غیرمستقیم بالاترین مقام 
کشور یعنی رهبری را انتخاب می کند که تمام اینها بر اساس انتخابات 
و رأی مردم صورت می گیرد.وی در ادامه با اشاره به برگزاری همزمان 

دو انتخابات طی هر دو سال در کشورمان، گفت: بر این اساس به صورت 
میانگین سالیانه یک انتخابات در کشور برگزار می شود که همین امر 
مانع از دیکتاتوری است و مفاهمه دموکراسی البته به شیوه اسلامی را 
به دنبال دارد.ابوترابی با یادآوری این مطلب که انتخابات باعث می شود 
از باقی ماندن دائمی قدرت بر روی یک فرد جلوگیری شود، اذعان کرد: 
بر این اســاس و طبق قانون اساسی مجلس خبرگان و مجلس شورای 
اســلامی می توانند هر زمان که تشخیص دادند کفایت بالاترین مقام 
های کشــور یعنی رهبری و رئیس جمهور را مورد بررسی قرار داده و 

حتی آنها را عزل کنند.

عضو مجمع نمایندگان استان اصفهان مطرح کرد؛

تثبیت جایگاه ایران در عرصه بین المللی با مشارکت بالای
 مردم پای صندوق های رأی
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محمــد هادی ایمانیــه: هم افزایی بخــش دولتی و خصوصی 
شــرایط را برای ورود جوانان به محیط هــای کاری خصوصا در 

حوزه های صنعتی و تولیدی فراهم می کند.
به گزارش تریبون امروز، محمدهادی ایمانیه اســتاندار فارس 
در دیــدار بــا مهرداد عظیمی معــاون وزیر تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی و رئیس ســازمان فنی و حرفه ای کشــور در شیراز، با 
اشاره به مباحث سخت افزاری ســازمان فنی و حرفه ای استان، 
گفت: در بحث ســخت افزاری در سازمان فنی و حرفه ای استان 
تعــداد قابل توجهــی پروژه های ناتمام و منتظــر تزریق بودجه 
وجود دارد؛ مجدداً اعلام آمادگــی می کنم از طریق فرآیندهای 
قانونی همچون تهاتر و مولدســازی و ایجاد ارزش افزوده کمک 
می کنیم تا طی یــک برنامه ریزی هدفمند و منســجم تا پایان 
دولت ســیزدهم این پروژه ها به ثمر بنشیند؛ ظرفیت های قابل 
توجهی در قانون بودجه، برنامه های توســعه و قانون مولدسازی 
وجــود دارد لذا فرصتی طلایی در اختیار داریم که شــاید دیگر 

تکرار نشود.
 اســتاندار فــارس به ضــرورت آموزش های فنــی در دوران 
تحصیــل در مدارس نیز اشــاره کرد و افزود: در جلســه ای که 
با مهنــدس کاظمی معاون متوســطه وزارت آموزش و پرورش 
داشــتیم مقرر شد شورای مهارت آموزی استان را تقویت کنیم؛ 
سازمان آموزش و پرورش هدف گیری کرده است تا 50 درصد از 
دانش آموزان متوســطه دوم را به سمت هنرستان ها سوق دهد. 
در مســیر اجرای این هدف بعضی از دبیرســتان ها به هنرستان 
تبدیل می شوند و سازمان نوسازی مدارس و خیرین مدرسه ساز 
هم بــه میدان می آیند تا از این پس اولویت را به هنرســتان ها 

اختصاص دهند.
 ایمانیه افزود: دانشــگاه فنــی و حرفه ای اســتان نیز دارای 
ظرفیت و توانمندی خوبی اســت؛ ســایر دانشــگاه های استان 
نیــز از امکانات و ظرفیت های خوبی در حــوزه فنی و حرفه ای 
برخورددارند لذا هم افزایی بین سازمان فنی و حرفه ای، سازمان 
آموزش و پرورش، دانشــگاه شــیراز، دانشــگاه صنعتی شیراز، 
دانشــگاه فنی و حرفه ای، دانشــگاه علمی کاربردی، دانشــگاه 

آزاد اســلامی، اتاق بازرگانی و بخش خصوصی باعث می شود در 
اجرای تحقق دســتورات رهبری پیشتاز باشیم و از ابتدا شرایط 
را بــرای ورود جوانان به محیط های کاری خصوصاً در حوزه های 

صنعتی و تولیدی فراهم آوریم.
 وی در بخــش دیگر ســخنان خود به دشــمنی های دیرینه 
مخالفان نظام جمهوری اســلامی نیز اشاره کرد و اذعان داشت: 
حمله دشمنان به جوانان با ایجاد بازار کار مناسب، اتخاذ تدابیر 
هوشــمند و انجام اقدامات کلیدی در مسیر رشد سطح علمی و 

عملی جوانان خنثی می شود.
 نماینده عالی دولت در فارس، شــورای عالی آموزش و تربیت 
نیروی فنی، حرفه ای و مهارتــی را فرصتی برای هم افزایی بین 

دستگاهی در راهبری موضوعات کلان کشور عنوان کرد و افزود: 
دامنه فعالیت آموزش در ســازمان فنی و حرفه ای به یک قشــر 
و گروه خاص محدود نمی شــود لذا بیش از گذشــته می بایست 
شاهد اقدامات موثر، راه گشا، هدفمند و مفید برای همه گروه ها 
باشــیم. وی در پایان خواستار به ســرانجام رسیدن مرکز هتل 
داری فنی و حرفه ای شــیراز شــد و خاطرنشــان کرد: در سفر 
دوم هیئت دولت به اســتان فارس برای سازمان فنی و حرفه ای 
مصوباتی لحاظ شده اســت؛ ما به سهم خود در افزایش سرعت 
تخصیــص اعتبار آن تلاش خواهیم کرد و توقع داریم ســازمان 
فنی و حرفه ای نیز هرچه سریعتر برای تحقق مصوبات دولت در 

استان اقدامات لازم را انجام دهد.

استاندار فارس در دیدار با رئیس سازمان فنی و حرفه ای کشور:

در قانون بودجه، برنامه های مولدسازی وجود دارد 

فرمانده ســپاه فجر گفت: امروز رسانه در 
یــک یا چند بعــد خلاصه نمی شــود، بلکه 
فراگیر است می تواند نقش تبیین کنده را در 

همه ابعاد داشته باشد.
بــه گزارش تریبــون امروز ســردار یدالله 
بوعلی اظهار داشــت: بر این اســاس هر چه 
مبتنی بر عقل و خرد و عاطفه باشد اثرگذار 

و در غیر این صورت ویرانگر است.
وی افزود: هیچگاه نباید از حجم رسانه هایی 
که برای ســیطره بر دنیا تــلاش می کنند، 
ترســید چرا که فعالیت گروهــی اندک از 
رســانه ها نیز توانسته است وجدان های دنیا 
را بیدار کند و با اســتقبال مردم سراسر دنیا 

روبه رو شده است.
بوعلــی ادامــه داد: با وجــود اینکه غول 
رسانه ای دنیا در خدمت استکبار قرار گرفته، 
اما نمی توان نقش موثر رسانه های مسئول و 
دلســوز را ندیده گرفت که ننگ را بر تارک 

پیشانی آنها ثبت کردند.
وی گفت: امروز رسانه های فارس با یکدیگر 
هم افزایی خوبی دارند و این از ظرفیت های 

استان است.

به گفتــه جانشــین فرمانده ســپاه فجر 
فارس در امور اقشــار گفت: حدود 970 اثر 
به ششمین جشــنواره رسانه ای ابوذر فارس 
ارســال شــد که از میان آنها 37 نفر در 9 
بخش مختلف شایســته تقدیــر و برگزیده 

شناخته شدند.
سرهنگ پاسدار امیر جاهدی، عنوان کرد: 
نگاهی به معادلات شــکل گرفته در جهان 
بویژه مظلومیت مردم فلســطین در باریکه 
غزه نشان می دهد اگر نقش آفرینی رسانه ها 
نبود، صدای آن این به گوش عالم نمی رسید.
وی با اشاره به شهادت بیش از ۶0 خبرنگار 
در غزه، افزود: در برابر رسانه های استکباری، 
به برکت رســانه ای انقلابــی و خبرنگارانی 
که از جــان خود گذشــته اند، امروز پرچم 
فلســطین از خانه های مردم سراسر جهان 

اهتزار یافته است.
جانشین فرمانده ســپاه فجر فارس در 
امور اقشــار ادامه داد: فعالیت رسانه های 
انقلابی در برابر ابر رســانه هایی که تلاش 
میکنند صــدای این مظلومیت شــنیده 
نشود، منجر به خیزش وجدان های بیدار 

در سراسر جهان شد.
جاهدی عنوان کرد: یکی از رســالت های 
رسانه معرفی درســت دستاوردهای انقلاب 
اســلامی و دمیدن امیــد در جامعه ایرانی 
اســت.وی اضافه کــرد: با این حــال همه 
مسئولان نیز باید به وظایف دینی و انقلابی 

خود برای بهبود شرایط عمل کنند.
کریمی، دبیر ششمین جشنواره رسانه ای 
ابوذر فــارس گفت: 970 اثر در بخش های 
عکس، فیلم خبری، تیتر، یادداشــت خبر، 
پادکست، کاریکاتور و گزارش به جشنواره 
ارســال شــد که پــس از داوری 37 اثر 

برگزیده شد.
وی با بیان اینکه آثار در قالب ۱۲ موضوع به 
دبیر خانه ارسال شده بود، افزود: موضوعات 
جشنواره شــامل جهاد تبیین، پیوند رسانه 
و صنعــت، مقابله با آســیب های اجتماعی، 
دســتاورد های انقلاب اســلامی، بســیج و 
حوزه هــای اقــدام، امید و نشــاط آفرینی، 
خانواده، جامعه و فرزند آوری، سبک زندگی، 
ایرانی و اسلامی، رسانه و گروه های جهادی، 
شیراز شهر فرهنگ شــهروندی و ورزش و 

امید آفرینی بود.
ششمین جشنواره رسانه ای ابوذر در استان 
فــارس با معرفی برگزیــدگان پایان یافت و 

برگزیدگان این جشنواره معرفی شدند.
به گزارش تریبــون امروز، آیین اختتامیه 
ششــمین جشــنواره ابوذر امشب با معرفی 
نفــرات برتر به کار خود پایان داد، در بخش 
خبر سیاوش ســتاری از خبرگزاری فارس 
رتبه اول جشنواره را کســب کرد و عنوان 
دوم بــه لیلا غضنفری از روزنامه ســبحان 
رســید و مژده عینی از باشــگاه خبرنگاران 

جوان نیز سوم شد.
در بخش گــزارش برتر مریــم مرادی از 
روزنامه افسانه و امین افشارپور از خبرگزاری 
ایرنا رتبه اول را کسب کردند و فاطمه امیری 
دوم شد و ســمیه انصاری فرد از خبرگزاری 
فارس و آمنه سپهر به صورت مشترک سوم 
شــده و صبا بنکی از خبرگــزاری فارس و 

فرزانه فریدونی از روزنامه تماشا نیز شایسته 
تقدیر شدند.

در بخش یادداشــت نیز محمد عســلی، 
محی الدیــن ارســنجانی، فــرزاد وثوقی و 
اسماعیل عســلی به عنوان یادداشت نویسان 
برتر و برگزیده این جشــنواره انتخاب شدند 
و از زهرا حیــدری از پایگاه خبری بروز نیز 

تقدیر شد.
تیترنویســان برگزیده این جشــنواره نیز 
مورد تقدیر و تجلیــل قرار گرفتند و حمید 
رضا خلیقی خبرنگار ایرنا با تیتر )مهری که 
بر دل مردم ننشســت( تندیس تیتر برتر را 
کســب کرد و علی گز بلنــد از روزنامه نیم 
نــگاه با تیتــر )آتش، عشــق و دیگر هیچ( 
برنده عنوان تیتر برگزیده دوم شــد و ناهید 
تقویان از روزنامه تماشــا نیــز با تیتر )رفع 
عطش صنعــت فارس با آب فارس( ســوم 
شــد. همچنین در این بخــش تیتر مهدی 
رحمانیان از خبرگزاری شبســتان با عنوان 
)بیمه عشق در شش ساعت طلایی( شایسته 
تقدیر شــد.در بخش مصاحبه زینب زمانیان 
خبرنگار علم و فناوری و راضیه نجار تندیس 
برتر را کسب کردند و مصاحبه فاطمه دیباور 
خبرنگار خبرگزاری فارس دوم شد و فاطمه 
شــعبانیان از خبرگزاری علم و فناوری نیز 
ســوم شــدند و فاطمه رفاهــت از ایرنا نیز 

شایسته تقدیر شد.
در بخــش عکــس، تندیس عــکاس برتر 
جشــنواره رســانه ای ابوذر به امین برنجکار 
از خبرگزاری مهر رســید و احمدرضا مداح 
از خبرگــزاری فارس و الهه پورحســین از 
خبرگــزاری صدا و ســیما نیز بــه صورت 
مشــترک دوم و امیر صادقیان از تسنیم نیز 

به همراه مهدی آراسته سوم شدند.
در بخش عکس علی محمد خادم الحسینی 
از خبرگزاری فارس، فاطمه مداح از پایگاه 
خبری شــیرازه، فریماه فرهمندفر از پایگاه 
خبــری تحلیلی ســحاب پــرس و طاهره 
حیاتی از روزنامه شــهر مردم نیز شایسته 

تقدیر شدند.

در ششمین جشنواره رسانه ای ابوذر عنوان شد:

هیچگاه نباید از حجم رسانه های دشمن ترسید

نکاتی که باید هنگام وقوع زلزله بدانیم
راضیه احمدوند
رعایت نکات ایمنی ســاده هنگام زلزله می تواند خسارت های جانی و مالی 
ناشــی از آن را کاهش دهد. بنابراین باید همــواره به این نکات ایمنی توجه 

ویژه ای داشــت؛ چرا که زلزله آمدنش را از پیش خبر نمی دهد.
ترس و وحشــت همواره یکی از دلایلی است که باعث می شود افراد هنگام 
زمین لرزه حتی با قدرت کم مصدوم شــده یا جان خود را از دســت بدهند. 
هنگام وقوع زلزله باید ضمن حفظ آرامش چند نکته کلیدی را به یاد داشت.

توصیه های ایمنی، حین وقوع زلزله، برای هنگامی که در خانه هســتید:
اگر هنگام وقوع زلزله در خانه هســتید، در نظر داشته باشید از پنجره ها و 
کمدهای بلند که بدون مهار هســتند و اشیایی که ممکن است بر روی شما 

سقوط کنند دور شوید.
اگر محل ایمن وجود ندارد به کنار دیوار رفته و در حالی که نشسته اید سر 
خود را بر روی زانوهایتان خم کرده و ضمن این که با کف دست هایتان پشت 

ســر خود را گرفته اید با بازوانتان سر خود را محافظت کنید.
حیــن وقوع زلزله می توانید در کنار کنج دیوارها پناه بگیرید و در حالی که 

سر خود را با بازوان خود گرفته اید، حرکت کنید.
اگر هنگام وقوع زلزله در رختخواب هســتید، همان جــا بمانید و بالش را 
روی سر خود قرار دهید. اما اگر رختخواب زیر اشیائی مانند لوستر قرار دارد، 

 فوراً جابه جا شــده و به نزدیک ترین محل امن پناه ببرید.
تا اتمــام لرزش ها در داخل منزل بمانید. بیشــترین صدمات هنگام زلزله، 
زمانی روی می دهند که افراد، هنگام ورود یا خروج در معرض خطر ســقوط 

اشیا قرار می گیرند.
در این مواقع باید به یاد داشــته باشید که به هیچ وجه از پله ها یا آسانسور 

نکنید. استفاده 
بــرای پناهگیری، چارچوب درها را انتخــاب نکنید؛ چرا که چارچوب درها 
نمی توانند از شــما در مقابل اشیای پرتاب شده در فضای خانه یا اشیائی که 

سقوط می کنند، محافظت کنند.
بعد از وقوع زلزله نیز در قفسه ها و کابینت های منزل خود را باید  با احتیاط 
باز کنید چون اشــیای موجود در آنها ممکن است سقوط کنند. دقت داشته 
باشــید در صورتی که به هر دلیلی از منزل خارج می شــوید، شیر اصلی گاز 

و آب را ببندید.
نکاتی برای زمانی که حین وقوع زلزله بیرون از منزل هستید:

هر جایی که هســتید، توقف کنید. از دیوارها و ساختمان ها فاصله بگیرید. 
از  ورود به داخل ساختمان ها و نزدیک شدن به  تیرک های برق، تلفن و مانند 

آن خودداری کنید.
شــهروندان در صورتی که بیرون ســاختمان هستند باید خود را از اشیایی 
مانند آجر، ســنگ نما، شیشه و تزیینات ســاختمان که امکان سقوط دارند، 
محفوظ نگه  دارند و دور از بالکن ســاختمان ها، درختان، دیوارهای شکسته و 

وســایل در حال سقوط و ویترین شیشه ای مغازه ها پناه بگیرند.

یادداشت

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 

بیضا خر داد:

پرداخت ۲۸ میلیارد 

ریال غرامت توسط 

صندوق بیمه کشاورزی

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا گفت: ۲۸ میلیارد ریال 
غرامت توسط صندوق بیمه محصولات کشاورزی در سال زراعی 

۱۴0۲-۱۴0۱ در بخــش هــای باغبانی، زراعــت و دام به بهره 
برداران پرداخت شد.

به گزارش تریبون امروز، صدیقه مویدی با اشاره به اهمیت وجود 
بیمه در بخش کشاورزی بعنوان یکی از پرمخاطره ترین بخش های 
تولید افزود: این میزان پرداختی بابت خســارت خشکسالی، سرما 

زدگی و یخبندان بهاره است.
وی در مــورد میزان پرداخت خســارت به تفکیک بخش ها بیان 
کرد: ۱5 میلیارد ریال غرامت به ۶۸۸ فقره بیمه محصولات زراعی با 
مساحت پنج هزار و ۶9۱.9۲ هکتار در این شهرستان پرداخت شد.

مویــدی تصریح کــرد: در بخش باغبانــی ۱0 میلیارد ریال 
غرامت به ۶9 فقره بیمه محصولات باغی با مســاحت ۱5۶.5 
هکتار و ســه میلیارد ریال خسارت به ۱0 هزار رأس دام بیمه 

شده در بیضا پرداخت گردید.
ایــن مقام مســئول توضیح داد: علاوه بر برگــزاری کلاس های 
آموزشــی جهت ترویج بیمه محصولات کشاورزی توسط مدیریت 
جهاد کشــاورزی، اجرای دو ابر طرحی که در استان فارس در طی 
دو سال اخیر انجام شده باعث افزایش رغبت بهره برداران به بیمه 

محصولات کشاورزی شده است.
او اظهار کرد: یکی از این طرح ها، طرح جهش تولید در دیمزارها 
است که با همکاری وزارت جهاد کشاورزی و ستاد اجرایی حضرت 
امام)ره( و تخفیف 35 درصدی بیمه کشاورزی در حال اجرا است.

وی اذعان کرد: طرح دوم کشت قراردادی است که از مزایای این 
طرح علاوه بر ۲0 درصد تخفیف برای حق بیمه، کشاورز می تواند 

حق بیمه را در زمان تحویل محصول برداشت شده بپردازد.

معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی شیراز:

 2شبکه قاچاق واکسن در شیراز منهدم شد
معاون غذا و داروی دانشــگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی 
درمانی شــیراز، از شناســایی و برخورد قانونی با ۲ شبکه قاچاق 

واکسن »گارداسیل« در شیراز خبر داد.
بــه گزارش تریبون امروز، محمدجواد راعی یکشــنبه در جمع 
خبرنگاران با اشاره به پیگیری و رصد شبانه روزی کارشناسان در 
شــبکه های اجتماعی گفت: پس از رصد شــبکه های اجتماعی ۲ 
تیم ســازمان یافته که در زمینه تبلیغ و فروش غیرمجاز واکسن 
»گارداســیل« در سطح شــهر و فضای مجازی فعالیت داشتند، 

شناســایی و افراد متخلف به دادگاه معرفی شدند.
وی بــا بیان اینکه این اقدام با همکاری نیروهای انتظامی، مقام 
قضایی و نماینده دادگســتری شیراز انجام شده است، ادامه داد: 
واکســن  »گارداســیل« از یک مرکز متخلف در شــیراز کشف و 
پس از بررسی های انجام شده از افراد تجویز کننده این واکسن، 
مشخص شــد در یک سال گذشــته، بیش از ۱00 عدد از انواع 
واکســن  های گارداســیل چهار ظرفیتی و 9 ظرفیتی، به صورت 

قاچاق و غیرمجاز به فروش رسیده است.
معاون غذا و داروی دانشــگاه علوم پزشکی شیراز با بیان اینکه 
واکسن گارداســیل تنها در داروخانه های منتخب دانشگاه عرضه 
می شــود، افزود: این واکســن باید به صورت یخچالی و با رعایت 

زنجیره سرد نگهداری و عرضه شود.
راعی از مردم اســتان فارس خواست تا هر گونه دارو و واکسن 
را تنها از داروخانه هــای معتبر تهیه کرده و فریب تبلیغات افراد 
ســودجو را نخورند. همچنیــن در صورت مشــاهده این چنین 
موارد، موضوع را به کارشناســان حوزه ســلامت با شماره ۱90 

اطلاع دهند.

مدیر تعاون روستایی فارس خبرداد؛

28 هزار هکتار کشت قراردادی عملیاتی شد

مدیر تعاون روســتایی استان فارس گفت: از ابتدای آذرماه تا کنون 
در ســطح بیش از ۲۸ هزار و 500 هکتار از اراضی کشــاورزی کشت 

قراردادی انجام شده است.
به گزارش تریبون امروز، سید کاظم موسوی افزود: تاکنون 5هزار و 
۲00 کشاورز با مراجعه به ادارات تعاون روستایی در سطح شهرستان 
ها قرارداد کشــت امضاء کرده انــد. وی ادامه داد: در این طرح به ازای 
تحویل هر تن محصول به مراکز خرید تضمینی، مبلغ ۱50 هزار تومان 
به عنوان کمک هزینه کرایه حمل محصول به کشاورز تخصیص می یابد 
همچنین کشــاورزان اســتان فارس با ثبت نام در این طرح و اجرای 
کشاورزی قراردادی، از ۲0 درصد تخفیف در حق بیمه و انجام تسویه 
حساب نهایی در زمان تحویل محصول سود خواهند برد. موسوی اضافه 
کرد: کشــاورزان متقاضی ثبت نام در طرح کشاورزی قراردادی  برای 
محصولات گندم، جو و دانه های روغنی در سال زراعی ۱۴0۲-۱۴03  
می توانند به ادارات و شــرکت های تحت پوشش تعاون روستایی و یا 

سامانه https://farm.mcinext.com/ مراجعه کنند.
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بیماری ســلیاک یک اختلال خودایمنی روده 
باریک با زمینــه ژنتیکی )ارثی( اســت، در این 
بیماری گوارشــی پرزهای روده باریک آســیب 

می بیند و در جذب مواد اختلال پیدا می شود.
به گزارش تریبون امروز، مانند همه افراد قوت 

غالبشان نان اســت، اما نه هر نانی، هیچ علامتی 
هم ندارند، چون قسمت سالم روده آن ها قادر به 
جذب مواد مغذی کافی برای پیشــگیری از بروز 

علائم است.
ســلیاک که ایــن روز ها بــه گوش افــراد نام 

آشناست و جامعه پزشکی هم بیش از گذشته آن 
را مــورد توجه قرار داده، یک بیماری خود ایمنی 

و هزار چهره است.
بدن بیمار با دریافت گلوتن حساســیت نشان 
داده و سیستم ایمنی بدن دست به کار می شود و 

به سلول های روده حمله می کند.
تشــخیص این بیماری به سختی انجام و زمانی 
بیماری محرز می شــود کــه بخش های زیادی از 
پرز های روده به صورت برگشــت ناپذیری آسیب 
دیده اند و همین امر موجب توجه عمومی نسبت 

به این بیماری شده است.
خســتگی و کم خونــی، ظاهر شــدن جوش 
روی پوســت، زخم های دهانــی، عدم تعادل و 
هماهنگی، پوکی اســتخوان، افسردگی، سقط 
مداوم جنین، ریزش مو و پوســیدگی دهان از 

علائم این بیماری است.
محبوبه فضائلی یک عضو هیئت علمی دانشگاه 
شــیراز نیز بــا تأیید دیدگاه فوق بیــان کرد: در 
حال حاضر ۱.5درصد جمعیت جهان به بیماری 
سلیاک مبتلا هستند و امکان هضم گلوتن ندارند 
و با بیماری های گوارشــی، نفخ، ناباروری، پوکی 

استخوان دست و پنجه نرم می کنند.
وی ادامــه داد: گلوتن جزو اصلی خمیر و ایجاد 

کننده بافت مطلوب آن محســوب می شود که در 
صورت حــذف آن، نان به راحتــی قابل خوردن 

نخواهد بود.
فضائلی همچنین با اشــاره بــه وجود 50 هزار 
بیمار سلیاکی در کشــور، از توانایی یک شرکت 
دانش بنیــان در تولید ۶00 تــن محصول بدون 

گلوتن در سال خبر داد.
وی تصریــح کرد: اگرچه در شــرایط حاکمیت 
تحریم ها، کیت های تشــخیصی گلوتن و بیماری 
ســلیاک از شــرکت های آلمانی و اتریشی تأمین 
می شــود، اما کیت تشــخیصی این شــرکت در 
مرحلــه پیش تولید قرار دارد و دســتگاه خانگی 
اندازه گیــری گلوتن مواد غذایی نیز به زودی وارد 

بازار می شود.
در حــال حاضــر به منظــور تنوع بخشــیدن 
بــه محصولات بــدون گلوتــن قابــل عرضه در 
فروشگاه های سراسر کشور محصولاتی نظیر نان 
تســت، کیک و انواع آرد نان، آرد کیک و پنکیک 
بدون گلوتن تولید می شــود و برنامه تولید سایر 
محصولات مانند بیســکویت، کوکی و پاستا نیز 

پیش بینی شده است.
همچنین در استان فارس بن یارانه نان بیماران 

مبتلا به سلیاک اختصاص داده شده است.

گردشــگری  فرهنگی،  کمیســیون  رئیس 
شــورای شهر شیراز گفت: شــیراز در میان 
شهرســتان های فــارس بیشــترین بافــت 
تاریخی و فرســوده را دارد و احیا، بهسازی 
و بازســازی بافت ها نیاز بــه حمایت جدی، 
بودجه های ملی و بسته های تشویقی به دور 

از هر گونه شعارزدگی دارد.
محمدرضا  امــروز،  تریبــون  گــزارش  به 
هاجری در نطق پیش از دستور صحن علنی 
شورای شهر شــیراز با بیان اینکه شیراز در 
میان شهرســتان های فارس بیشترین بافت 
تاریخی و فرســوده را دارد و احیا، بهسازی 
و بازســازی بافت ها نیاز بــه حمایت جدی 
بودجه های ملی دارد، افزود: باید بســته های 
تشــویقی و حمایتی، نه روی کاغذ، بلکه در 
عمل داشــته باشیم تا در بازسازی و حفظ و 
صیانت بافت ها موفق باشیم. تاکنون شعارها 
بر عمل پیشی گرفته که باید برعکس شود.

وی با بیــان اینکــه بی توجهی بــه تهیه 
پیوســت های فرهنگی برای تمام پروژه های 
بزرگ و کوچک شهر، مردم دیندار و انقلابی 
شهر را آزرده خاطر کرده است، گفت: شیراز، 
ســومین حرم اهل بیت)ع( است. نمی توان 
مانند پاریس، لنــدن، ملبورن، رم، تورنتو و 
لاس وگاس با زیست شــبانه، سگ گردانی، 
پهن کردن بســاط قلیان کشی در بوستان ها 
و گذرهای اطعمه و اشــربه، ســبک زندگی 
غربی را بر ســبک زندگی اسلامی – ایرانی 

کرد. تحمیل 
رئیس کمیســیون فرهنگی، گردشگری و 
ســومین حرم اهل بیت)ع( شورای اسلامی 
شــهر شــیراز تأکید کرد: ســلامت، نشاط، 
شــادی و شــادابی مردم به ویژه خانواده ها، 
اصل و محور کارهای مدیرت شــهری است 
و باید بســتر ورزش، تفریــح و تفرج متنوع 
با پیوســت های فرهنگی مناســب در شهر 

یابد. گسترش 
تبلیغات گرفته شود ولنگاری  جلوی 

هاجــری گفــت: از آنجا که  در اســفند 
امســال، دو انتخابــات خبــرگان رهبری و 
مجلس شورای اســلامی را در پیش داریم، 
از  معاونت اجرایی شــهرداری و عواملشان 
درخواســت می شود در تمام محلات و نقاط 
پرتــردد شــهر، فضاهای مناســبی را برای 
تبلیغــات انتخابات در نظر بگیرند تا شــاهد 

نباشیم. تبلیغات شهری  در  ولنگاری 
وی بــا بیان اینکــه فضاهای مناســب و 

پرتعــداد و عادلانه ایجاد شــود تــا زیبایی 
بصری شــهر زیر بار تبلیغــات از هر نوعش 
به نازیبایی تبدیل نشــود، افزود: نامزدهای 
باید هزینه فضاســازی ها و سپس  انتخابات 
پاکسازی شهر را به مدیریت شهری پرداخت 

تا عدالت اجتماعی برقرار شود. کنند 
رئیس کمیســیون فرهنگی و گردشــگری 
شورای شهر شــیراز گفت: از آنجا که شورا 
و شــهرداری در آستانه تهیه برنامه و بودجه 
ســال ۱۴03 است، از تمام فعالان فرهنگی، 
هنری، ورزشــی، اجتماعی، علمی و جهادی 
برنامه های  و  شهر درخواست می شود، طرح 
کاربردی خود را به شورا و شهرداری تحویل 
دهند تا از آن ها در طراحی برنامه های سال 

ببریم. بهره  آینده 
بــه گفته هاجری، شــهر بایــد هنرمندانه 
اداره شــود و هنرمنــدان می توانند در این 
راســتا با ارائه طــرح و برنامه های خود، به 
مدیریت شــهری یاری رســانده و شــهر را 

و مدیریت کنند. هنرمندانه طراحی 
وی یادآور شد که به زودی شیراز، میزبان 
برگزاری جایزه »مریــم«؛ خبرنگار عفیفه و 
عقیله شــهرمان خواهد بود و بیش از ۱۶0 
خبرنگار سراســری در این مراسم با شکوه، 

شرکت خواهند کرد.
به  منجر  تصادفات  62درصدی  کاهش 

فوت
معــاون حمل و نقل و ترافیک شــهرداری 
شــیراز نیز با اشاره به چشــم انداز ۱۴0۲ 
ایــن معاونت گفــت: بهره گیــری از هوش 
توســعه  ترافیک،  ســاماندهی  در  مصنوعی 
هوشمند سامانه های نظارت تصویری و ثبت 
عمومی،  پارکینگ هــای  احــداث  تخلفات، 
توســعه خطوط متــرو، مجتمع های رفاهی 
بزرگ مقیــاس مبتنی بر طرح جامع حمل و 
نقــل و... از برنامه های ایــن معاونت خواهد 
بود.هادی شه دوســت عنوان کــرد: از هفته 
اول حمل و نقل در ســال گذشــته تا سال 
جــاری ۶۲ درصد تصادفــات منجر به فوت 
کاهش داشته است که این کاهش به عنوان 
یکی از اقدامات شــاخص این معاونت مطرح 
اســت.وی افزود: آمــوزش فرهنگ ترافیک، 
تصویب مطالعات جامع حمل و نقل ترافیک 
شــهر شــیراز، برگزاری نخســتین همایش 
دبیران شــورای ترافیک سراســر کشــور و 
همچنیــن برگزاری کمپین شــیراز قدردان 
شماست نیز در این راستا انجام شده است.

شه دوست یادآور شد: خرید ۱۲3 دستگاه 

اتوبــوس درون شــهری از محــل اعتبارات 
شــهرداری، خریــد 300 دســتگاه اتوبوس 
درون شــهری از محل اعتبارات نوســازی، 
3۶0 دســتگاه تاکســی به صــورت نقدی 
نوســازی و هزار دســتگاه تاکسی به روش 
اعطای تســهیلات تا ۲50 میلیــون تومان 
کم بهــره کــه ۱00 میلیون تومــان آن با 
کمک شهرداری اســت نیز در حوزه ناوگان 

انجام شده است. تاکسیرانی 
معاون شهردار شــیراز در ادامه به تجهیز 
5 دســتگاه ویــژه معلولیــن جانبــازان و 
توانخواهان، خرید 75 دســتگاه میدل باس، 
راه انــدازی خطــوط شــبانه روزی ناوگان 
اتوبوســرانی شــیراز، اخذ مجوز های قانونی 
احداث خــط ۴ مترو، تســریع در عملیات 
اجرایی خط 3 مترو با ورود قطعات دستگاه 
حفار مکانیزه، تجهیز ۱7 دســتگاه پل عابر 
پیــاده در قالب بســته ســرمایه گذاری و... 
اشــاره کرد.وی همچنین به هوشمندسازی 
3 پارکینگ، بهره برداری از ایستگاه شهدای 
عادل آباد خط ۲ مترو، نصب و راه اندازی ۱۸ 
بزرگراه های  در  رانندگی  تخلف  ثبت  سامانه 
و...  روباز  پارکینگ   ۱۶ شیراز، مکانیزاسیون 

اشاره کرد.

رئیس کمیسیون فرهنگی، گردشگری شورای شهر شیراز :

ضرورت احیای بافت تاریخی شیراز با حمایت ملی

تولید ۶۰۰ تن محصول عاری از گلوتن در فارس

پنجمین جشنواره گل نرگس شهرستان
 خفر برگزار می شود

رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع  دستی شهرستان خفر از 
برگزاری پنجمین جشنواره گل نرگس این شهرستان طی روزهای 7 و ۸ دی  

ماه جاری خبر داد.
به گزارش تریبــون امروز، علی اصغر طاهری باب انــاری مکان برپایی این 
جشــنواره را پارک غدیر شــهرداری باب انار اعلام کرد و گفت: در این دوره 
30 غرفه طراحی و آماده  شــده اســت که در غرفه ها محصولات کشاورزی و 
صنایع  دســتی شهرستان توســط تولیدکنندگان به معرض نمایش و فروش 

گذاشته می شود.
وی افزود: افتتاحیه جشــنواره روز پنج شــنبه،  7 دی ماه ساعت 9 صبح با 
حضور مســئولان استانی و شهرســتانی برگزار خواهد شد که شرکت عموم 

مردم و علاقه مندان در آن آزاد است.
طاهــری باب اناری گفــت: مهم ترین هــدف برگزاری جشــنواره معرفی 
ظرفیت های شهرســتان خفر و جذب سرمایه گذار و ایجاد محیطی بانشاط و 

فرح بخش با برگزاری برنامه های شاد است.
وی با بیان اینکه امکان خرید گل نرگس و محصولات کشــاورزی و صنایع  
دســتی برای بازدیدکنندگان فراهم  شده اســت، از همه مسئولان استانی و 
شهرستانی و عموم مردم سطح استان فارس و شهرستان خفر جهت شرکت 

در جشنواره دعوت به عمل آورد.

تشکیل کارگروه »بررسی تغییر کاربری و 
ضوابط شهرسازی« در شهرداری شیراز

در جلســه علنی شورای اسلامی شهر شــیراز، تشکیل کارگروه »بررسی تغییر 
کاربری و ضوابط شهرسازی« در شهرداری شیراز مصوب شد.

به گزارش تریبون امروز، نشست علنی شورای اسلامی شهر شیراز با حضور اعضا 
تشکیل شد که در این نشست یکی از مصوبات کمیسیون شهرسازی، معماری و 
هوشمندسازی شورا در خصوص نامه فرمانداری شهرداری شیراز مبنی بر ایراد به 
یکی از مصوبات شورا در خصوص تشکیل کارگروه بررسی تغییرات در طرحهای 
جامع و تفصیلی شــهر شیراز، ضابطه های شهرسازی و تفکیک ها قبل از طرح در 
کمیسیون ماده 5 موضوع قانون تأسیس شورای عالی شهرسازی و معماری مورد 

بررسی قرار گرفت.
در این نشست مصوب شد با هدف رسیدگی به درخواست های اشخاص حقیقی 
و حقوقی به منظور تغییرات در طرح تفصیلی شهر شیراز، ضابطه های شهرسازی، 
تفکیک های مشمول تغییر ضابطه و ســایر امور مرتبط، کارگروه »بررسی تغییر 
کاربری و ضوابط شهرسازی« با عضویت افراد ذیل در شهرداری جهت بررسی های 
فنی و اتخاذ تصمیم بدوی شــهرداری برای ارسال به دبیرخانه کمیسیون ماده 5 
قانون تأسیس شورای عالی شهرسازی و معماری با لحاظ کلیات مصوبات شورای 
عالی معماری و شهرســازی ایران و ســایر قوانین و ضوابط بالادســتی مرتبط با 

رویکرد تسریع در پاسخ به درخواست متقاضیان تشکیل شود.
اعضای کارگروه شامل معاون شهرســازی و معماری شهرداری )عضو و رئیس 
کارگروه(، مدیر کل املاک و مستغلات شهرداری )عضو کارگروه(،یکی از مدیران 
شهرداری به انتخاب شهردار )عضو کارگروه(، دو نفر کارشناس در حوزه تخصصی 
شهرســازی به پیشنهاد کمیسیون شهرسازی و تایید شورا )عضو کارگروه( است 
که احکام آن ها برای دوره های یک ســاله توسط شهردار شیراز به استناد مصوبه 

حاضر تنظیم و ابلاغ می شود.
همچنین مصوب شد رئیس کمیســیون شهرسازی، معماری و هوشمندسازی 
شــورا به عنوان ناظر شــورا در کارگــروه فوق الذکر و بدون حــق رأی در کلیه 
جلسات شرکت کند که در صورت عدم امکان حضور وی، نائب رئیس کمیسیون 
شهرســازی، معماری و هوشمندسازی شورا به عنوان ناظر علی البدل در جلسات 

کارگروه شرکت می کند.

پیکرهای ۶ شهید گمنام دوران دفاع مقدس 
در فارس آرام می گیرند

مراســم تشییع و خاکســپاری پیکرهای مطهر ۶ شهید گمنام دوران 
دفاع مقدس در نقاط مختلف استان فارس برگزار می شود.

به گــزارش تریبون امروز، این شــهدا از همان ۱۲ شــهید گمنامی 
هســتند که طی ایام فاطمیه وارد اســتان فارس شــدند و در سالروز 
شــهادت حضرت زهــرا)س(، پیکرهای تنها ۶ شــهید گمنام به خاک 

سپرده شدند.
بر اســاس این گزارش، مراسم تشــییع و خاکسپاری پیکر مطهر یک 
شــهید گمنام روز چهارشــنبه، ۶ دی ماه جاری از ساعت ۱0 صبح در 

بوستان سعدی خرم بید شهرستان صفا شهر برگزار خواهد شد.
در همین روز مراســم تشییع و خاکســپاری پیکر یک شهید گمنام 
دیگــر نیز در ســاعت ۱0 صبح در شــهرک امام رضا)ع( شــهر لپویی 

شهرستان زرقان برگزار می شود.
علاوه بر این ها مراســم تشــییع پیکر مطهر یک شــهید گمنام روز 
پنج شــنبه، 7 دی ماه ساعت 9 صبح شــیراز در مجتمع انتظامی شهید 

رحیم فعال فراجا برگزار خواهد شد.
در همین روز مراســم تشییع و خاکســپاری پیکر یک شهید گمنام 
دیگر نیز در ســاعت ۱۴:30  در مرکز آموزشــی شــهید دستغیب)ره( 
فراجا شهرســتان جهرم برگزار شــده و پیکر مطهر یک شــهید گمنام 
دیگر هم در ســاعت ۱0 صبح روز جمعه، ۸ دی ماه در تپه مشــرف به 
شــهر اکبرآباد شهرســتان کوار و پیکر مطهر آخرین شهید گمنام این 
کاروان نیز ساعت ۱۴:30 همان روز در شهر عماد شهر شهرستان خنج 

به خاک سپرده خواهد شد.

مدیرکل جدید میراث فرهنگی 

استان فارس تاکید کرد:

ضرورت افزایش 

همدلی بخش های 

خصوصی و دولتی برای 

توسعه گردشگری 

مدیرکل جدید میراث فرهنگی گردشــگری و صنایع دستی استان 
فارس بر لزوم  افزایــش حداکثری همدلی و همکاری بین بخش های 
مختلف خصوصی و دولتی برای توســعه گردشگری استان تأکید کرد 
و گفــت: علاوه بر ظرفیت های متعدد و متنوع گردشــگری و تاریخی 
در تمامی ابعاد که در اســتان فارس وجود دارد، خوشــبختانه در این 
اســتان نخبه های فرهنگی و گردشگری بیشــمار هستند که باید از 

این ظرفیت ها نهایت اســتفاده را کرد.محمد ثابت اقلیدی با حضور در 
دبیرخانه نمایشگاه بین المللی گردشگری پارس و صنایع دستی گفت: 
تمامی تلاشــمان را بــرای هر چه بهتر و با شــکوه تر برگزاری این دو 
نمایشــگاه تخصصی خواهیم کرد.وی با اشاره به اینکه کمتر از ۱0 روز 
دیگر تا نمایشگاه بین المللی گردشگری پارس و چهاردهمین نمایشگاه 

ملی صنایع دســتی باقی مانده است و جا دارد اقدامات و فعالیت ها 
سرعت بیشــتری بگیرد، افزود: با توجه به اینکه فارس از استان های 
ســرآمد در حوزه گردشگری، میراث فرهنگی و صنایع دستی است بنا 
داریم با تعامل بیشــتر با بخش های خصوصی و صنوف متخصص این 
حوزه ها پتانسیل های بالقوه را بالفعل تبدیل کنیم .ثابت اقلیدی با بیان 
اینکه اولویت نخست این روزهای کاری برگزاری نمایشگاه گردشگری 
پارس خواهد بود، افزود: این نمایشــگاه تخصصــی یکی از بزرگترین 
رویدادهای ملی و بین المللی کشــور اســت و بی تردید برگزاری این 
نمایشگاه در شیراز نقطه عطفی برای استان فارس محسوب می شود.در 
این جلســه احمدرضا نقیب زاده، مدیرعامل شرکت توسعه گردشگری 
فارس و مجری نمایشــگاه توضیحاتــی در خصوص فعالیت های انجام 
شــده پیرامون برگزاری نمایشگاه گردشــگری پارس شیراز ارائه کرد.
محمــود فخری، رئیس انجمن صنفی دفاتر خدمات مســافرت هوایی 
و جهانگردی فارس نیز طی ســخنانی با اشــاره بــه حضور پر رنگ و 
فعال شــرکت ها، موسسات و تاسیســات گردشگری داخلی و خارجی 
گفت: خوشــبختانه با همدلــی و همکاری هــای بخش های مختلف 
گردشــگری نمایشگاه سیزدهم با قدرت و شکوه خاصی برگزار خواهد 
شــد و امیدوارم برگزاری این نمایشــگاه تخصصی بتواند چرخ اقتصاد 

گردشگری استان را با سرعت بیشتری به حرکت درآورد.
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شــهردار شیراز از افتتاح فاز دوم پروژه بزرگراهی 55 متری حافظ 
این کلان شهر، در دهه فجر امسال خبر داد.

به گزارش تریبون امروز، جمعی از مدیران شــهری شیراز از بخش 
نخست فاز دوم پروژه بزرگراهی 55 متری جنوب شهرک حافظ که 
مراحل اجرایی خود را برای افتتاح و بهره برداری در دهه فجر سپری 

می کند، بازدید کردند.
 شهردار شــیراز در بازدید از پروژه بزرگراهی 55 متری جنوب 
شــهرک حافظ اظهار کرد: افتتاح فاز دوم ایــن پروژه از کیلومتر 
یــک تا ۲.7 که محل اتصال به بلوار آفرینش اســت، در دهه فجر 

در دستور کار است.
محمدحسن اسدی با اشاره به اقدام عمرانی شاخصی که در اجرای 
این پروژه در حال انجام اســت از معاونت فنی و عمرانی و پیمانکار 
پروژه قدردانی کرد و افزود: اجرای مجدد عملیات عمرانی پروژه 55 
متری جنوب شــهرک حافظ  طی یکساله گذشته با همت مضاعف 
مجموعه معاونت فنی و عمرانی اغاز شده است و با همدلی و اهتمام 

ویژه پروژه با پیشرفت فیزیکی بالا در حال اجراست.
وی بیان کرد: تا کیلومتر یک در اردیبهشــت سال جاری افتتاح و 
تا کیلومتر ۲.7 آن که در مجاورت پل آفرینش اســت، تاثیرگذاری 

بسیاری برای تسهیل در تردد دارد.
 شهرداری شیراز اظهار کرد: این پروژه دارای معارض بسیار زیادی 
بود اما با مشارکت و تعامل همه مدیران بخش های مختلف مجموعه 
مدیریت شهری کار به خوبی پیش رفت و امروز به این نقطه رسید.

اسدی با اشاره به راه اندازی نوبت شب در اجرای پروژه های عمرانی 
و پیشرفت فیزیکی قابل توجه این پروژه، اظهار امیدواری کرد: پروژه 
55 متری جنوب شــهرک حافظ در دهه فجر با حضور وزیر کشــور 

افتتاح و به بهره برداری برسد.
رئیس کمیســیون حمل  و نقل، ترافیک و عمران شــورای 
اســلامی شهر شیراز نیز در این بازدید اظهار کرد: این پروژه با 
زمان بندی بسیار خوب در حال اجراست و باید مسائل فنی نیز 

به خوبی پیش رود.
رضا محمدیان گفت: مجموعه معاونت فنی و تیم مدیریت شهری 
نشــان داد که توان بالایی برای اجرای پروژه های مختلف را دارند و 

می توان کارهای بزرگی را انجام داد.

وی با بیان اینکه امروز باید امیدآفرینی کرد و این موضوع با تلاش 
و همت جمعی محقق می شــود، تأکید کــرد: برنامه زمان بندی این 
پروژه باید به صورت روزانه توســط مشــاور و کارفرما بازبینی شود و 

مسائل آن رفع شود. 
رئیس کمیســیون حمل  و نقل، ترافیک و عمران شورای اسلامی 
شهر شــیراز خاطرنشان کرد: این پروژه یکی از بزرگترین پروژه های 

اجرایی در منطقه ۱0 شهرداری است. 
به گزارش ایسنا، پروژه بزرگراهی 55 متری جنوب شهرک حافظ 

که در مجاورت این شــهرک و بولوار آفرینش اســت، در اردیبهشت 
مــاه فاز نخســت آن اتمام و بخش اول فــاز دوم، از کیلومتر یک تا 
۲.7 کلیه ماشین آلات و عوامل اجرایی به صورت شبانه روزی در حال 
انجام فعالیت هســتند تا در دهه فجر ســال جاری افتتاح و تقدیم 

شهروندان شیرازی شود.
اتصال غیر همســطح بزرگراه 55 متری حافظ در راســتای ایجاد 
محور کمکی و رینگ ترافیکی جدید به موازات بولوار دکتر حســابی 
در راســتای افزایش ایمنی و ظرفیت تردد در شبکه و کاهش مدت 

شهردار شیراز خبر داد:

افتتاح فاز دوم پروژه بزرگراهی ۵۵ متری حافظ در دهه فجر مدیرکل آموزش و پرورش فارس :

سند توسعه آموزش های فنی و حرفه ای
 فارس تدوین می شود

مدیرکل آموزش و پرورش فارس با اشــاره به سفر معاون آموزش متوسطه 
وزارت آموزش و پرورش به شیراز گفت: در این سفر مقرر شد سند توسعه فنی 

و حرفه ای استان تدوین و به وزارتخانه ارسال شود.
به گزارش تریبون امروز، محمدخلیل عسکری در چهل و دومین جلسه 
شــورای کیفیت بخشی به آموزش اســتان فارس اظهار کرد: ساماندهی 
برخی از کارها مانند پوشاک و سرویس مدارس بسیار انرژی بر است لذا 
نیازمنــد برنامه ریزی دقیق و در صورت امکان اســتفاده از ظرفیت های 

برون سازمانی است.
وی با بیان اینکه پیشــنهاد می شــود در راســتای توســعه عدالت و انجام 
ارزیابی های دقیق تر، اســتان ها بر اساس جمعیت تقسیم بندی و سپس مورد 
ارزیابی و سنجش قرار گیرند، افزود: در جلسات کیفیت بخشی حضور مدیران 
مدارس امری ضروری اســت تا مسائل درون مدرسه رصد و نیازهای واقعی به 

مراکز تصمیم گیری منتقل شود.
مدیرکل آمــوزش و پرورش فــارس تصریح کرد: در ســفر معاون آموزش 
متوســطه وزارت آموزش و پرورش پیشــنهاد شد، شــورایی با ریاست معاون 
اقتصادی اســتاندار و دبیری مدیرکل آموزش و پرورش فارس تشکیل و فعال 
شود. همچنین در این سفر، مقرر شد سند توسعه فنی و حرفه ای استان تدوین 

و به وزارتخانه ارسال شود.
وی ادامــه داد: در این ســفر در جلســه ای که با حضــور معاون آموزش 
متوسطه وزیر آموزش و پرورش برگزار شد، مصوب شد تأسیس ۶ هنرستان 
فنی و حرفه ای به مصوبات سفر ریاست جمهوری اضافه و در خواست آن به 

وزارتخانه ارسال شود.
عسکری با تأکید بر اینکه باید در راستای افزایش کیفیت آموزشی و ارتقای 
جایگاه اســتان در رتبه های امتحانی، افزایش معدل، رتبه های کنکوری و ...، با 
عزم عمومی تلاش کنیم، گفت:  هیچ یک از بخش های اداره کل و ادارات سراسر 
اســتان فارس نباید فعالیت های جاری خود را متوقف کنند لذا با ارائه ســاز و 

کارهای جدید مسیر فعالیت را هموار کنند.
مدیــرکل آموزش و پرورش فارس با تأکید بر اینکــه همانطور رهبر معظم 
انقلاب فرموده اند در راه پیشــرفت توقف ممنوع اســت لــذا باید راهکارهایی 
متناسب ارائه شــود و با تلاش مضاعف کارها به پیش ببریم، گفت: امتحانات 
فرصت مغتنمی اســت که باید نهایت بهره مندی از آن صورت گیرد تا زمینه 

جهش در کیفیت آموزش ها فراهم شود.
معاون آموزش متوســطه اداره کل آموزش و پرورش فارس در این نشســت 
اظهار کرد: در راســتای ارتقای کیفیت آموزشــی، دوره آموزشی سه روزه در 

دی ماه برگزار می شود.
فرشید قاســمی با بیان اینکه در این دوره با بهره مندی از مشاوران مجرب، 
موضوع مشــاوره تحصیلی، کنکور و هدایت تحصیلی در دستور کار قرار دارد، 
افزود: در این دوره بیش از ۱00 نفر از مشــاوران تحصیلی دوره اول متوسطه 

مدارس سراسر استان حضور خواهند داشت.
وی با اشــاره به اینکه فارس ســومین استان در بحث پیشرفت تحصیلی در 
ســطح کشور است، اضافه کرد: رتبه استان فارس در پروژه مهر در بخش های 
مختلف از جمله مشــارکت مدارس، ثبت نام کتب درســی، ساماندهی بسیار 

خوب بوده است.

در فارس برگزار می شود:

بزرگداشت حماسه ۹ دی ماه همراه با حمایت از 
مردم غزه 

رئیس شــورای هماهنگی تبلیغات اسلامی فارس از برگزاری مراسم راهپیمایی 
حماسه 9 دی ماه همراه با حمایت از مردم مظلوم غزه در 37 شهرستان استان خبر 

داد و گفت: این مراسم در روز جمعه، ۸ دی ماه جاری برگزار خواهد شد.
به گزارش تریون امروز، حجت الاســلام والمســلمین حسین ملک مکان در 
جمع خبرنگاران با اشــاره به در پیش رو بودن ســالروز حماسه  9 دی گفت: 
استان فارس پیشتاز و پیشگام در برگزاری مراسم راهپیمائی حماسه 9 دی ماه 
است و امسال نیز ۸ دی  )جمعه( در شیراز مراسم راهپیمایی بزرگداشت این 

حماسه برگزار خواهد شد.
وی با بیان اینکه هفته بصیرت فرصتی برای روشنگری و بصیرت افزایی و تبیین 
توطئه ها و فتنه گری فتنه گران اســت، افزود: امسال از این فرصت برای بازخوانی 
فتنه های آمریکایی ـ صهیونیســتی بهتر می توان اســتفاده کــرد زیرا جنایات و 
فتنه گری این دو رژیم خونخوار و جنایتکار برای جهانیان بیش از هر زمان دیگری 
روشــن شده اســت.ملک مکان ادامه داد: بر کسی پوشــیده نیست که منشأ همه 
فتنه ها آمریکا و اسرائیل و ســایر دولت های جنایتکاری هستند که نسل کشی در 
غزه را می بینند و از آن حمایت می کنند و یا با سکوت خود مهر تأییدی بر جنایات 
اسرائیل می زنند.رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی فارس تأکید کرد:  تمام 
کســانی که می توانند در تبیین این فتنه ها و جنایات روشــنگری کنند، باید وارد 
میدان شده و روشنگری کنند.وی شعار امسال هفته بصیرت را »بازخوانی فتنه های 
آمریکایی، صهیونیســتی« اعلام کرد و افزود: مردم شیراز و فارس در سال ۸۸ روز  
۸ دی ماه یک روز ســایر استان های دیگر به خیابان آمده و علیه فتنه و فتنه گران 
راهپیمائی کردند، لذا طبق سنوات گذشته، مراسم امسال نیز به صورت راهپیمائی 
روز جمعه، ۸ دی ماه رأس ساعت ۱0 صبح  از میدان شهدا )شهرداری( آغاز خواهد 
شــد.ملک مکان با بیان اینکه پس از انجام مراسم راهپیمایی، سخنران مراسم در 
محل برگزاری نماز جمعه، قبل از خطبه ها سخنرانی خواهد کرد، گفت: همان طور 
که مردم بصیر شیراز و استان فارس همیشه پیشتاز و پیشگام در همه عرصه های 
ملیّ، مذهبی و سیاسی بوده اند امسال نیز  شاهد حضور بیشتر مردم و شکوه بهتر 
مراســم خواهیم بود و یک روز زودتر از ســایر استان ها حماسه دی ماه سال ۸۸ را 
تکرار خواهند کرد.رئیس شــورای هماهنگی تبلیغات اسلامی فارس در عین حال 
این نکته را یادآور شد که این مراسم به دو منظور بزرگداشت هفته بصیرت و 9 دی 
و همچنین جهت حمایت از مردم مظلوم و مقتدر غزه و محکومیّت رژیم اشغالگر 

اسرائیل برگزار می شود.
وی مسیر راهپیمایی در شیراز را میدان شهدا، چهار راه پیروزی، خیابان 9 دی، 
شبســتان امام خمینی)ره( حرم مطهر حضرت شــاهچراغ)ع( اعلام کرد و گفت:  

یادواره ۱۳۰۰ شهید 

کازرون برگزار شد

همزمان با فرا رسیدن روز ۴ دی ماه، روز کازرون، یادواره شهدای یک 
هزار و 300 شهید این شهرستان برگزار شد.

بــه گزارش تریبون امروز، ابراهیم بیانــی در یادواره یک هزار و 300 
شهید شهرستان کازرون که در مصلی نماز جمعه این شهرستان برگزار 
شــد، گفت: سابقه رشــادت ها و دلاورمندی های مردم کازرون به پیش 

از یک صد ســال قبل در مبــارز به دولت اســتعمار انگلیس به رهبری 
ناصر دیوان کازرونی برمی گردد.وی ضمن تکریم یاد شهدای شهرستان 
کازرون که در دوران دفاع مقدس حماسه های فراوانی را آفریدند، افزود: 
درباره رشادت ها و دلاورمردی های مردم کازرون در عملیات دوران دفاع 
مقدس کمتر بیان شــده اســت در صورتی که حماسه مردم کازرون با 

تقدیم یک هزار و 300 شهید در دوران دفاع مقدس بی نظیر است.
مدیرکل بنیاد شهید و ایثارگران استان فارس تصریح کرد: شهرستان 
کازرون هم در بعد دینی و هم بعد ملی می درخشــد و نیاز به تعریف و 

تمجید ندارد.
بیانی ادامه داد: ناصر دیوان کازرونی معروف به ناصر لشــکر، رهبری و 

فرماندهی مردم شجاع کازرون را در دوران استعمار انگلیس در بیش از 
یک صد سال قبل به عهده داشت که توانست در کنار سایر بزرگانی مانند 
صولت الدوله قشــقایی و مبارزان دشتســتانی علم مبارزه علیه استعمار 
انگلیس برافراشــته کند و اجازه ندهد این ســرزمین به دست استعمار 

تسخیر شود.
وی با یادآوری اینکه شهرســتان کازرون در عملیات کربلای ۴ که در 
دی ماه ســال ۱3۶5 رخ داد، ۸5 شهید تقدیم کرده است، گفت:  در این 
عملیات یک هزار شــهید تقدیم شد که از این تعداد ۸5 شهید متعلق 
به شهرستان کازرون بود و این مسئله بیانگر آن است که مردم کازرون 

خط شکن، شجاع، افتخارآفرین و مقتدر هستند.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 

برق شیراز :

راه اندازی نخستین 

سایت تخصصی آموزش 

برق در جنوب کشور

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق شیراز گفت: طی تفاهم نامه ای از 
سال ۱3۸7، زیرســاختی با همکاری اداره کل فنی و حرفه ای فارس، با 
هدف آمــوزش مهارتی به نیروهای آماده به کار در حوزه های تخصصی 

برق ایجاد شد.
به گزارش تریبون امروز، محمدرضا سلاحی با اعلام این خبر گفت: در 
اولین گام، آموزش مهارتی به متقاضیان در رشــته فن ورز شبکه هوایی، 
آغاز و به آموزش ۲۶00 نفر منجر شــد و پس از آن آموزش مهارتی در 
رشــته های تبدیل سیم مسی به کابل خودنگهدار، کار روی خط گرم و 

تست و نصب لوازم اندازه گیری اجرایی شد و به سرانجام رسید.
وی اضافه کرد: در ادامه فعالیت های آموزش مهارتی، برای نخســتین 
بار در جنوب کشــور یک سایت تخصصی آموزش فن ورز پست و شبکه 
زمینــی با اعتباری بالغ بــر ۲ میلیارد و 500 میلیــون تومان ایجاد و 

راه اندازی شده است.
سلاحی با بیان اینکه نمونه ای در این وسعت و ابعاد در زمینه آموزش 
مهارتی فن ورز پســت و شــبکه زمینی در سطح ســازمان های فنی و 
حرفه ای نداریم، گفت: از ابتدای اجرایی شــدن تفاهم نامه بین شرکت 
توزیع نیروی برق شــیراز و فنی و حرفه ای فارس، بالغ بر 5 هزار نفر در 

رشته های مختلف آموزش های مهارتی را طی کرده اند.
وی با اشاره به اینکه توانمند سازی نیروهای کار حرفه ای در این مرکز 

قدمتی حدود ۱5 سال دارد، افزود: نگاه این شرکت در ایجاد زمینه و 
بستر آموزش حرفه ای علاقه مندان به حوزه برق، نگاهی کاملا جامع نگر 
بوده اســت و بر اســاس داده های موجود حدود ۸5 درصد از کاراموزان 

متناسب با مهارت فراگرفته شده، مشغول به کار شده اند.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق شــیراز با یادآوری اینکه تمامی 
علاقه مندان بالای ۱۸ سال می توانند به صورت رایگان در این دوره های 
تخصصی شرکت کنند، گفت: کارآزمون های این مرکز اکنون در بیش از 

۱0 استان کشور مشغول ارائه خدمات هستند.
ســلاحی با بیان اینکه شــرایط مهارت آموزی برای همه علاقه مندان 
فراهم اســت و ســازمان فنی و حرفه ای نیز این بستر را در بخش های 
متفاوت فراهم کرده است، گفت: اثرات این سایت آموزشی بسیار فراگیر 

بوده و استان های مختلف از آن بهره مند شده اند.
وی، این ســایت را یک تجربه موفق و ابتکاری موثر توصیف کرد که 
قابلیت تسری و توسعه در سایر نقاط کشور را دارد و افزود: این شرکت 
آمادگی اشــتراک تجارب خود را با ســایر استان ها و حتی همکاری در 
برگزاری دوره های تخصصی بین المللی جهت تربیت نیروی کار ســایر 

رئیس مرکز بهداشت شــهدای والفجر شیراز با اشاره 
به اهمیت حفظ بهداشت محل های عرضه میوه و تره بار 

شیراز خواستار استانداردسازی این اماکن شد.
به گزارش تریبون امروز، علی شریعتی در حاشیه 
بازدید از میدان میوه و تره بار شیراز، بر رفع مشکلات 
ساختاری برای اســتقرار نظام نظارت بهداشتی در 
میدان میوه و تره بار و برقراری ارتباطات، تمهیدات 
و تعمیــرات فیزیکی بــه منظور ارتقای ســلامت 
کارکنــان و فرآورده هایی کــه در این میدان توزیع 

می شود، تأکید کرد.
رئیس مرکز بهداشت شهدای والفجر شیراز با تأکید بر 
اهمیت سلامت شهروندان و لزوم رعایت استانداردهای 
محل عرضه میوه و تره بار شــیراز از دستگاه های متولی 
از جمله سازمان میادین میوه و تره بار و مراجع ذیربط 
خواست نسبت به استانداردسازی محل عرضه و فروش 
میــوه و تره بار و همچنین تســریع در رفــع نواقصات 

بهداشتی موجود در محل اقدام کنند.
مسئول بهداشت محیط مرکز بهداشت شهدای والفجر 
نیز با اشــاره بــه بازدیدهای کارشناســان این مرکز از 
میدان میوه و تره بار شیراز گفت: این بازدیدها با تاکید 

بر پیگیری هر چه ســریع تر اجرای طرح توسعه میدان 
میــوه و تره بار، جمع آوری مکانیزه پســماند و ضایعات 
میوه و ســبزیجات، بهسازی ســرویس های بهداشتی، 
بهسازی و ساماندهی تسهیلات کارگری و آبدارخانه ها، 
رعایت بهداشت فردی کارکنان و الزام متصدیان عرضه 
و فروش میوه و تره بار مبنی بر داشتن کارت تندرستی 

انجام شده است.
محمدعلی محسنی پور اضافه کرد: در بازدید از ۶۴ 
غرفــه فعال ۲۲ غرفه به تعزیرات حکومتی معرفی و 
برای ۲۶ غرفه به دلیل تعدد نواقص بهداشتی و عدم 
رفع نواقص در موعد مقرر پیشــنهاد تعطیلی ارسال 

شده است.
وی بــا بیان اینکه صنــوف میوه و تره بــار از مراکز 
حساس به شــمار نمی روند، اما بر اساس رسالت مرکز 
بهداشت از واحدهای فعال در محل، بر اساس استاندارد 
بهداشــت محیط از ابتدای سال تاکنون چندین مرحله 
بازدید و نظارت انجام شده است، بر همکاری غرفه داران 
و اتحادیه صنف بارفروشان میدان مرکزی میوه و تره بار 
برای رفع نواقص بهداشــتی و ارتقای موازین بهداشتی 

تاکید کرد.
به گزارش تریبون امروز، در این برنامه، کارشناســان 
بهداشــت محیط مرکز بهداشــت شــهدای والفجر و 
نمایندگانی از ســازمان ساماندهی مشــاغل شهری و 
فرآورده های کشــاورزی شهرداری و اتاق اصناف شیراز 
از غرفه های عرضه ســبزی و میوه تره بار در این میدان 

بازدید کردند.

رئیس مرکز بهداشت شهدای والفجر شیراز :

محل عرضه و فروش میوه و تره بار در شیراز استانداردسازی شود


